
 

  

 



  

 
 

ÖNSÖZ 

 

Kıymetli Üyelerimiz, 

 

Malatya Ticaret ve Sanayi Odası; tarihi, siyasi ve ekonomik anlamda haklı bir üne sahip 

şehrimizin, en büyük meslek örgütüdür. 2023 yılında kuruluşunun 100’üncü yılını kutlayan Odamız, derin 

köklere sahip bir çınardır. Her bir üyemiz bu ulu çınarın yapraklarını, dallarını ve gövdesini 

oluşturmaktadır. Bu ulu çınarın bir parçası olan Yönetim Kurulumuz, yapılan her işte en iyisini 

gerçekleştirmek için üstün bir gayretle çalışmaktadır. 

2023 yılında da daha önceki yıllarda olduğu gibi Üye ve çözüm odaklı, değişime ve gelişime açık 

bir hizmet anlayışını prensip edindik. Odamız yönetimi olarak, şehrimizin geleceğinin şekillenmesi, 

üyelerimizin işlerin daha iyi yapabilmeleri için çaba sarf ettik. 10 binden fazla üyemizin hizmetlerimizden 

daha fazla yararlanabilmesi için tüm imkânlarımızı seferber ettik. Bizler girişimcilik, yatırım, üretim, 

ticaret, ihracat, istihdam, verimlilik, büyüme ve karlılık gibi kavramlar ile yetişen, yorulan ve yoğurulan 

bir ekibiz. Malatya Ticaret ve Sanayi Odası olarak ilk günden bu yana üyelerimizi korumak ve gerekli 

devlet desteklerinin verilmesini sağlamak için büyük gayret sarf ettik, etmeye de devam ediyoruz.  

Geride bıraktığımız 2023 yılında asrın felaketini yaşadık. Ana gündemimiz 6 Şubat depremleri 

sonrası üyelerimizin yaşadığı sorun ve sıkıntılar oldu. 

 2023 yılının özetini içeren bu rapor, yapılan çalışmaları görmemizi ve değerlendirmemizi 

sağlayacaktır. Faaliyet raporu yayınımızda detaylarını bulabileceğiniz tüm çalışmaları, meslek 

komitelerimizle, meclis üyelerimizle, yönetim kurulu üyelerimizle, personelimizle, üyelerimizle 

bütünleşerek başardık. Faaliyetlerimizin gerçekleşmesinde katkısı olan herkese teşekkürlerimi 

sunuyorum. 

Sevgi ve saygılarımla. 

 

Oğuzhan Ata SADIKOĞLU 

Malatya Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı 

 

 

 

 

 

 

 



  

 
 

 

 

İÇİNDEKİLER 

 

KURUMSAL KİMLİK 

ORGANİZASYON ŞEMASI 

YÖNETİM KURULU 

MECLİS BAŞKANI VE DİVAN KURULU 

MECLİS ÜYELERİ 

EĞİTİM, SEMİNER ve ÇALIŞTAYLAR 

TOPLANTI ve PANELLER 

BÖLGESEL KALKINMA VE PROJELER 

LOBİ VE TEMSİL FAALİYETLERİ 

SOSYAL SORUMLULUK FAALİYETLERİ 

ODA ORGAN TOPLANTILARI 

2022 YILI ODA İSTATİSTİKLERİ 

 

 

  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



  

 
 

 
 
 

KURUMSAL KİMLİK 

 

MİSYON 

5174 sayılı TOBB mevzuatı çerçevesinde üyelerine hizmet veren odamız, kaliteli hizmet sunabilmek için 

çalışanlarını eğiterek üyelerinin her türlü belge ve raporlarını düzenlemek, mesleki gelişimlerini sağlamak, iş 

geliştirme, hedef pazar, kurumsallaşma, eğitim gibi konularda destek vermek amacıyla kurulmuş kamu kurumu 

niteliğinde bir meslek kuruluşudur.  

Bu nedenlerle Malatya Ticaret ve Sanayi Odası; yaratıcı ve yenilikçi yönetim anlayışı ile kurumsal etkinliği ve 

saygınlığı ön plana çıkarmak, üyelerinin memnuniyetini, ulusal ve uluslararası rekabet gücünü artırmak ve 

toplumun ihtiyaçlarını anlayarak hizmet etmek için kararlıdır. 

 

VİZYON 

Akreditasyon gerekliliklerine uyarak kurumsal yapısını güçlendiren, çalışanlarının, üyelerinin ve paydaşlarının 

%100 memnuniyetini hedefleyen bir kurum olmak. 

İlimizin gelişimine katkıda bulunmak için eğitim ve danışmanlık hizmetleri sunarak ve yaygınlaştırarak sosyal 

sorumluluk bilincine ulaşan bir oda olmak. 

Personelimiz ve üyelerimiz ile toplumumuzun diğer kesimleri için fark yaratan bir kurum haline gelerek bölge 

genelinde katma değer yaratan lider bir oda olmak. 

 

TEMEL DEĞERLERİMİZ 

1. Yüksek üye memnuniyeti odaklı hizmet anlayışını benimsemek, 

2. Hizmetlerimizde; güvenilirlik, hesap verebilirlik, ulaşılabilirlik, tarafsızlık, şeffaflık ve gizlilik gibi 

kurallara uymak, 

3. Sosyal sorumluluk anlayışını ön planda tutmak, 

4. ISO 9001:2015 kalite yönetim standardı şartları ile akreditasyon ilkelerine uygun çalışmak, 

5. Kendine saygıyı, üyeye saygıyı ve çevreye saygıyı temel almak, 

6. Bilinçli üye yaratmak, 

7. Üyelerimizden başlayarak toplum için çalışmak, 

8. Hedef, politika ve eylemlerini stratejik planı çerçevesinde yürütmek, bu doğrultuda tüm paydaşlarla 

ortak hareket etmektir. 

 

 



  

 
 

 

ORGANİZASYON ŞEMASI 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
ODA 

  

KOMİSYONU   

KAYISI 
 

GENEL 
  

 

   
SANAYİ 

 

    



  

 
 

 

 

YÖNETİM KURULU 

 

Oğuzhan Ata SADIKOĞLU  

Yönetim Kurulu Başkanı 

                    

   Basri İLHAN                                          Batuhan DEMİREL  

    Yönetim Kurulu Başkan Yrd.                    Yönetim Kurulu Başkan Yrd. 

 

                             

Cumali KARAHAN         Hakan ÇETİN                      Mikail İKİZ            Mahmuthan KASAP   

        Yönetim Kurulu Üyesi             Yönetim Kurulu Üyesi         Yönetim Kurulu Üyesi           Yönetim Kurulu Üyesi        

 

                            
     Mehmet BÜLBÜLOĞLU                Mustafa DUYAR        Özcan DÜNDAR                    Osman YILDIRIM 

         Yönetim Kurulu Üyesi         Yönetim Kurulu Üyesi     Yönetim Kurulu Üyesi           Yönetim Kurulu Üyesi 

 

 



  

 
 

 

 

 

 

MECLİS BAŞKANI ve DİVAN KURULU 

 

 

Yüksel Hakan ER  

Meclis Başkanı 

 

                                                                                                            

 Mehmet Ayhan ALTUNOK                                                                                               Şemseddin TÜDÜN 

    Meclis Başkan Vekili                                                                                                      Meclis Başkan Vekili 

 

 

                                                                                                           

   Cemil YILDIRIM                                                                                                                     Turgay DEMİRHAN  

         Divan Üyesi                                                                                                                              Divan Üyesi 

 

                                                          

 

 

 



  

 
 

 

 

                                                                              

 

 

MECLİS ÜYELERİ 

 

1. MESLEK KOMİTESİ 

Zeynal TAŞ 

 

Firma 

Adı 

BETONTEK YAPI ELEMANLARI İNŞAAT TAAHHÜT MADENCİLİK 

PETROL ÜRÜNLERİ SANAYİ VE TİCARET LTD. ŞTİ. 

Adres İKİZCE MAHALLESİ İKİZCE SOKAK NO: 8 YEŞİLYURT/MALATYA 

Telefon - 

E-Posta  ztas44@hotmail.com 

Abdullah SÜRMELİ 

 

Firma 

Adı 

SÜRMELİ İNŞAAT SANAYİ VE TİCARET LTD.ŞTİ. 

Adres AKPINAR MAH. ŞEHİT İ.AHMET SARIOĞLU SK SEFA APT. NO:8/1/2 

BATTALGAZİ / MALATYA 

Telefon -  

E-Posta surmeliabdullah@gmail.com 

 

 

 

 

 

 

 



  

 
 

 

 

2. MESLEK KOMİTESİ 

CEMİL YILDIRIM 

 

Firma 

Adı 

CEMİL YILDIRIM 

Adres UÇBAĞLAR MAH.SİVAS CAD. KIRÇUVAL APT.ALTI N0:31 

MERKEZ/MALATYA 

Telefon (422) 323-6079 

E-Posta gelincikmobilya44@hotmail.com 

Suat SÜRMELİ 

 

Firma 

Adı 

 SÜRMELİ ORMAN ÜRÜNLERİ DOĞRAMA İNŞAAT TAAHHÜT 

DAYANIKLI TÜKETİM İTHALAT İHRACAT SAN.TİC.LTD.ŞTİ. 

Adres İLYAS MAH.6.CAD.SANAYİ CAMİİ ARKASI MERKEZ/MALATYA  

Telefon (422) 324-9590 

E-Posta surmeliorman@gmail.com 

Bülent AKTAŞ 

 

Firma 

Adı 

EVA MUTFAK MOBİLYA İNŞAAT SANAYİ VE TİCARET LİMİTED 

ŞİRKETİ 

Adres ÖZSAN SANAYİ SİTESİ 23. BLOK NO:26 MERKEZ/MALATYA  

Telefon - 

E-Posta metin442009@hotmail.com 

 

 

 

 

 



  

 
 

 

 

 

3. MESLEK KOMİTESİ 

Bünyamin YILMAZ 

 

Firma 

Adı 

BÜNYAMİN YILMAZ 

Adres İNÖNÜ CAD.NO:30/A MERKEZ/MALATYA 

Telefon ( 422) 326-5484 

E-Posta bunyamin_044@hotmail.com 

Turgay DEMİRHAN 

 

Firma 

Adı 

DİTAŞ İNŞAAT TEKSTİL TİCARET VE SANAYİ LİMİTED ŞİRKETİ 

Adres İNÖNÜ KAPALI ÇARŞI ZEMİN KAT NO:1/A MERKEZ/MALATYA  

Telefon (422) 321-3889 

E-Posta turgaydemirhan44@gmail.com 

  



  

 
 

4. MESLEK KOMİTESİ 

ÖMER DİNÇ 

 

Firma 

Adı 

NECATİ DİNÇ DAYANIKLI TÜKETİM MALLARI SAN.VE TİC.LTD.ŞTİ. 

Adres İSTİKLAL MAHALLESİ HAMİKOĞLU SOKAK NO:5/A 

BATTALGAZİ/MALATYA 

Telefon (422) 321-1357 

E-Posta singeromerdinc@gmail.com 

VEYSEL KARAÇAY 

 

Firma 

Adı 

SADIKOĞULLARI EV GEREÇLERİ TELEKOMÜNİKASYON ELEKTRİK 

ELEKTRONİK TEKSTİL İNŞAAT OTOMOTİV GIDA REKLAM LİMİTED 

ŞİRKETİ 

Adres KAVAKLIBAĞ MAHALLESİ HALEP CADDESİ NO: 46 / 1 

BATTALGAZİ/MALATYA 

Telefon (422) 323-6116 

E-Posta karacay_veysel@hotmail.com 
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5. MESLEK KOMİTESİ 

ENES PERÇİN 

 

Firma Adı FURKAN TARIM HAYVANCILIK GIDA İNŞAAT ENERJİ SANAYİ VE 

TİCARET LTD. ŞTİ. 

Adres BİNDAL MAHALLESİ BİNDAL SOKAK NO:208 /1A/ 

YEŞİLYURT/MALATYA 

Telefon - 

E-Posta enes@inci.com.tr 

MUSTAFA KARAMAN  

 

Firma Adı MUSTAFA KARAMAN-KARAMAN BESİCİLİK 

Adres ESKİ BUĞDAY PAZARI KÜPÇÜLER SK. NO:93 MERKEZ/MALATYA  

Telefon - 

E-Posta ereniclal@gmail.com 

ÖMER AKIN 

 

Firma Adı ÖMER AKIN-EMİN ET GIDA HAYVANCILIK 

Adres ÇAYIRKÖY MAHALLESİ ÇAYIRKÖY SOKAK YEŞİLYURT/MALATYA 

Telefon - 

E-Posta omerakin_hotmail.com 

 

 

 



  

 
 

 

 

 

 

 

6. MESLEK KOMİTESİ 

Faruk TİTİZ 

 

Firma 

Adı 

TİTİZ GRUP İNŞAAT TAAHHÜT GIDA TEKSTİL TARIM HAYVANCILIK 

ENERJİ OTOMOTİV MADENCİLİK İTHALAT İHRACAT TİCARET VE 

SANAYİ LİMİTED ŞİRKETİ 

Adres YENİHAMAM MAHALLESİ ŞİRE PAZARI SK. KONAK İŞ HANI APT. NO: 

8 D BATTALGAZİ/MALATYA 

Telefon -  

E-Posta titizgrup.solarenerji.44@hotmail.com 

İbrahim ARDUÇ 

 

Firma 

Adı 

İBRAHİM ARDUÇ HORTOĞLU GIDA 

Adres DEDEKARGIN MAHALLESİ DEDEKARGIN SK. NO: 24/1 

YAZIHAN/MALATYA 

Telefon -  

E-Posta  arducibrahim@hotmail.com 

Hakan ÇETİN 

 

Firma 

Adı 

KUBAT GIDA VE TARIM ÜRÜNLERİ AMBALAJ İTHALAT-İHRACAT 

MAKİNA SAN.VE TİC.LTD.ŞTİ. 

Adres DABAKHANE MAH.YİĞİTCAN İŞMERKEZİ KAT:2 NO:20 

MERKEZ/MALATYA  

Telefon (422) 325-0568 

E-Posta hakancetin44@hotmail.com 

   



  

 
 

7.  MESLEK KOMİTESİ 

Mehmet BÜLBÜLOĞLU 

 

 

Firma 

Adı 

ALTUNYAPI İNŞAAT TAAHHÜT PETROL GIDA KUYUMCULUK 

SANAYİ VE TİCARET LİMİTED ŞİRKETİ 

Adres TECDE MAHALLESİ KOZLUK SK. A BLOK Apt. NO: 2 B 

YEŞİLYURT/MALATYA 

Telefon (422) 325-7474 

E-Posta mehmet_bulbuloglu@hotmail.com 

Mustafa KIRTEKE 

 

Firma 

Adı 

DAMLA İNŞAAT HAYVANCILIK GIDA TURİZM İMALAT SANAYİ VE 

TİCARET LİMİTED ŞİRKETİ 

Adres İZZETİYE MAHALLESİ MÜCELLİ CADDESİ NO: 6 / 102 

BATTALGAZİ/MALATYA/Türkiye 

Telefon -  

E-Posta 
damlayapi_44@hotmail.com 

 

Müslüm BİLGEN 

 

Firma 

Adı 

BİLGEN ART YATIRIM MİMARLIK GIDA PETROL SANAYİ VE 

TİCARET LİMİTED ŞİRKETİ 

Adres CEMALGÜRSEL MAHALLESİ DANIŞMAN SK. GÜLSUYU APT. NO: 

2/1 YEŞİLYURT/MALATYA 

Telefon (422) 325-5542 

E-Posta rbilgen@bilgenart.com 

 

  

mailto:damlayapi_44@hotmail.com


  

 
 

8. MESLEK KOMİTESİ 

YÜKSEL HAKAN ER 

 

Firma 

Adı 

HAKAN-TİCARET PAZARLAMA VE MEDİKAL ELEKTRONİK LİMİTED 

ŞİRKETİ 

Adres ZAFER MAH. MEHMET BUYRUK CAD. HAYRİYE FIRAT APT. B BLOK 

NO:11/4 MERKEZ/MALATYA 

Telefon (422) 325-5677 

E-Posta hakan@hakanmedikal.com 

SELÇUK OTLU 

 

Firma 

Adı 

DİA-MED KİMYA MEDİKAL İLAÇ VE LABORATUAR SANAYİ VE 

TİC.LTD.ŞTİ. 

Adres 2.OSB MAHALLESİ 3 CAD. DIAMED MEDIKAL APT. NO: 13 

YEŞİLYURT/MALATYA 

Telefon (422) 326-5780 

E-Posta otlu44@hotmail.com 

Bekir Kerem KURTTAŞ 

 

Firma 

Adı 

DENTAMALATYA AĞIZ VE DİŞ SAĞLIĞI MERKEZİ TİCARET LİMİTED 

ŞİRKETİ 

Adres CEVHERİZADE MAHALLESİ TURAN EMEKSİZ CADDESİ NO: 75 

BATTALGAZİ/MALATYA 

Telefon (422) 324-8505 

E-Posta  keremkurttas@hotmail.com 

 

 

 

 

 

 

 

 



  

 
 

9.MESLEK KOMİTESİ 

Mustafa BAYINDIR 

 

Firma 

Adı 

MERT-TUR TURİZM TAŞIMACILIK TEMİZLİK GIDA VE PETROL 

ÜRÜNLERİ PAZ.TİC.SAN. LİMİTED ŞİRKETİ 

Adres ÇEVREYOLU ÜZERİ ADALET İŞ MERKEZİ KAT:1/5 

MERKEZ/MALATYA 

Telefon 
- 

E-Posta 
mertturturizm@hotmail.com 

 

Firma 

Adı 

BİRBEN İNŞAAT NAKLİYAT SANAYİ VE TİCARET LİMİTED ŞİRKETİ 

Adres İSMETİYE MAHALLESİ İRFAN SOFRASI SOKAK NO:5/2 

BATTALGAZİ/MALATYA 

Telefon (422) 323-3451 

E-Posta birbenins@hotmail.com 

ÖMER REŞAT MUTLU 

 

Firma 

Adı 

BEYDAĞI TURİZM SEYAHAT VE TİCARET LİMİTED ŞİRKETİ 

Adres YENİHAMAM MAHALLESİ ATATÜRK CAD. NO: 19 A 

BATTALGAZİ/MALATYA 

Telefon (422) 326-4040 

E-Posta mustafa.tekgoz@hotmail.com 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



  

 
 

10. MESLEK KOMİTESİ 

Batuhan DEMİREL 

 

Firma 

Adı 

ÖZ DEMİREL İNŞAAT TİC.VE SAN.LİMİTED ŞİRKETİ 

Adres SARAY MAHALLESİ ŞEHİT FAHRİ KOÇYİĞİT SK. DEMİREL APT. NO: 7 

B BATTALGAZİ/MALATYA 

Telefon (422) 321-1301 

E-Posta ozdemirel@gmail.com 

Abuzer KARAKUŞ 

 

Firma 

Adı 

KARAKUŞ YAPI DEKORASYON İNŞAAT GIDA SANAYİ TİCARET 

LTD.ŞTİ. 

Adres  NİYAZİ MAHALLESİ İRFAN SOFRASI SOKAK NO: 28-A 

BATTALGAZİ/MALATYA 

Telefon (422) 325-4227 

E-Posta abuzer.karakusyapi@gmail.com 

İsmail ÖZBAKIR 

 

Firma 

Adı 

MİMSAŞ NAKLİYAT TAAHHÜT İNŞAAT SANAYİ VE TİCARET LİMİTED 

ŞİRKETİ 

Adres BOSTANBAŞI BELDESİ ÇINARLI CAMİİ MAH. ÖZBAKIR SOK. NO:3/1 

YEŞİLYURT/MALATYA  

Telefon (422) 481-4779 

E-Posta mimsasticaret@hotmail.com 

 

 

 

 

 



  

 
 

 

11.MESLEK KOMİTESİ 

ERGÜN KILIÇ 

 

Firma 

Adı 

TAÇ SES KASET YAPIMCILIK IŞIK SİSTEMLERİ ELEKR.TURZM.GIDA 

TEKS.SAN.VE TİC. LİMİTED ŞİRKETİ 

Adres ÇAVUŞOĞLU MH.DEĞİRMENCİ SANAYİ SİTESİ 3.SOK.NO:1 

MERKEZ/MALATYA 

Telefon (422) 336-6474 

E-Posta erguntacses@hotmail.com 

EŞREF KALAN 

 

Firma 

Adı 

ÖZ GÜVEN KIRTASİYE HIRDAVAT ELEKTRİK LTD.ŞTİ. 

Adres SALKÖPRÜ MAHALLESİ ŞEHİT NECATİ CANPOLAT SK. TUGÇE 2 SİT. 

B APT. NO: 38 A/_ YEŞİLYURT/MALATYA 

Telefon (422) 323-8779 

E-Posta esrefkalan@hotmail.com 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



  

 
 

12.MESLEK KOMİTESİ 

MAHMUT BOYRAZ 

 

Firma 

Adı 

BOY-KA DOĞRAMA PVC KERESTE VE DEKAROSYON İNŞAAT GIDA 

TEKSTİL DAYANIKLI TÜKETİM MALLARI TİCARET SANAYİ LTD.ŞTİ. 

Adres 2.OSB MAHALLESİ 3 CAD. BOYKA LTD.ŞTİ. APT. NO: 17 

YEŞİLYURT/MALATYA 

Telefon (422) 326-0609 

E-Posta mahmutboyraz@boy-ka.com 

Ali KETEN 

 

Firma 

Adı 

ALİ KETEN-UĞUREL TİCARET 

Adres DABAKHANE MAHALLESİ PTT SOKAK PK:44100 MERKEZ/MALATYA 

Telefon - 

E-Posta ketenmustafa@hotmail.com 

Kerim PIÇAKÇI 

 

Firma 

Adı 

PIÇAKCILARGERİ DÖNÜŞÜM NAKLİYAT SANAYİ VE TİCARET 

LİMİTED ŞİRKETİ 

Adres YENİ SANAYİ SİTESİ GÜNÇALAR BLOK YANI NO:10 

MERKEZ/MALATYA  

Telefon -  

E-Posta -  

 

 

 

 

 

 



  

 
 

 

 

 

13.MESLEK KOMİTESİ 

ÖZCAN DÜNDAR 

 

Firma 

Adı 

ÖZRA LOKANTA GIDA TEMİZLİK NAK.İNŞ.AKARYAKIT SAN.VE 

TİC.LTD.ŞTİ. 

Adres HACIHALİLOĞLUÇİFTLİĞİ MAHALLESİ KANYON CAD. NO: 129 A-

/1- BATTALGAZİ/MALATYA 

Telefon (422) 341-0001 

E-Posta dundar444@hotmail.com 

Mehmet GÜNGÖR 

 

Firma 

Adı 

 MEHMET GÜNGÖR GÜNGÖR KEBAP SALONU 

Adres DABAKHANE MAHALLESİ NAZAR SK. NO: 1I BATTALGAZİ/MALATYA 

Telefon (422) 321-5471 

E-Posta gungorkebap444@gmail.com 

Mehmet Can KAPUSUZ 

 

Firma 

Adı 

KAPUSUZ GIDA SANAYİ VE TİCARET LİMİTED ŞİRKETİ 

Adres İNÖNÜ MAHALLESİ İNÖNÜ CAD. MALATYA PARK AVM. Sit. NO: 

178/2023 YEŞİLYURT/MALATYA 

Telefon (422) 211-5023 

E-Posta mehmetcankpsz@hotmail.com 

 

 



  

 
 

 

 

14.MESLEK KOMİTESİ 

ORHAN BARMAN 

 

Firma 

Adı 

ORHAN BARMAN-FIRAT PİDE FIRINI 

Adres ÜÇBAĞLAR MAHALLESİ SİVAS CAD. TUNÇ APT. NO: 62 D 

BATTALGAZİ/MALATYA 

Telefon (422) 324-9679 

E-Posta orhanbarman44@icloud.com 

Turan KOPAL 

 

Firma 

Adı 

DAKASE UN MAMÜLLERİ GIDA İNŞAAT TEKSTİL LİMİTED ŞİRKETİ 

Adres  KAVAKLIBAĞ MAHALLESİ İNÖNÜ CAD.KIZ MESLEK LİSESİ YANI 

NO:56/B MERKEZ/MALATYA  

Telefon -  

E-Posta dakasem00@hotmail.com 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



  

 
 

15. MESLEK KOMİTESİ 

MEHMET AYHAN ALTUNOK 

 

Firma 

Adı 

MALATYA SİGORTA ARACILIK HİZMETLERİ A.Ş 

Adres NİYAZİ MAHALLESİ NİYAZİ MISRİ CAD. NO: 73 B 

BATTALGAZİ/MALATYA 

Telefon (422) 325-1300 

E-Posta 

maaltinok@gmail.com 

 

 

Atakan EVLİYAOĞLU 

 

Firma 

Adı 

ATAKAN EVLİYAOĞLU-EVLİYAOĞLU SİGORTA ARACILIK 

HİZMETLERİ 

Adres DABAKHANE MAHALLESİ HALEP CADDESİ NO: 11/111 

BATTALGAZİ/MALATYA 

Telefon (422) 321-1152 

E-Posta atakanevliyaoglu@hotmail.com 

Mehmet Ali TOPAL 

 

Firma 

Adı 

MEHMET ALİ TOPAL 

Adres İNÖNÜ MAH.İSTASYON CAD.NO:29 MERKEZ/MALATYA  

Telefon -  

E-Posta matopalgenel@hotmail.com 

 

 

 

 

mailto:maaltinok@gmail.com


  

 
 

16. MESLEK KOMİTESİ 

MERDAN DEMİRTAŞ 

 

Firma 

Adı 

DEMİRTAŞ GÜBRE YEM KEPEK ZİRAİ İLAÇ VE MAKİNELERİ 

SAN.VE TİC.LTD.ŞTİ. 

Adres ŞİFA MAH.İLÇE VE KÖY GARAJLARI KARŞISI GÜRBÜZ APT. ALTI 

NO:1 MERKEZ/MALATYA 

Telefon (422) 325-9249 

E-Posta merdan_demirtas@hotmail.com 

YAŞAR BAYINDIR  

 

Firma 

Adı 

GÜN IŞIĞI TARIM ZİRAİ İLAÇ VE GÜBRE HAYVANCILIK GIDA 

İNŞAAT SANAYİ TİCARET PAZARLAMA DAĞITIM LTD. ŞTİ. 

Adres BENTBAŞI MAHALLESİ SANAYİ CADDESİ NO: 44-A MALATYA 

Telefon  (422) 325-3076 

E-Posta gunisigitarim@hotmail.com  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



  

 
 

17.MESLEK KOMİTESİ 

CUMALİ KARAHAN 

 

Firma 

Adı 

ÖZ DOĞUŞ OTOMOTİV İNŞAAT TEKSTİL GIDA NAKLİYAT TİCARET 

VE SANAYİ LİMİTED ŞİRKETİ 

Adres ÇAVUŞOĞLU MAHALLESİ HÜNERLİ CAD. OZ DOĞUŞ OTO TRAKTÖR 

APT. NO: 44 YEŞİLYURT/MALATYA 

Telefon (422) 336-4889 

E-Posta cumali_karahan@hotmail.com 

Erhan SEVİMLİ 

 

Firma 

Adı 

GÜLERYÜZ OTOMOTİV İNŞAAT NAKLİYAT TEKSTİL TURİZM GIDA 

PETROL MOBİLYA SANAYİ VE TİCARET LİMİTED ŞİRKETİ 

Adres İSTASYON CADDESİ DÖRTYOL MEVKİ LEBLEBİCİ SOKAK NO: 2/B 

MERKEZ/MALATYA  

Telefon (422) 324-2134 

E-Posta 

 - 

 

 

Mehmet DOĞAN 

 

Firma 

Adı 

MEHMET DOĞAN - MD OTOMOTİV 

Adres ÖZSAN SANAYİ SİTESİ 4.BLOK NO:21 MERKEZ/MALATYA  

Telefon (422) 238-2655 

E-Posta  mehmet-dogan4@hotmail.com 

 

 

 

 



  

 
 

 

18.MESLEK KOMİTESİ 

Fevzi ÇELEBİ 

 

Firma 

Adı 

1000-A YAPI MİMARLIK MÜHENDİSLİK MÜŞAVİRLİK PLANLAMA 

İNŞAAT TAAHHÜT TİCARET VE SANAYİ LİMİTED ŞİRKETİ 

Adres KAVAKLIBAĞ MAHALLESİ HASIR SK. BİSER İŞ MERKEZİ APT. NO: 2/8 

BATTALGAZİ/MALATYA 

Telefon -  

E-Posta muhasebe.firat@hotmail.com 

Ramazan ŞAHİN 

 

Firma 

Adı 

MALATYA ŞAHİN YAPI DENETİM LİMİTED ŞİRKETİ 

Adres NİYAZİ MAHALLESİ TUNA SK. ERYAPI İNŞAAT SİT. NO: 16/6 

BATTALGAZİ/MALATYA 

Telefon -  

E-Posta muhasebe.firat@hotmail.com 

Osman COŞKUN 

 

Firma 

Adı 

OSMAN COŞKUN 

Adres NİYAZİ MISRİ CADDESİ NO: 30/3 MALATYA MERKEZ/MALATYA 

Telefon -  

E-Posta mimarosmancoskun@gmail.com 

 

 

 

 



  

 
 

 

19. MESLEK KOMİTESİ 

Burhan LÜLECİ 

 

Firma 

Adı 

AKTER GRUP GIDA PAZARLAMA İTHALAT İHRACAT İNŞAAT SANAYİ 

VE TİCARET LİMİTED ŞİRKETİ 

Adres  2. ORGANİZE SANAYİ BÖLGESİ MAHALLESİ 7. CADDESİ NO: 15 

YEŞİLYURT/MALATYA 

Telefon - 

E-Posta  info@aktergrup.com 

Murat GÜLLÜ 

 

Firma 

Adı 

MURAT GÜLLÜ-AKDENİZ KOMİSYON EVİ 

Adres  HOCA AHMET YESEVİ MAH. YENİ HAL NO:35 MERKEZ/MALATYA  

Telefon - 

E-Posta mrtgllu44@gmail.com 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



  

 
 

20.MESLEK KOMİTESİ 

OSMAN YILDIRIM 

 

Firma 

Adı 

ÇİFTÇİOĞULLARI GIDA TEMİZLİK HAYVANCILIK PETROL VE 

AKARYAKIT İNŞAAT OTOMOTİV SANAYİ VE TİCARET LTD.ŞTİ. 

Adres 1. ORGANİZE SANAYİ BÖLGESİ MAHALLESİ 5. CADDESİ NO:14 

YEŞİLYURT/MALATYA 

Telefon (422) 323-9434 

E-Posta osmanciftci@icloud.com 

ZEKERİYA ÇELEBİ 

 

Firma 

Adı 

EMİR TÜKETİM MALLARI VE GIDA PAZARLAMA TİCARET SANAYİ 

LTD.ŞTİ. 

Adres İNÖNÜ MAHALLESİ İNÖNÜ CAD. MALATYA PARK AVM APT. NO: 

178/1020 YEŞİLYURT/MALATYA 

Telefon (422) 325-1452 

E-Posta zekeriyacelebi@gmail.com 

Mustafa DUYAR 

 

Firma 

Adı 

BESLER GIDA PAZARLAMA SANAYİ VE TİCARET ANONİM ŞİRKETİ 

MALATYA ŞUBESİ 

Adres ŞEYH BAYRAM MAH. DESTEK SK. AK MERCAN İNŞAAT NO:/5/A 

YEŞİLYURT / MALATYA 

Telefon (422) 325-3040 

E-Posta beslermalatya@gmail.com 

 

 

 

 



  

 
 

21. MESLEK KOMİTESİ 

Emre AK 

 

Firma 

Adı 

MALATYA SENTETİK ÇUVAL DOKUMA GIDA SANAYİ VE TİCARET 

LİMİTED ŞİRKETİ 

Adres 1.ORGANİZE SANAYİ BÖLGESİ 3.CADDE NO:32 MERKEZ/MALATYA  

Telefon (422) 315-0585 

E-Posta malatyasentetik@gmail.com 

ENVER VAROL 

 

Firma 

Adı 

YEŞİLÖZ TEKSTİL İNŞAAT GIDA TURİZM TİCARET SANAYİ LİMİTED 

ŞİRKETİ 

Adres GÖZTEPE MAHALLESİ AKGEYİK CADDESİ NO:2/4 

BATTALGAZİ/MALATYA 

Telefon (422) 503-7344 

E-Posta envervar-44@hotmail.com 

Mahmut TOPGÜL 

 

Firma 

Adı 

FIRAT ENTEGRE TEKSTİL SAN.VE TİC.A.Ş.MALATYA ŞUBESİ 

Adres 1.OSB MAHALLESİ 1. CAD. NO: 7 YEŞİLYURT/MALATYA 

Telefon -  

E-Posta info@firatentegretekstil.com.tr 

 

 

 

 



  

 
 

22. MESLEK KOMİTESİ 

Ender GÜL 

 

Firma 

Adı 

ENDER GÜL-RENPA TİCARET 

Adres MÜCELLİ CAD.NO:60 MERKEZ/MALATYA  

Telefon -  

E-Posta renpa44endergl@hotmail.com 

Abdurrahman ALDI 

 

Firma 

Adı 

İDEAL DANIŞMANLIK İŞ GÜVENLİĞİ SAĞLIK HİZMETLERİ İNŞAAT 

TEMİZLİK GIDA OTOMASYON TAŞIMACILIK MAKİNE SANAYİ VE 

TİCARET LİMİTED ŞİRKETİ 

Adres SARICIOĞLU MAHALLESİ FİDELYA SOKAK NO: 2/234 

BATTALGAZİ/MALATYA 

Telefon -  

E-Posta a.aldi@hotmail.com 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



  

 
 

23.MESLEK KOMİTESİ 

Birsen AKEL ÖNAL 

 

Firma 

Adı 

AK ZAFER PETROL OTOMOTİV NAKLİYAT TİCARET VE SANAYİ 

ANONİM ŞİRKETİ 

Adres SİVAS CADDESİ NO:46 MERKEZ/MALATYA  

Telefon (422) 481-2136 

E-Posta iletisim@oralgaz.com 

Bülent GÜNGÖR 

 

Firma 

Adı 

 GÜNGÖR TARIM İNŞAAT SANAYİ VE TİCARET ANONİM ŞİRKETİ 

Adres İSMETİYE MAHALLESİ Y.MEKTEP SOKAK NO: 1 

BATTALGAZİ/MALATYA 

Telefon (422)321-8779 

E-Posta gungor@gungorinsaat.com.tr 

Arif AKSOĞAN 

 

Firma 

Adı 

ADAL PETROL ÜRÜNLERİ OTOMOTİV NAKLİYAT TİCARET LİMİTED 

ŞİRKETİ 

Adres YAKINCA MAHALLESİ ANKARA CADDESİ NO:13 

YEŞİLYURT/MALATYA 

Telefon (422) 238-2001 

E-Posta arifaksogan@gmail.com 

 

 

 

 

 



  

 
 

 

24.MESLEK KOMİTESİ 

MİKAİL İKİS 

 

Firma 

Adı 

İKİZLER MÜHENDİSLİK İNŞAAT DOĞALGAZ ASANSÖR ENERJİ 

TARIM HAYVANCILIK GIDA SANAYİ VE TİCARET LİMİTED ŞİRKETİ 

Adres KAVAKLIBAĞ MAHALLESİ NİYAZİ MISRİ CADDESİ NO:23/B 

BATTALGAZİ/MALATYA 

Telefon (422) 324-2829 

E-Posta mikail_ikiz@hotmail.com 

BASRİ İLHAN 

 

Firma 

Adı 

ÖZ EKİN PVC KOLLEKTÖR SANAYİ VE TİCARET LTD.ŞTİ. 

Adres 2.OSB MAHALLESİ 2 CAD. ÖZEKİN PVC KOOL.LTD.ŞTİ. APT. NO: 33 

YEŞİLYURT/MALATYA 

Telefon (422) 326-2632 

E-Posta b.ilhan@ozekin.com.tr 

Nurettin BAŞIBÖYÜK 

 

Firma 

Adı 

NURETTİN BAŞIBÖYÜK - DEGA ISITMA VE SOĞUTMA 

Adres NİYAZİ MAHALLESİ LEBLEBİCİ SOKAK NO: 23 

BATTALGAZİ/MALATYA 

Telefon (422) 323-3435 

E-Posta n.basibuyuk@hotmail.com 

 

 

 



  

 
 

25.MESLEK KOMİTESİ 

Aydın DOĞAN 

 

Firma 

Adı 

YAZICIOĞLU GIDA YEMEK TEKSTİL İNŞAAT İTHALAT İHRACAT 

SANAYİ VE TİCARET LTD.ŞTİ. 

Adres ZAFER MAHALLESİ NECİP FAZIL KISAKÜREK CAD. NO: 9 A 

BATTALGAZİ/MALATYA 

Telefon (422) 371-2104 

E-Posta yazicioglu4402@gmail.com 

Abdullah ÖNGENLİ 

 

Firma 

Adı 

MAGİM GRUP İNŞAAT-GIDA VE İHTİYAÇ MADDELERİ YATIRIM 

TİCARET LİMİTED ŞİRKETİ 

Adres SARICIOĞLU MAHALLESİ BUHARA CAD. MATİM İŞ MERKEZİ SİT. 

MGM MARKET APT. 

NO: 158 A BATTALGAZİ/MALATYA 

Telefon (422) 326-2030 

E-Posta erolergul@magim.com.tr 

Ahmet TURGAY VANLIOĞLU 

 

Firma 

Adı 

RANER İNŞAAT SANAYİ VE TİCARET LİMİTED ŞİRKETİ 

Adres İZZETİYE MAHALLESİ NASUHİ CADDESİ BATTALGAZİ/MALATYA 

Telefon (422) 321-2033 

E-Posta info@buyukbaharatci.com 

 

 

 

 

 



  

 
 

 

26.MESLEK KOMİTESİ 

OĞUZHAN ATA SADIKOĞLU 

 

Firma 

Adı 

SADIKOĞULLARI TEKNOLOJİ YAZILIM İLETİŞİM ELEKTRONİK 

TEKSTİL İNŞAAT SANAYİ TİCARET LİMİTED ŞİRKETİ 

Adres İSTİKLAL MAHALLESİ FUZULİ CAD. NO: 16/1 

BATTALGAZİ/MALATYA 

Telefon (422) 321-2117 

E-Posta oguzata44@hotmail.com 

EYYÜP TAV 

 

Firma 

Adı 

MALATYA GLOBAL İLETİŞİM BİLGİSAYAR ELEKTRONİK İNŞAAT VE 

EĞİTİM SAN.VE TİC.LTD.ŞTİ. 

Adres HAMİDİYE MAHALLESİ İNÖNÜ CAD. KERVANSARAY İŞ MERKEZİ 

Sit. NO: 29 A BATTALGAZİ/MALATYA 

Telefon (422) 325-2627 

E-Posta etav@mynet.com 

Hüseyin YILMAZ 

 

Firma 

Adı 

KIŞLA İLETİŞİM ELEKTRONİK GIDA YEMEK TEMİZLİK TEKSTİL 

PAZARLAMA TİC. VE SAN. LİMİTED ŞİRKETİ 

Adres HÜSEYİNBEY MAH.ATATÜRK CAD.ANADOLU İŞ MERKEZİ NO:23 

MERKEZ/MALATYA 

Telefon  - 

E-Posta evrenyilmaz44@gmail.com 

 

 

 

 



  

 
 

 

27.MESLEK KOMİTESİ 

Enver Aydın ACAR 

 

Firma 

Adı 

MALATYA ÇINAR EĞİTİM KURUMLARI ANONİM ŞİRKETİ 

Adres ANKARA CADDESİ NO:12 BOSTANBAŞI YEŞİLYURT/MALATYA 

YEŞİLYURT/MALATYA 

Telefon (422) 238-3940 

E-Posta  

Cumaali KAYNAR 

 

Firma 

Adı 

CUMAALİ KAYNAR OKTAY KİTAP EVLERİ 

Adres KÜÇÜK MUSTAFA PAŞA MAHALLESİ MİLLİ EGEMENLİK CADDESİ 

NO: 112/A PK:44210 BATTALGAZİ/MALATYA 

Telefon (422) 326-1823 

E-Posta cumaalikaynar@hotmail.com 

Serdar PEKTAŞ 

 

Firma 

Adı 

CANDAN ÖZEL EĞİTİM VE ÖĞRETİM KURUMLARI İNŞAAT GIDA 

AMBALAJ SANAYİ VE TİCARET LİMİTED ŞİRKETİ 

Adres SARAY MAHALLESİ FUZULİ CADDESİ NO: 37/1-2-3-4-5 

BATTALGAZİ/MALATYA 

Telefon (422) 326-0208 

E-Posta cmlalahan@hotmail.com 

 

 

 

 



  

 
 

 

28. MESLEK KOMİTESİ 

Mert Can POLAT 

 

Firma 

Adı 

ERPOL TEKNİK İŞ SAĞLIĞI VE GÜVENLİĞİ DANIŞMANLIK ORTAK 

SAĞLIK GÜVENLİK BİRİMİ LİMİTED ŞİRKETİ 

Adres ÖZALPER MAHALLESİ YENİBAHAR CAD. NO: 49 A 

YEŞİLYURT/MALATYA 

Telefon (422) 324-8833 

E-Posta erpolisguvenligi@gmail.com 

Mikail KADAK 

 

Firma 

Adı 

KARTAL YÖNETİM DANIŞMANLIK TEMİZLİK GIDA TARIM 

HAYVANCILIK MAKİNA TEKNİK İNŞAAT TAAHHÜT GAYRİMENKUL 

HİZMETLERİ SANAYİ VE TİCARET LİMİTED ŞİRKETİ 

Adres HAMİDİYE MAHALLESİ İNÖNÜ CAD. BİNGÜLLER İŞ HANI Sit. NO: 

13/501 BATTALGAZİ/MALATYA 

Telefon  - 

E-Posta kartalyönetim44@hotmail.com 

Erol ERDAL 

 

Firma 

Adı 

METROKENT GAYRİMENKUL DEĞERLEME DANIŞMANLIK SANAYİ 

VE TİCARET LİMİTED ŞİRKETİ 

Adres NİYAZİ MAHALLESİ NİYAZİ MISRİ CADDESİ NO: 61 / 5 

BATTALGAZİ/MALATYA 

Telefon -  

E-Posta erol_erdal@hotmail.com 

 

 

 

 



  

 
 

29. MESLEK KOMİTESİ 

MUTLU EFE 

 

Firma 

Adı 

ÇARŞI DÖVİZ TİCARET ANONİM ŞİRKETİ 

Adres CUMHURİYET ÇARŞISI SÖĞÜTLÜ CAMİİ ALTI NO:6 

MERKEZ/MALATYA 

Telefon (422) 323-0300 

E-Posta bjkkartal44@hotmail.com 

MAHMUTHAN KASAP 

 

Firma 

Adı 

MELİSA KUYUMCULUK OTOMOTİV GIDA İNŞAAT PAZARLAMA 

TİCARET VE SANAYİ LTD.ŞTİ. 

Adres YENİHAMAM MAHALLESİ KUYUMCULAR SK. NO: 3 B 

BATTALGAZİ/MALATYA 

Telefon (422) 323-2318 

E-Posta kuyumcumahmuthan@hotmail.com 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



  

 
 

 

 

30.MESLEK KOMİTESİ 

 

 

Firma 

Adı 

FEHMİ EROĞLU DIŞ TİCARET ANONİM ŞİRKETİ 

Adres  2.OSB MAHALLESİ 8 CAD. GİRİŞİM İNŞAAT Apt. NO: 6/1 

YEŞİLYURT/MALATYA 

Telefon -  

E-Posta eroglu-mustafa@hotmail.com 

 

 

Firma 

Adı 

AKBAŞ ORGANİK TARIM ÜRÜNLERİ VE GIDA SANAYİ TİCARET 

LİMİTED ŞİRKETİ 

Adres SARICIOĞLU MAHALLESİ ÇEVREYOLU CADDESİ NO: 1/C 

BATTALGAZİ/MALATYA 

Telefon (422) 244-0430 

E-Posta akbas-organik@hotmail.com 

 

 

Firma 

Adı 

GOLDEN MAPRİX GRUP ORGANİK TARIM ÜRÜNLERİ İTHALAT 

İHRACAT TİCARET VE SANAYİ LİMİTED ŞİRKETİ 

Adres SARICIOĞLU MAHALLESİ BUHARA CAD. MATIM IŞ MERKEZI SİT. A 

VE B BLOK APT. NO: 158 A BATTALGAZİ/MALATYA 

Telefon -  

E-Posta nusret.ergul44@gmail.com 

 

 

                                           

 



  

 
 

 

 

EĞİTİM SEMİNER 

ÇALIŞTAYLAR 

***                                 

TOPLANTI ve PANELLER 

 

 

 

  



  

 
 

Malatya Ticaret ve Sanayi Odası’nın 6 Şubat depremleri sonrası ilk fiziki meclis toplantısı 

düzenlendi. Önceki aylar online olarak düzenlenen 

meclis toplantısı bu ay Malatya TSO binasında yüz 

yüze gerçekleştirildi. 

Malatya TSO Meclis Başkanı Hakan Er 

başkanlığında gerçekleşen toplantıda deprem 

sonrası Malatya’da devam eden çalışmalar 

değerlendirilirken iş dünyası ile Oda gündemi ele 

alınıp önümüzdeki süreçte atılacak adımlar 

konuşuldu. 

“Başkan Sadıkoğlu: İşveren payını personele ödersek gidenlerin geri dönmesini 

sağlayabiliriz” 

Malatya Ticaret ve Sanayi Odası (MTSO) Meclis Toplantısında konuşan MTSO Başkanı 

Oğuzhan Ata Sadıkoğlu, “deprem nedeniyle giden personellerin geri gelmesini 

sağlamak için daha fazla kazanç ortamı oluşturmak gerektiğine vurgu yaptı. Başkan 

Sadıkoğlu, çözüm olarak işverenin devlete ödediği SGK işçi ve işveren payının direkt 

olarak personele ödenmesini gösterdi.” 

 “EK DESTEKLERİN ACİL HAYATA GEÇİRİLMESİNİ BEKLİYORUZ” 

Toplantıda konuşan Malatya TSO Başkanı 

Oğuzhan Ata Sadıkoğlu, “6 Şubat’ta yaşadığımız 

büyük deprem felaketinin üzerinden tam 5 ay 

geçti. 11 ilimizin ekonomisinin içinde bulunduğu 

ağır tablo her geçen gün artıyor. Şehrimizin ticari 

hayatının merkezi konumundaki çarşımız yerle bir 

oldu. Yıkımlar çok ağır ilerliyor. OSB’mizdeki 

fabrikalar ciddi hasar almasa da üretimde 

çalıştırılacak personel sıkıntısı hala devam ediyor. 

Bugüne kadar verilen destekler için teşekkür 

ediyoruz ama yeterli değil. Daha kapsayıcı ve iş dünyasının hızlıca ayağa kalkmasını 

sağlayacak ek desteklerin acil olarak hayata geçirilmesini bekliyoruz” dedi. 

“DEVLETE ÖDEDİĞİMİZ İŞVEREN PAYINI PERSONELİMİZE ÖDEYELİM” 

Depremden en ağır hasarı alan Malatya, Hatay, Adıyaman ve Kahramanmaraş için özel teşvik 

paketinin ivedilikle uygulanması gerektiğine vurgu yapan Başkan Sadıkoğlu, “Deprem 11 

ilimizde hissedildi ama Malatya’mızın da aralarında yer aldığı dört ilde daha ağır hasar bıraktı. 

Şuan şehrimizde her dört konuttan üçü, işyerlerinin de neredeyse tamamı ağır hasarlı. Bu 

durumdaki bir şehrin mevcut desteklerle toparlanması çok zor. Depremden en ağır hasarı alan 

Malatya, Hatay, Adıyaman ve Kahramanmaraş için özel teşvik paketinin ivedilikle uygulanması 

gerekiyor. Bu konuda hazırladığımız kapsamlı bir dosyayı ilgili tüm bakanlıklara gönderdik. 

Ticari hayatın yeniden canlanması için kontrollü olarak devam eden enkaz çalışmalarının 



  

 
 

hızlandırılması gerekiyor. Küçük ve orta ölçekli esnafımızın işyerleri hızlıca tamamlanmalı ve 

hak kaybına uğramadan teslim edilmeli. Değişken faiz uygulaması deprem bölgesi için 

sabitlenmeli. Enerji desteği hayata geçirilmeli. Vergi ve sigorta primi teşvikleri hızlandırılmalı. 

Özellikle işletme sermayesi kalmamış, işyeri yıkılmış, işi için kritik öneme sahip makine, 

bilgisayar, tıbbi cihaz gibi demirbaşlarını yitirmiş olan firmalara kalkınma ve göçü durdurma 

amaçlı maddi hibe desteği sağlanmalı. KOSGEB deprem kredisinden şartsız koşulsuz tüm 

şirketler faydalanmalı. AFAD, Kızılay ve TOKİ başta olmak üzere birçok kamu kuruluşu mal 

veya hizmet alımlarını yerel firmalardan yapmalı. KGF kredilerinin üst limitleri artırılmalı. 

Bankalardaki evrak prosedürleri minimum seviyeye çekilmeli. Deprem öncesi kullanılan ticari 

kredi ödemeleri en az 1 yıl ötelenmeli. Şehrimizden giden personellerin geri gelmesini 

sağlamak ve deprem illerini cazip hale getirmek için, asgari ücretten alınan SGK işçi ve işveren 

payı alınmamalı ve bu tutarın işveren tarafından direkt olarak işçiye verilmesi sağlanmalı” 

şeklinde konuştu.  



  

 
 

14.07.2023 

Malatya TSO’da DASK’ın işleyişi ve hasar süreçleri konuşuldu 

Malatya Ticaret ve Sanayi Odası (MTSO) 

tarafından DASK’ın işleyişi ve hasar süreçleri 

hakkında toplantı düzenlendi.  

Toplantıya Malatya Ticaret ve Sanayi Odası 

(MTSO) Başkanı Oğuzhan Ata Sadıkoğlu, 

Sigortacılık ve Özel Emeklilik Düzenlenme ve 

Denetleme Kurumu (SEDDK) Başkanı Mehmet 

Akif Eroğlu, Doğal Afet Sigortaları Kurumu (DASK) 

Genel Müdürü Selva Eren, Türkiye Odalar ve 

Borsalar Birliği (TOBB) Sigortacılık Müdürü Mevlüt 

Söylemez ve MTSO üyesi sigorta acenteleri katıldı. 

Doğal Afet Sigortaları Kurumu (DASK) Genel 

Müdürü Selva Eren, Kahramanmaraş merkezli 

depremler nedeniyle şu ana kadar 29,5 milyar 

lira ödeme yaptıklarını açıkladı. Eren, hasar 

süreçlerinin ele alındığı bir programda konuştu 

ve 600 bin dosya üzerinde çalıştıklarını belirtti. 

Eren, "Asrın felaketi" olarak nitelenen 

Kahramanmaraş merkezli depremlere ilişkin şu 

ana kadar 29,5 milyar lira ödeme yaptıklarını 

söyledi. 

6 Şubat'ta meydana gelen Kahramanmaraş merkezli depremler nedeniyle 19 ilde hasar ihbarı 

aldıklarını ve bu süre içinde ellerinden gelenin en iyisini yapmaya çalıştıklarını belirten Eren, 

şöyle konuştu: "Yaklaşık 600 bin dosyadan ve hasar ihbarından bahsediyoruz. Bu görülmüş 

bir şey değil. Olabildiğince çok hızlı aksiyon almaya çalıştık. Sadece bu işi eksperle 

çözemeyeceğimizi bildiğimiz için aslında parametrik bir ödeme yöntemiyle ilerleyerek Çevre, 

Şehircilik ve İklim Değişikliği Bakanlığının raporlarını da baz alarak bir ödeme sistemiyle 

ilerledik. Bu da bize ciddi bir hız kazandırdı. 

Ama her şeyden daha önemlisi bu 600 bin 

dosyanın nerdeyse 450 binine yakını, hatta 

daha fazlası az hasarlı. Az hasarlılarda bir 

rakam belirledik. Biz bu eksper talepleri 

olmadan daha hızlı hareket edip bu şekilde 

ödeme yapmak istediğimizde de elimizdeki 

eksper sayısı da kısıtlıydı. Burada belirli 

aşamalarda ve belirli süreçlerde beklemeler 

oldu. Elimizden gelenin en iyisini yapmaya 

çalıştık." 



  

 
 

Malatya'dan yaklaşık 80 bin ihbar aldıklarını belirten Eren, "Bugüne kadar 66 bin dosyayı 

sonuçlandırdık. Bunun dışında da itirazlar oluyor, eksperlerimizi gönderiyoruz ve Malatya'da 

yaklaşık 6,8 milyar gibi bir ödeme yaptık. Tüm Türkiye genelinde de 578 bin dosya ve burada 

da devam eden 20 bin dosyamız var. Ödenen 29,5 milyar gibi bir paradan bahsediyoruz. Bu 

çok ciddi bir rakam. Tüm iyi niyetimizle sahada olmaya çalıştık" dedi. 

“6 ŞUBAT’TA YAŞADIĞIMIZ DEPREMLER, SİGORTALILIK KAVRAMININ ÖNEMİNİ BİR 

KEZ DAHA ORTAYA ÇIKARDI” 

Depremin yaşandığı günden itibaren Oda üyelerinin sorunları ile yakından ilgilendiklerini 

kaydeden Başkan Sadıkoğlu, “10 bini geçen üye 

sayısıyla Malatya’nın en büyük Sivil Toplum Kuruluşu 

olan Malatya Ticaret ve Sanayi Odası olarak, en 

önemsediğimiz konu üyelerimizin sorun ve taleplerini 

ilgili kurumlara iletmek, çözümü için girişimlerde 

bulunmaktır. 6 Şubat’ta yaşadığımız depremler, 

sigortalılık kavramının önemini bir kez daha ortaya 

çıkardı. Böylesine önemli bir konu hakkında 

üyelerimizle bir araya gelen değerli misafirlerimize bir 

kez daha teşekkür ediyorum” dedi.   



  

 
 

01.02.2023 

Malatya TSO üyelerine TARSİM’in yenilikleri anlatıldı 

Malatya Ticaret ve Sanayi Odası tarafından 

düzenlenen TARSİM Poliçe Uygulamaları 

Bilgilendirme Toplantısı’nda konuşan Malatya TSO 

Başkanı Oğuzhan Ata Sadıkoğlu, oda üyelerine 

seslenerek “Lütfen, sorunlarınız ne olursa olsun 

meslek komiteniz aracılığıyla bize taşıyın” dedi. 

Malatya TSO’da düzenlenen toplantıya Malatya 

Ticaret ve Sanayi Odası Başkanı Oğuzhan Ata 

Sadıkoğlu, TARSİM Bölge Müdürü Bülent Zelyurt, sigorta sektörü temsilcileri ve Oda üyeleri 

katıldı. 

“SORUNLARINIZI BİZE TAŞIYIN” 

Toplantının açılışında konuşan Başkan Sadıkoğlu, “Her sektörde olduğu gibi Sigortacılık 

sektöründe de ciddi bir rekabet var. Sizlerden ricamız; rekabetinizi fiyat kırma ile değil, hizmet 

kalitesini yükselterek yapmanızdır. Sizler, vatandaşın karşılaşacağı her türlü kaza ve afetler 

karşısında mağdur olmaması için çabalarken, sizlere verilen komisyon miktarları çok düşük. 

Bu konuyu her platformda dile getiriyoruz. 

Sigortacılık Sektörünün gelişmesi ve sorunların 

giderilmesi noktasında sizlerin yanındayız. Bugün 

de sizlerle TARSİM’in yeniliklerini öğrenmek 

üzere bir aradayız. TARSİM Malatya Bölge 

Müdürü Sayın Bülent Zelyurt’a bizleri kırmayıp, 

üyelerimizle bilgi paylaşımı yaptığından dolayı bir 

kez daha teşekkür ediyorum. Malatya 

ekonomisinin can damarı olan kayısımız değişen 

hava koşulları nedeniyle zaman zaman ciddi 

zararlar görebiliyor. Kayısı üreticilerimizin doğal 

afetlere karşı en önemli dayanağı elbette TARSİM sigortası. TARSİM ile üreticilerimiz arasında 

köprü görevi gören siz sigorta acentelerine önemli görevler düşüyor. Her konuda sizlerin 

yanındayız. 15. Meslek Komitesi sizlerin sorunlarını toplantılarında ele alıyor ve bizlere iletiyor. 

Oda yönetimi olarak bizlerde bu sorunları dosyalar halinde çatı kuruluşumuz olan TOBB’a 

sunuyoruz. Bizlerin sunduğu bu dosyalar TOBB’un Türkiye Sigorta Acenteleri Sektör 

Meclisinde gündeme alınıyor ve çıkan sonuçlar ilgili bakanlıklara gönderiliyor. Lütfen, 

sorunlarınız ne olursa olsun meslek komiteniz aracılığıyla bize taşıyın” dedi. 

Başkan Sadıkoğlu’nun konuşmasının ardından TARSİM Bölge Müdürü Bülent Zelyurt 

tarafından Bitkisel Ürün Sigortaları, Sera Sigortası, Büyükbaş Hayvan Hayat Sigortası, 

Küçükbaş Hayvan Hayat Sigortası, Kümes Hayvanları Hayat Sigortası, Su Ürünleri Hayat 

Sigortası ve Arıcılık (Arı Kovanı) Hayat Sigortası konuları hakkında detaylı sunum 

gerçekleştirilerek üyelerin soruları cevaplandırıldı.  



  

 
 

17.08.2023 

Başkan Sadıkoğlu: Faizsiz kredi ve hibe desteği bekliyoruz  

TOBB Türkiye Ekonomi Şurası’nda konuşan Malatya Ticaret ve Sanayi Odası (MTSO) 

Yönetim Kurulu Başkanı Oğuzhan Ata Sadıkoğlu, Malatya’daki deprem hasarının 

görünenden daha fazla olduğunu belirtip, finans desteğine ihtiyaç olduğunu söyledi. 

TOBB Türkiye Ekonomi Şurası, Cumhurbaşkanı Yardımcısı Cevdet Yılmaz, Hazine ve Maliye 

Bakanı Mehmet Şimşek, Ticaret Bakanı Ömer Bolat, Çalışma ve Sosyal Güvenlik Bakanı 

Vedat Işıkhan, Tarım ve Orman Bakanı İbrahim Yumaklı, Sanayi ve Teknoloji Bakanı Mehmet 

Fatih Kacır, Enerji ve Tabii Kaynaklar Bakanı Alparslan Bayraktar’ın katılımıyla Ankara’da 

düzenlendi. 

Ekonomi Şurasında söz alarak konuşma yapan Malatya Ticaret ve Sanayi Odası (MTSO) 

Yönetim Kurulu Başkanı Oğuzhan Ata Sadıkoğlu, Malatya’da depremle oluşan hasar hakkında 

bilgi vererek Malatya TSO üyelerinin sorun ve taleplerini paylaştı. 

Depremden büyük yara alan işletmelerin yeniden varlıklarını sürdürebilmeleri için en önemli 

ihtiyacın finans olduğunun altını çizen Başkan Sadıkoğlu, kamu ve özel bankalardaki KOBİ 



  

 
 

kredilerinde muslukların açılmasını isteyerek, tüm sermayesini kaybeden firmalara hibe 

destekleri sunulmasını talep etti. 

KOSGEB tarafından verilen Deprem 

Kredisinden şartsız koşulsuz tüm 

şirketlerin faydalanmasını talep eden 

Başkan Sadıkoğlu, Vergi ve SGK 

borçlarının taksitlendirilmesinde şirketlerin 

önüne çıkan teminat şartının kaldırılmasını 

istedi. 

Başka şehirlere giden personellerin geri 

dönmelerini sağlamak için deprem 

bölgesinin maaş açısından cazip hale 

getirilmesi gerektiğini kaydeden Başkan 

Sadıkoğlu, asgari ücretten alınan SGK işçi 

ve işveren payının devlete değil de direkt olarak işçiye ödenmesini teklif etti. Deprem 

bölgesinde asgari ücretin personele brütten ödenmesinin üretimde devamlılığın sağlanması 

adına önemli bir adım olacağını söyledi. 

Depremlerden en çok etkilenen Malatya, 

Kahramanmaraş, Hatay ve Adıyaman illerinin 

Özel Teşvik Bölgesi ilan edilmesini talep eden 

Başkan Sadıkoğlu, “Dört ilimiz için en az 5 yıl 

yatırım ortamı, kredilendirme, vergi, SGK ile 

imar ve kentsel dönüşüm mevzuatı yönünden 

kapsayıcı destekler sağlanmalıdır. Reel hasarı 

yok sayan, masa başında alınan kararlar 

deprem bölgesindeki sorunları çözmeye yeterli 

olmuyor. Özel teşvik paketi ile şehirlerimizi 

ayağa kaldırmak daha da hızlanacaktır” dedi. 

Yerinde dönüşüm için açıklanan destek paketinin mevcut maliyetler göz önüne alındığında 

yetersiz kalacağını belirten Başkan Sadıkoğlu, Hibe ve kredi miktarlarının reel rakamlara göre 

yeniden belirlenmesini istedi.  



  

 
 

07.09.2023 

Malatya TSO’da “Yerinde Dönüşüm” Toplantısı 

Malatya Ticaret ve Sanayi Odası (MTSO) ev sahipliğinde, Çevre Şehircilik ve İklim 

Değişikliği Bakanlığı Dönüşüm Alanları Daire Başkanı Ahmet Şahin’in katılımıyla 

‘Yerinde Dönüşüm Bilgilendirme ve İstişare Toplantısı’ düzenlendi. 

Malatya TSO üyeleri ve vatandaşların katılımıyla gerçekleşen toplantıya ilgi yoğun oldu. 

Depremde evini, iş yerini kaybeden ve yerinde dönüşüm uygulamasından yararlanmak isteyen 

depremzedeler yaklaşık 3 saat süren toplantıda sorularına cevap arayıp, taleplerini iletti.  

“Kış yaklaşırken yıkım ve imar süreci hızlanmalı” 



  

 
 

Malatya TSO Yönetim Kurulu Başkan Yardımcısı Basri İlhan toplantının açılış konuşmasında, 

kış aylarına yaklaşırken ağır hasarlı 

yaklaşık 30 bin binanın en hızlı sürede 

yıkılmasını ve şehrin yeniden imarının 

önünün açılmasını beklediklerine vurgu 

yaptı. İlhan, “Bilindiği üzere 6 Şubat 

depremleriyle şehrimizdeki her 3 binadan 

1’ini maalesef kaybettik. 800 binin üzerinde 

nüfusu olan şehrimizde yaşanan felaket 

doğal olarak büyük bir barınma sorununu 

ortaya çıkardı. Konutlarla birlikte şehrimizde 

20 bine yakın iş yeri de kullanılamaz hale 

geldi. Çarşı olarak tabir ettiğimiz alanlardaki büyük yıkım ise şehrimiz ekonomisine ciddi darbe 

vurdu. Elbette tüm bunlar nitelikli iş gücü ile istihdam ve ticarete katkı sunan iş insanlarımızın 

göç etmesini beraberinde getirdi. Şehrimiz ticaretinin ayağa kalkması, göç eden insanlarımızın 

geri gelmesi, kısacası Malatya’mızın eski günlerine hızlıca dönmesi için henüz yıkılmayı 

bekleyen yaklaşık 30 bin binanın yıkımının hızlanmasını ve şehrimizin en kısa sürede yeniden 

imar edilmesini arzu ediyoruz. Yaklaşan kış mevsimi hem konteynerlarda ticaretini sürdüren 

hem de barınan vatandaşlarımız için büyük zorluklara neden olacak. Bu nedenle çalışmaların 

hız kazanması ciddi önem taşıyor.  Malatya Ticaret ve Sanayi Odası olarak deprem sonrası 

süreçte yerinde dönüşüm ve hak sahipliği ile alakalı üyelerimizden gelen talepleri gerek basın 

yoluyla gerek resmi girişimlerle sürekli gündemde tutmaya gayret gösterdik. Önümüzdeki 

süreçte de üyelerimizin hak kaybı yaşamaması ve şehrimizin en kısa sürede ayağa kalkması 

için çalışmayı sürdüreceğiz” ifadelerini kullandı. 

“Şehirlerimizin kültürel, sosyolojik ve demografik yapısını korumayı amaçlıyoruz” 

Projenin kentlerin yapısını korumayı ve 

vatandaşın kendi yerinde daha güvenli ve iyi 

şartlarda yaşamasını amaçladığını dile 

getiren Dönüşüm Alanları Daire Başkanı 

Ahmet Şahin, “Depremde zarar görmüş 

bütün illerimizin yaralarını sarmak için 

başlatılan projenin 45. Gününe gelmiş 

durumdayız. Bugün itibariyle yaklaşık 200 

bin başvuru yapılmış durumda. Toplantı 

amacımız müteahhitlerimiz, vatandaşlarımız 

ve yerel dinamiklerle bir araya gelerek süreç 

hakkında bilgi vermek ve problemler 

karşısında neler yapabileceğimizi istişare etmek.  Yerinde dönüşüm şehirlerimizin kültürel, 

sosyolojik ve demografik yapısını korumayı amaçlıyor. Yaklaşık 10 gündür belediyelerimizle, il 

müdürlüklerimizle, çalışanlarımızla toplantılar düzenleyerek süreci en iyi hale getirmeye ve 

yoğun başvuruların bu süreçten sonra da devam etmesini sağlamayı amaçlıyoruz. Şehirlerin 

kendi dinamiğini, kendi ekonomik yapısını koruyup, iç ticaret dinamiğini canlandırarak, 



  

 
 

vatandaşın kendi yerinde daha güvenli ve daha iyi şartlarda hayatlarını devam ettirebilmesi 

adına yerinde dönüşüme önem veriyoruz. Elbette sorunlar olacak ancak devletimiz 

kolaylaştırıcı yönleriyle vatandaşın yanında olmaya devam edecektir “dedi.   



  

 
 

30.10.2023 

ÇEVRE ŞEHİRCİLİK BAKANI MEHMET ÖZHASEKİ İLE TOPLANTI 

 

YIKIMLAR DAHA YÜZDE 35 SEVİYESİNDE 

Malatya'da 35.680 ağır hasarlı binadan 12.767'sinin yıkımı gerçekleştirildi. Yıkım oranı şu an 

%35 seviyesinde. Yıkımların hızlandırılması için ihale sisteminin değiştirilmesi, şartların 

kolaylaştırılması gerekiyor. 

BELEDİYELER RUHSAT VERMİYOR 

Malatya’da yaklaşık 2.500 bina Orta Hasarlı, Bu binalarla alakalı belediyeler henüz ruhsat 

vermeye başlamadı. Hukuki süre azalıyor. Sürecin hızlandırılması şart.  

GÜÇLENDİRMEDE KAT MALİKLERİ ARASINDA ARANAN ÇOĞUNLUK ORANI 

DÜŞÜRÜLMELİ 

Yapılan inceleme ve testler sonucunda orta hasarlı raporu verilen ve güçlendirilmesi istenen 

binalarda kat maliklerinin %80’inin onayı istenmektedir. Bu oran uzlaşıyı güçleştirmekte, kat 

malikleri arasında kargaşaya neden olmakta ve mahkemelere aks eden durum süreci uzun ve 

meşakkatli bir duruma getirmektedir. Bilimsel tetkiklerle güçlendirilmesi uygun görülen orta 

hasarlı binalar için hazırlanan raporun bağlayıcı olması, kat malikleri arasında aranan çoğunluk 

oranının düşürülmesi, güçlendirme için kapsamlı destekler verilmesi sürecin daha hızlı 

ilerlemesine ve milli servet niteliğinde olan birçok yapının kurtarılabilmesine vesile olacaktır. 

TÜZEL KİŞİLER HAK SAHİPLİĞİ BAŞVURUSU YAPAMADI 



  

 
 

Hak sahipliği konusunda; tüzel kişiler, meslek odaları, dernekler başvuru yapamadı. Başvurular 

e-devletten yapıldığı ve tüzel kişiliklerin  e-devleti olmadığı için başvuru yapılamadı. Bu 

Mağduriyet bir an önce çözüme kavuşturmalı.  

YERİNDE DÖNÜŞÜM HİBE VE KREDİ MİKTARLARI YETERSİZ 

Yerinde Dönüşümde hibe ve kredi miktarları artırıldı. 

Ancak artırılan miktarlar da mevcut maliyetler göz 

önünde bulundurulduğu zaman yeterli değil. 

Depremzede hemşerilerimizin devletin desteği üzerine 

koyacak parasal imkanı yok. Bu haliyle yerinde 

dönüşüm zor gözüküyor. TOKİ deprem konutlarında 

olduğu gibi yerinde dönüşümde de %60’ını devlet, 

%40’ını da kredilendirme şeklinde bir model 

uygulanmalı. 

YERİNDE DÖNÜŞÜM DESTEĞİ ZEMİN+6 KATA 

KADAR VERİLMELİ 

Yerinde Dönüşümde hibe ve kredi sadece zemin+4 kat 

yapılan yerlere verilecek. Ancak yüksek katlı binaların 

Zemin+4 kata sığdırılması teknik olarak mümkün 

olmadığı için Zemin+6 kata da hibe ve kredi yardımı 

yapılmalıdır. 

ÇARŞI MERKEZİ PROJESİ HIZLANDIRILMALI 

Malatya’da çarşı dediğimi şehir merkezini komple kaybetmiş durumdayız. Ticaret durma 

noktasında. Bakanlığınızın resmi rakamlarına göre; Malatya’da ağır hasar alan ve yıkılan iş 

yeri sayısı 27 bin 500. Ticareti ayağa kaldırmadan, şehri ayağa kaldırmak mümkün değil. Çarşı 

projesi hızlandırılmalı ve yeni dükkânlar esnafımıza hızlıca teslim edilmeli. 

YIKIM VE MOLOZ KALDIRMA İŞLEMLERİ İNSAN SAĞLIĞI GÖZETİLEREK YAPILMIYOR 

Şehrimizde devam eden yıkım ve moloz kaldırma işlemleri esnasında ciddi çevre ve hava 

kirliliği yaşanıyor. Konuyu defalarca gündeme getirdik. Malumunuz olduğu üzere şehrimizde 

yıkımı gerçekleştirilen binaların büyük kısmı eski yapılardan oluşuyor. Asbest oranının yüksek 

olduğu bu yapıların yıkımı esnasında tazyikli su ve diğer önlemlerin sadece mevzuata uygunluk 

için niteliksiz, "göstermelik" şekilde değil insan sağlığını koruma amacıyla özenle yapılmasını 

ve denetlenmesini bekliyoruz. 

- Başkan Sadıkoğlu: Yalancının mumu yatsıya kadar yanar! 

- “Yetkiyi kullanmakta aciz yerel yöneticiler Malatya'nın kaderiyle oynuyor” 

Orta hasarlı binaların güçlendirme projelerini onaylamayarak ve imarı açmayarak şehrin 

önünü tıkayan yerel yöneticilere tepki gösteren Malatya Ticaret ve Sanayi Odası (MTSO) 

Başkanı Oğuzhan Ata Sadıkoğlu, “Şehri düzeltmekle görevli olanların gözümüzün içine 



  

 
 

baka baka yalanlar söylemesini kabullenemiyoruz. Yetkiyi kullanmakta aciz yerel 

yöneticiler Malatya'nın kaderiyle oynuyor” dedi. 

Malatya Ticaret ve Sanayi Odası Başkanı (MTSO) Oğuzhan Ata Sadıkoğlu, Ankara'da Çevre 

Şehircilik ve İklim Değişikliği Bakanlığı’nda düzenlenen deprem illerinin Oda ve Borsa 

başkanları ile istişare toplantısına katıldı.  

Başkan Sadıkoğlu, toplantıda Malatya ile ilgili görüşlerini ve Oda üyelerinin sıkıntılarını Çevre 

Şehircilik ve İklim Değişikliği Bakanı Mehmet Özhaseki ile paylaştı. 

 “AYLARDIR ‘BAKANLIK YETKİ VERMİYOR’ YALANINA SIĞINMIŞ!” 

Orta hasarlı binaların güçlendirme projelerinin neden hala onaylanmadığını ve şehrin imarının 

neden hala açılmadığını sorduğu Bakanın, tüm yetkinin belediyelerde olduğunu, belediyelerin 

gerekli onayı vermeleri halinde şehirlerin hızlıca toparlanacağını söylediğini belirten Başkan 

Sadıkoğlu, sosyal medya hesabından yaptığı açıklamada “8 aydır şehrin ayağa kalkması için 

bir çivi dahi çakmayarak, ‘Bu şehrin mimar ve mühendislerine güvenmiyorum’ diyenler aylardır 

‘Bakanlık yetki vermiyor’ yalanına sığınmış! On binlerce binası ağır hasar almış, binlerce iş yeri 

yıkılmış, halkı, esnafı, tüccarı ve ekonomisi yerle bir olmuş şehri düzeltmekle görevli olanların 

gözümüzün içine baka baka yalanlar söylemesini kabullenemiyoruz. Yetkiyi kullanmakta aciz 

yerel yöneticiler, Malatya'nın kaderiyle oynuyor. Umutsuzluğa kapılan iş insanlarımız şehri terk 

ediyor. Gözünü rant bürüyenleri bir an önce asli görevlerini yapmaya davet ediyoruz” dedi. 



  

 
 

“ALGILARLA ŞEHRİ YÖNETMEYE ÇALIŞAN YEREL YÖNETİCİLERİ ALLAH’A HAVALE 

EDİYORUM” 

Bakanlığın verdiği yetkiyi şehrin toparlanması için kullanmak yerine algılarla şehri yönetmeye 

çalışan yerel yöneticiler olduğunu vurgulayan Başkan Sadıkoğlu, “Cumhurbaşkanımız Sayın 

Recep Tayyip Erdogan’ın riyasetinde Çevre Şehircilik ve İklim Değişikliği Bakanımız Sayın 

Mehmet Özhaseki’nin şehirlerimizin yeniden imarı ve inşası için gayretine şahidiz. 

Hükümetimizin gücü ve Sayın bakanımızın gayretleri ile kısa sürede eski günlerimize 

döneceğimize canı gönülden inanıyoruz. Bakanlığın verdiği yetkiyi şehrin toparlanması için 

kullanmak yerine algılarla şehri yönetmeye çalışan yerel yöneticileri Allah’a havale ediyorum. 

Sürecin takipçisiyiz. Üyelerimizin ve bu şehirde yaşayan herkesin menfaatini korumak adına 

her türlü haksızlığın karşısında duruş sergilemeye devam edeceğiz” ifadelerini kullandı. 

TÜM KONULARI BAKANA AKTARDI 

Öte yandan Başkan Sadıkoğlu, toplantıda MTSO üyelerinin ilettiği diğer sorunları da gündeme 

getirdi. Malatya’da 35 bin 680 ağır hasarlı binadan şuana kadar 12 bin 767 sinin yıkıldığını, 

yıkım işlemlerinin çok ağır ilerlediğini söyledi. Yıkımların ihale ve işleyiş sisteminin değişmesini 

talep etti. 

Başkan Sadıkoğlu, “Yapılan inceleme ve testler sonucunda orta hasarlı raporu verilen ve 

güçlendirilmesi istenen binalarda kat maliklerinin %80’inin onayı istenmektedir. Bu oran 

uzlaşıyı güçleştirmekte, kat malikleri arasında kargaşaya neden olmakta ve mahkemelere aks 

eden durum süreci uzun ve meşakkatli bir duruma getirmektedir. Bilimsel tetkiklerle 

güçlendirilmesi uygun görülen orta hasarlı binalar için hazırlanan raporun bağlayıcı olması, kat 

malikleri arasında aranan çoğunluk oranının düşürülmesi, güçlendirme için kapsamlı destekler 

verilmesi sürecin daha hızlı ilerlemesine ve milli servet niteliğinde olan birçok yapının 

kurtarılabilmesine vesile olacaktır” dedi. 

Hak sahipliği konusunda tüzel kişilerin, meslek odalarının ve derneklerin başvuru yapamadığını 

ve mağduriyetin bir an önce çözüme kavuşturulması gerektiğini söyledi.  

Yerinde Dönüşümde hibe ve kredi 

miktarlarının mevcut maliyetler göz 

önünde bulundurulduğu zaman 

yeterli olmayacağını kaydeden 

Başkan Sadıkoğlu, “Yerinde 

Dönüşümde hibe ve kredinin 

sadece zemin+4 kat yapılan yerlere 

verileceği ifade ediliyor. Ancak 

yüksek katlı binaların zemin+4 kata 

sığdırılması teknik olarak mümkün 

olmadığı için zemin+6 kata da hibe 

ve kredi yardımı yapılmalıdır” dedi.  



  

 
 

Çarşı projesinin hızlıca tamamlanması gerektiğinin altını çizen Başkan Sadıkoğlu, “Malatya’da 

çarşı dediğimi şehir merkezini komple kaybetmiş durumdayız. Ticaret durma noktasında. 

Bakanlığınızın resmi rakamlarına göre; Malatya’da ağır hasar alan ve yıkılan iş yeri sayısı 27 

bin 500. Ticareti ayağa kaldırmadan, şehri ayağa kaldırmak mümkün değil. Çarşı projesi 

hızlandırılmalı ve yeni dükkânlar esnafımıza hızlıca teslim edilmeli. Şehrimizde devam eden 

yıkım ve moloz kaldırma işlemleri esnasında ciddi çevre ve hava kirliliği yaşanıyor. Konuyu 

defalarca gündeme getirdik. Malumunuz olduğu üzere şehrimizde yıkımı gerçekleştirilen 

binaların büyük kısmı eski yapılardan oluşuyor. Asbest oranının yüksek olduğu bu yapıların 

yıkımı esnasında tazyikli su ve diğer önlemlerin sadece mevzuata uygunluk için niteliksiz, 

göstermelik şekilde değil insan sağlığını koruma amacıyla özenle yapılmasını ve 

denetlenmesini bekliyoruz” ifadelerini kullandı.  
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02.01.2023 

Tüm zamanların en yüksek ihracatı 

gerçekleştirildi. 

 

Malatya TSO Başkanı Oğuzhan Ata Sadıkoğlu, “Cumhuriyetimiz ve Odamız 100. yılına 

girerken, şehrimizin ihracatta yakaladığı başarı ivmesinin artarak devam etmesi için 

ihracat odaklı çalışmalar yürütmeye 2023 yılında da aralıksız devam edeceğiz”  

Türkiye İhracatçılar Meclisi (TİM) verilerine göre; Malatya’dan 2022 Aralık ayında 46 milyon 

274 bin dolar ihracat gerçekleştirildi. Aralık ayı rakamlarının açıklanmasıyla birlikte 2022 yılının 

ihracat rakamı da netleşmiş oldu. 2022 yılında Malatya’dan bir önceki yıla göre yüzde 7 artışla 

455 milyon dolar ihracat gerçekleşti. 455 milyon dolar ihracat ile Malatya tüm zamanların en 

yüksek yıllık ihracatını gerçekleştirmiş oldu. 

Malatya’dan 2022’de en fazla ihracat kuru meyve ve mamulleri sektöründe gerçekleşirken, bu 
sektörü sırasıyla su ürünleri ve hayvansal mamuller, makine ve aksamları ile tekstil ve 
hammaddeleri takip etti. 2022’de Malatya’dan en fazla ihracat ABD’ye yapılırken, ABD’yi 
sırasıyla; Irak, Endonezya, Almanya, Çin, Birleşik Krallık, Rusya, Brezilya, İsrail, İtalya takip 
etmektedir. 

İhracat rakamlarını değerlendiren Malatya Ticaret ve Sanayi 
Odası (MTSO) Başkanı Oğuzhan Ata Sadıkoğlu, “ÜRETMEYE 
VE İHRAÇ ETMEYE DEVAM EDİYORUZ” sloganıyla hareket 
ederek “Kovid-19 salgını, Rusya Ukrayna savaşı, tedarik 
zincirlerindeki aksamalar, ham madde ve enerji krizi gibi küresel 
sorunlara ve pazar olan ülkelerin büyüme oranlarında gerileme 
işaretlerine rağmen Türkiye’nin 2022 yılı ihracatında rekora imza 
atması önemli bir başarıdır. Bu başarıda payı olan tüm 
ihracatçılarımızı gönülden kutluyorum. Dünya ekonomisinin üçte 
ikisinde resesyon yaşanması beklenmekte ve bu durum 
Türkiye’nin ihracatına da elbette yansıyacaktır. Ancak 
hedeflerimizden şaşmadan üretmeye ve ihraç etmeye devam 
ediyoruz. Ülke olarak hedefimiz, Türkiye'nin, dünyanın en çok 
ihracat yapan ilk 10 ülkesi arasındaki yerini almasıdır. İş dünyası 
olarak bu hedefe ulaşma konusunda elimizi taşın altına 
koyuyoruz. AB ülkeleri başta olmak üzere, dünyanın her yerine ihracat gerçekleştiriyoruz. Milli 
paramızla ihracat yaptığımız ülke ve bölge sayısının da 197’ye ulaşması memnuniyet vericidir. 
Yatırım, üretim, istihdam ve ihracat odaklı büyümenin devamı için, reel sektörü destekleyen ve 
önünü açan kapsayıcı adımlar bekliyoruz” dedi. 

455 MİLYON DOLARLIK REKOR İHRACAT 

 



  

 
 

MTSO olarak, şehrin ihracatta yakaladığı başarı ivmesinin artarak devam etmesi için canla 

başla çalışmaya devam edecekleri mesajı veren Başkan Sadıkoğlu, “Cumhuriyetimiz ve 

Odamız 100. yılına girerken bu başarıya imza atan sanayicilerimizi ve çalışan kardeşlerimizi 

yürekten kutluyor, başarılarının artarak devam etmesini diliyorum. Yeni dönem hedeflerimizi 

sıralarken 4 yılın sonunda ihracat hedefimizin 1 milyar dolar olduğunu dile getirmiştik. 

Hedeflerimizden şaşmayacağız. Malatya Ticaret ve Sanayi Odası olarak bugüne kadar olduğu 

gibi bundan sonra da Malatya sanayisinin sürdürülebilir üretimine ve ihracatına katkıda 

bulunmak amacıyla çalışmayı sürdüreceğiz. Oda olarak şehrimizin ihracatta yakaladığı başarı 

ivmesinin artarak devam etmesi için ihracat odaklı çalışmalar yürütmeye 2023 yılında da 

aralıksız devam edeceğiz. Sanayicilerimizle birlikte yürüttüğümüz yurt dışı iş gezilerimizi ve 

B2B iş görüşmelerimizi sürdüreceğiz. İhracat yapan veya yapmak isteyen firmalarımıza 

rehberlik eden, mentörlük yapan İhracat Destek Ofisimizin çalışmalarını da geliştirmeye devam 

edeceğiz” diye konuştu.   



  

 
 

18.01.2023 

Malatya TSO’dan tescilli ürünlerin tanıtımına katkı 

Malatya Ticaret ve Sanayi Odası (MTSO) tarafından Malatya’nın coğrafi işaret tescili almış 

yöresel ürünlerinin tanıtımını gerçekleştirildi. 

MTSO binasının girişinde açılan sergide MTSO’nun 

coğrafi işaret tescilini yaptırdığı Malatya Kayısısı, 

Malatya Kağıt Kebabı ve Malatya Peynirinin de 

aralarında bulunduğu Malatya Kayısı Çekirdeği, 

Arapgir Mor Reyhanı, Hekimhan Cevizi, Malatya 

Köpük Pestili, Malatya Banazı Karası Üzümü, Malatya 

Dalbastı Kirazı, Malatya Tevek Yaprağı Sarması, 

Akçadağ Kömbesi, Malatya Tarhanası, Arapgir 

Dolaması, Malatya İçli Köftesi, Malatya Analı Kızlı 

Köftenin görseller ile tanıtımı yapılıyor. 

“Malatya mutfağı dünyaya açılmayı fazlasıyla hak ediyor” 



  

 
 

MTSO binasına gelen Oda üyeleri 

tarafından büyük beğeni alan çalışma 

hakkında konuşan Malatya TSO Başkanı 

Oğuzhan Ata Sadıkoğlu, “Malatya mutfağı 

ve gastronomisi sınırları aşarak dünyaya 

açılmayı fazlasıyla hak ediyor. İlimizin 

gastronomi turizmini geliştirdikçe ticari 

hareketliliği de büyütmüş olacağız. Oda 

olarak bu kapsamda farklı çalışmalar 

yürütüyoruz. Malatya Kayısısı Odamız 

tarafından AB coğrafi tescil almış en önemli 

ürünümüz. Yine Malatya Kağıt Kebabı ve 

Malatya Peynirinin de Odamız tarafından coğrafi işaret tescili alındı. Farklı kurumlar tarafından 

tescili alınmış şehrimizin yöresel ürünlerini Oda binamıza gelen misafirlere görsel ve metin 

olarak tanıtımını yapıyoruz. Üyelerimiz tarafından da büyük beğeni aldı. Bu tür çalışmalar 

yapmaya devam edeceğiz” dedi. 

Malatya TSO Üyesi Ramazan Çakır, yapılan çalışmanın 

önemli olduğunu belirterek, “Özlediğimiz, unuttuğumuz 

yörese l yem eklerin bizlere hatırlatılmasından dolayı 

teşekkür ederiz. Odaya il dışından da çok fazla misafir 

geliyor. O misafirlere Malatya’mızın yöresel yemeklerinin 

tanıtılması çok güzel. Düşünenlere teşekkür ederiz” diye 

konuştu.  



  

 
 

19.01.2023 

Başkan Sadıkoğlu: Şire Pazarı esnafımızla her zaman istişare halindeyiz 

Malatya Ticaret ve Sanayi Odası (MTSO) Başkanı Oğuzhan Ata Sadıkoğlu, Şire Pazarını 

ziyaret ederek esnaflar ve kayısı üreticileriyle bir araya geldi.  

Sabahın erken saatinde, pazarın en canlı olduğu dakikalarda Şire Pazarına giden Başkan 

Sadıkoğlu, esnafı tek tek dinleyip, talepleri not aldı. 

“HER ZAMAN İSTİŞARE HALİNDEYİZ” 

Şire Pazarı esnafı ile her zaman istişare halinde olduklarını 

belirten Sadıkoğlu, “Kayısı, Malatya’mızın en değerli tarım 

ürünü. Sadece ilimiz için değil ülkemiz için de ekonomik 

olarak stratejik ürünler arasında. En önemli ihracat 

ürünümüz. 2022 yılında 76 bin ton kuru kayısı ihracatına 

karşılık 402 milyon dolar gelir ede ettik. Bu rakam kent 

ekonomimiz için önem arz ediyor.  

Kayısı ekonomisinin merkezi olan Şire Pazarını ziyaret 

ediyoruz. Burada bulunan esnafımız, ihracatçımız, 

üreticimiz bizlere yakın ilgi gösteriyorlar. Malatya Ticaret 

ve Sanayi Odası olarak şire pazarı esnafımızla her 

zaman istişare halindeyiz. Yaşadıkları sorunları basın 

aracılığı ile yerelde ilgili yerlere ilettik. Genel manada 

sektörlerimizin yaşadığı tüm sorunları hazırladığımız 



  

 
 

dosyalar ile çatı kuruluşumuz TOBB’a ve ilgili bakanlıklara ilettik, iletmeye de devam ediyoruz” 

dedi.  

Ziyarette, Malatya TSO Yönetim Kurulu Üyesi Hakan Çetin, Meclis Üyeleri Faruk Titiz, Mustafa 

Eroğlu ve Ekrem Akbaş da yer aldı.   



  

 
 

02.02.2023 

Başkan Sadıkoğlu: 2023 yılına artan ihracatla başladık 

2023 yılının ilk ihracat rakamı olan Ocak ayı ihracat rakamları açıklandı. Malatya’dan 
Ocak ayında geçen yılın aynı ayına göre yüzde 20 artışla 35 milyon 826 bin dolar ihracat 
gerçekleştirildiğini belirten Malatya Ticaret ve Sanayi Odası (MTSO) Başkanı Oğuzhan 
Ata Sadıkoğlu, “Uluslararası ticarette yaşanan talep daralması karşısında daha 
rekabetçi olabilmemiz için üretim maliyetlerimizin düşürülmesi gerekiyor” dedi. 

Türkiye İhracatçılar Meclisi (TİM) Ocak ayı ihracat rakamlarını açıkladı. Malatya’dan Ocak 
ayında geçen yılın aynı ayına göre yüzde 20 artışla 35 milyon 826 bin dolar ihracat 
gerçekleştirildi.  

Yılın ilk ayında önemli bir ihracat gerçekleştirilen Malatya’dan en fazla ihracat kuru meyve ve 
mamulleri sektöründe gerçekleşirken, bu sektörü sırasıyla makine ve aksamları, tekstil ve 
hammaddeleri ile su ürünleri ve hayvansal mamuller takip etti. 

Malatya’dan en fazla ihracat ABD’ye yapılırken, ABD’yi sırasıyla şu ülkeler takip etti; Irak, 
Endonezya, Almanya, Çin, Birleşik Krallık, Rusya, Brezilya, İsrail, İtalya. 

“ÜRETİM MALİYETLERİMİZİN DÜŞÜRÜLMESİ GEREKİYOR” 

Malatya’nın üreterek büyüyen bir il 

olduğuna vurgu yapan Malatya 

Ticaret ve Sanayi Odası (MTSO) 

Başkanı Oğuzhan Ata Sadıkoğlu, 

“Malatya olarak 2023 yılına iyi bir 

ihracat ile başladık. Geçen yılın aynı 

ayına göre yüzde 20 artışla 35 

milyon 826 bin dolar ihracat 

gerçekleştirdik. Zorluklara rağmen 

Malatyalı sanayiciler olarak yatırıma, 

üretime, ihracat ve istihdama 2023 

yılında da devam edeceğiz. Sanayicilerimizi ve tüm çalışanlarımızı yürekten kutluyor, 

başarılarının devamını diliyorum. Uluslararası ticarette yaşanan belirsizlikler karşısında 

sanayici üyelerimiz zorluklarla mücadele ediyor. En büyük pazarımız olan AB ve ABD başta 

olmak üzere dünyada yaşanan talep daralması karşısında daha rekabetçi olabilmemiz için 

üretim maliyetlerimizi düşürmek, bu doğrultuda enflasyona dayalı olarak yüksek seyreden 

üretici fiyat endeksini de düşürmek zorundayız. Bu konuda ciddi adımlar bekliyoruz. Üretimin, 

istihdamın ve ihracatın yara almadan devam edebilmesi için işletmelere yeni teşvikler şart” 

dedi.   



  

 
 

Sadıkoğlu: “Geçici ticaret alanları hızlıca belirlenmeli” 

Malatya Ticaret ve Sanayi Odası (MTSO) Başkanı Oğuzhan Ata Sadıkoğlu, “Şehrini 

bırakmayan esnafımızın ve tüccarımızın kalmaya devam etmesi, gidenlerin de geri 

gelmesi için uygun alanlar belirlenerek çeşitli sektörlere tahsis edilmeli, geçici süreyle 

de olsa konteynerlerde ticaret yapmalarının önü açılmalıdır. Günlerdir bu konuda 

yaptığımız girişimler ve görüşmeler bir türlü sonuç bulmuyor. Gerekli adımların 

ivedilikle atılmasını bekliyoruz” dedi. 

Depremin ilk günleri ekmek su olan ihtiyacın bugün yerini insanların hayatını nasıl devam 

ettireceğini düşünmeye bıraktığını söyleyen Sadıkoğlu, “Depremin yaşandığı 11 ilimizde on 

binlerce insanımız hayatını kaybetti. Yüzbinlerce konut ve iş yerleri yıkıldı, hasar aldı. Yıkılan 

ve hasar alan binalar ve iş yerleri şehirlerde ciddi bir mağduriyet doğurdu. Ülkemize geçmiş 

olsun. Hayatını kaybedenlere rahmet, yaralılarımıza acil şifalar diliyorum. Allah bir daha 

ülkemize böyle bir afet yaşatmasın. Depremin ilk bir iki günü ekmek su olan ihtiyaç bugün yerini 

insanların hayatını nasıl devam ettireceğini düşünmeye bıraktı” dedi. 

“Yeni alanlar belirlenerek geçici süreyle de olsa ticaretin önü açılmalı” 

Şehrini bırakmayan esnafın ve tüccarın 

kalmaya devam etmesi, gidenlerin de 

geri gelmesi için uygun alanlar 

belirlenerek çeşitli sektörlere tahsis 

edilmesi çağrısı yapan Sadıkoğlu, 

şunları söyledi; “İş yerleri büyük ölçüde 

hasar alan işletmeler ürünlerini 

çıkarmak istiyor. Bununla ilgili destekler 

bekliyoruz. Malzemesini çıkaran 

işletmelerin başka şehirlere göç 

etmesini önlemek için bir an önce yeni 

ticari alanlar belirlenmeli. Şehrimizdeki esnafımızın ve tüccarlarımızın hemen hemen yarısı iş 

yerlerini terk etmiş durumda. Bir an önce bunları geri döndürebilmek için yeni alanlar 

gösterilmesi lazım. Ticaret Sanayi Odası olarak biz gerekli organizasyonu yapmaya hazırız. 

Büyükşehir Belediye binası yanı gibi büyük alanlarda kurulacak olan konteyner çarşı sistemi 

ile firmaları yeniden ayağa kaldırmak zorundayız. Firmaları şehrimizde tutmak için bunları 

yapmamız lazım, bu imkânı sunmazsak gidenleri geri getirme şansımız yok. Normalleşme 

sürecinde şehrin ayağa kalkması, ticaretin ayağa kalkmasından geçtiğini düşünüyoruz. Acil 

eylem planları hazırlanması lazım. Şehir merkezinde binası yıkılan okulların bir an önce 

hafriyatlarının kaldırılarak oluşacak alanlar çeşitli sektörlere tahsis edilmeli, geçici süreyle de 

olsa ticaret yapmalarının önü açılmalı. Günlerdir bu konuyla ilgili yaptığımız girişimler ve 

görüşmeler bir türlü sonuç bulmuyor. Şehrini bırakmayan esnafımızın kalması, gidenlerin de 

geri gelmesi için yetkililerden bu adımları ivedilikle atmasını bekliyoruz.” 

“Üyelerimizin ve şehrimizin yanındayız” 



  

 
 

Depremin yaşandığı ilk günden bugüne sahada olduklarının altını çizen Sadıkoğlu, “Malatya 

Ticaret ve Sanayi Odası olarak bugüne kadar olduğu gibi deprem sürecinde de esnafımızın, 

tüccarımızın ve sanayicimizin yanındayız. Yanında olmaya da sonuna kadar devam edeceğiz. 

Depremin meydana geldiği ilk günden bu yana gerek sıkıntılarını çözmek gerekse yardım 

faaliyetlerimizle üyelerimizin ve şehrimizin yanında oluyoruz. Böyle bir dönemde kare kare 

fotoğraf paylaşmıyoruz, paylaşılmasını da doğru bulmuyoruz. Sahada olmayı sürdürüyoruz. 

Şehrimize ve ülkemize tekrardan geçmiş olsun diyorum. Hayatını kaybedenlere bir kez daha 

rahmet, yaralılarımıza acil şifalar diliyorum. Rabbimden bir daha böyle afetlerin 

yaşanmamasını niyaz ediyorum” diye konuştu.  



  

 
 

11.03.2023 

-Malatya TSO ile Ankara Büyükşehir Belediyesi arasında iş birliği protokolü imzalandı 

CHP Genel Başkanı Kemal Kılıçdaroğlu ve Ankara Büyükşehir Belediye Başkanı Mansur 

Yavaş ile bir araya gelen Malatya Ticaret ve Sanayi Odası Başkanı Oğuzhan Ata 

Sadıkoğlu, başta Ankara olmak üzere 11 Büyükşehir Belediyesi’nin kayısı alımı, kayısı 

üreticisi ve kayısı ticareti yapan esnafın desteklenmesini içeren iş birliği protokolünü 

imzaladı. 

 

CHP Genel Başkanı Kemal Kılıçdaroğlu, Ankara Büyükşehir Belediye Başkanı Mansur Yavaş, 

CHP Milletvekilleri ve Parti yönetimi ile Malatya’yı ziyaret etti. Program kapsamında Malatya 

Ticaret ve Sanayi Odası’nı ziyaret eden heyet, Yönetim Kurulu Başkanı Oğuzhan Ata 

Sadıkoğlu ile bir araya gelerek istişare toplantısı gerçekleştirdi. 

Ziyarete CHP Genel Başkan Yardımcısı ve Malatya 

Milletvekili Veli Ağbaba, CHP Yerel Yönetimlerden 

Sorumlu Genel Başkan Yardımcısı Seyit Torun, 

CHP Grup Başkan Vekili Özgür Özel, CHP Genel 

Sekreteri Selin Sayek Böke, CHP Malatya İl 

Başkanı Barış Yıldız ile Malatya TSO Yönetim 

Kurulu ve Meclis üyeleri katıldı. 



  

 
 

Ziyaretin ardından Akçadağ’da Ankara Büyükşehir Belediye Başkanı Mansur Yavaş ile bir 

araya gelen Başkan Sadıkoğlu, Ankara Büyükşehir Belediyesi ile Malatya TSO arasında 

düzenlenen iş birliği protokolünü imzaladı. 

11 Büyükşehir Belediyesi Malatya’dan kayısı alacak 

İmzalanan protokol hakkında açıklamalarda 

bulunan Başkan Sadıkoğlu, “Ankara Büyükşehir 

Belediyesi ile kayısı alımı, kayısı üreticisi çiftçimiz 

ve kayısı esnafımızın desteklenmesini içeren 

protokol imzaladık. İmzalanan protokole göre 

Ankara Büyükşehir Belediyesi ile birlikte 11 

Büyükşehir Belediyesi ve ilçe belediyeleri 

çiftçimize ve kayısı ticareti ile uğraşan esnafımıza 

destek olarak ürün satın alımı gerçekleştirecek. 

Bunun yanı sıra nakliyesine de yardımcı olarak 

Ankara'nın merkezi noktalarında ürünlerini 

satabilecekleri alanlar tesis edecek. Ayrıca Ankara'daki Anfa Fuar Salonu'nda uzun süreli 

Malatya günleri yapılarak esnafımıza, üreticimize destek olunacak. Kendilerine yönelttiğimiz 

bu talebi karşılıksız bırakmayan, üreticimize, esnafımıza bu zor günlerde önemli bir destek 

sağlayan CHP Genel Başkanı Sn. Kemal Kılıçdaroğlu ve Ankara Büyükşehir Belediye Başkanı 

Sn. Mansur Yavaş'a teşekkür ediyoruz.” dedi. 

İstişare ve Güçlü Koordinasyon Vurgusu 

CHP heyetinin ziyareti hakkında konuşan Başkan 

Sadıkoğlu, “Bugün odamızı ziyaret eden Sn. Kemal 

Kılıçdaroğlu ve heyetine deprem sonrası sanayicimizin, 

tüccarımızın ve esnafımızın mevcut durumu ile güncel 

bilgileri aktardık. Günlerdir ısrarla üzerinde durduğumuz 

konuları Sn. Kılıçdaroğlu ve heyeti ile de paylaştık. 

Depremin yaralarını sarmak için dayanışma, istişare ve 

güçlü bir koordinasyona ihtiyacımız var. Bu noktada 

STK’lar ile istişareyi önemseyen, sanayici ve tüccarın 

temsilcisi olan Malatya Ticaret ve Sanayi Odası’nı ziyaret ederek fikir teatisinde bulunan Sn. 

Kemal Kılıçdaroğlu, Milletvekilleri ve Parti yönetimine teşekkür ediyorum” dedi.  



  

 
 

10.04.2023 

Başkan Sadıkoğlu: “Çok daha etkin destek ve teşvik mekanizmalarının hayata 

geçirilmesini bekliyoruz” 

Deprem sonrası yaşanan göç ve iş gücü 

kaybı üretimde ciddi aksamalara sebep 

olurken ihracat rakamlarında da düşüşe 

neden oldu. İhracat rakamlarını 

değerlendiren Malatya Ticaret ve Sanayi 

Odası (MTSO) Başkanı Oğuzhan Ata 

Sadıkoğlu, “Yaraların sarılması, almış 

olduğumuz hasarın onarılması ve rekabet 

gücümüzün artması için çok daha etkin 

destek ve teşvik mekanizmalarının hayata 

geçilmesini bekliyoruz” dedi. 

6 Şubat 2023 tarihinde meydana gelen depremler Malatya’nın ihracat rakamlarını da olumsuz 

etkiledi. Türkiye İhracatçılar Meclisi (TİM) tarafından açıklanan rakamlara göre Malatya’nın 

2023 Şubat ve Mart aylarında ihracat rakamları bir önceki yıla göre düşüş gösterdi.  

Şubat ayında bir önceki yılın aynı ayına göre yüzde 51 düşüş ile 17 milyon 259 bin dolar ihracat 

gerçekleşen Malatya’dan Mart ayında ise bir önceki yılın aynı ayına göre yüzde 23 düşüş ile 

35 milyon 75 bin dolar ihracat gerçekleştirildi. 

Ancak Mart ayında gerçekleşen ihracatın Şubat ayına göre yüzde 103 artış ile gerçekleşmiş 

olması normalleşmenin göstergesi oldu. 

İHRACATA DEPREM ETKİSİ! 

İhracat rakamlarını değerlendiren Malatya Ticaret ve Sanayi Odası (MTSO) Başkanı Oğuzhan 

Ata Sadıkoğlu, “6 Şubat’ta yaşadığımız depremler sonrası binlerce hemşerimiz hayatını 

kaybetti. Şehrimizin yapı stokunun neredeyse yüzde 70’i ağır hasar aldı. Ekonomimiz derinden 

etkilendi. Çarşı diye tabir ettiğimiz şehir merkezimizde bulunan esnaf ve tüccarımızın nereyse 

tamamını kaybetmiş durumdayız. 814 bin nüfuslu şehrimizin neredeyse 700 bini başka 

şehirlere gitti. Şehrimizin iki Organize Sanayisinde bulunan fabrikaların büyük bölümü hasarsız 

olsa da deprem sonrası yaşanan göç ve iş gücü kaybı maalesef üretimde ciddi aksamalara ve 

düşüşlere neden oldu. Yaşanan bu durum ihracat rakamlarımıza da yansıdı. Şubat ayı 

ihracatımız bir önceki yıla göre yüzde 51, Mart ayında ise yüzde 23 düştü. En büyük gücümüz 

olan ihracatımızdaki düşüş önümüzdeki günler için de endişe veriyor. Yaraların sarılması, 

almış olduğumuz hasarın onarılması, rekabet gücümüzün artması, sosyal ve ekonomik 

anlamda devamlılığın sağlanabilmesi için Malatya TSO olarak üyelerimizden gelen talepler 

doğrultusunda ilgili bakanlıklara iletmiş olduğumuz raporlar göz önünde bulundurularak 

şehrimize yönelik çok daha etkin destek ve teşvik mekanizmalarının hayata geçilmesini 

bekliyoruz. Devletimize bugüne kadar verilen destekler için teşekkür ediyoruz, yeni atılacak 

adımlarla hızla ayağa kalkacağımıza yürekten inanıyoruz” dedi.  



  

 
 

05.06.2023 

Malatya’nın ihracatı yükselişe geçti 

Türkiye İhracatçılar Meclisi (TİM) tarafından açıklanan Mayıs ayı ihracat rakamlarını 

değerlendiren Malatya Ticaret ve Sanayi Odası (MTSO) Başkanı Oğuzhan Ata Sadıkoğlu, 

depremin etkisiyle Malatya’nın ihracatında başlayan düşüşün Mayıs ayı itibariyle 

yükselişe geçtiğini söyledi. 

Türkiye İhracatçılar Meclisi (TİM) tarafından Mayıs 

ayı ihracat rakamları açıklandı.  

TİM verilerine göre Malatya’dan 2023 yılı Mayıs 

ayında bir önceki aya göre yüzde 12 artışla 31 

milyon 169 bin dolar ihracat gerçekleştirildi. 

Öte yandan Mayıs ayındaki ihracatın 2022 yılının 

Mayıs ayına göre de yüzde 4 artışla gerçekleştiği 

görüldü. 

“ŞEHRİMİZ VE ÜLKEMİZ ADINA UMUT VERİCİ” 

Depremin etkisiyle Malatya’nın ihracatında başlayan düşüşün Mayıs ayı itibariyle yükselişe 

geçtiğini söyleyen Malatya Ticaret ve Sanayi Odası (MTSO) Başkanı Oğuzhan Ata Sadıkoğlu, 

“6 Şubatta yaşadığımız deprem felaketi ardından düşüş eğiliminde olan ihracatımızın 

toparlanıyor oluşu şehrimiz ve ülkemiz adına umut verici. Tüm zorluklara rağmen dimdik ayakta 

duran, memleketi ve ülkesi için üretmeye devam eden üyelerimizi ve emektar çalışanlarımızı 

canı gönülden tebrik ediyorum” dedi. 

“HER KOŞULDA ÜRETİME, İHRACATA VE İSTİHDAMA DEVAM EDECEĞİZ” 

İhracatı destekleyecek yeni teşviklere ihtiyaç olduğunu vurgulayan Başkan Sadıkoğlu, “Düşen 

ihracatımızın Mayıs ayı ile birlikte yükselişe geçmesi bizleri biraz olsun umutlandırdı. Küresel 

pazarlarda yaşanan resesyon ihracatımızda önde gelen ülkelerin ithalat taleplerini etkilemeye 

devam ediyor. Böylesine bir süreçten geçerken ihracatımızı destekleyecek yeni teşviklere 

ihtiyacımız var. Deprem sonrasında en büyük sorunu istihdamda yaşadık, yaşamaya da devam 

ediyoruz. Bunun çözümü için personel açısından deprem bölgesini cazip kılacak düzenlemeler 

yapılması gerekiyor. Personelden kesilen gelir vergisi ve sigorta primlerinin personele iade 

edilmesi bu anlamda faydalı olacaktır. Hem finansmana ulaşmakta hem de yüksek kredi 

maliyetleri sebebiyle sıkıntılarımız maalesef büyüyor. Bununla birlikte kur baskısı ve ikili kur 

konusunda yaşadığımız zorlukların aşılması beklentilerimiz arasında yer alıyor. Sorunlarımız 

olsa da biz her koşulda üretime, ihracata, istihdama devam edeceğiz. Tamamlanan seçimler 

ve oluşan yeni kabine sonrası iş dünyasına daha çok kulak verildiği ve çözümler üretildiği bir 

dönemin başlangıcını umut ediyoruz” diye konuştu.  



  

 
 

08.06.2023 

- Türk-Fransız Ticaret Derneği heyeti Malatya TSO heyeti ile bir araya geldi 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

- Başkan Sadıkoğlu: Fransa pazarında daha fazla yer almak istiyoruz 

Türk-Fransız Ticaret Derneği 

heyeti ile bir araya gelen Malatya 

Ticaret ve Sanayi Odası (MTSO) 

Başkanı Oğuzhan Ata Sadıkoğlu, 

Malatya’daki ihracatçı firmaların 

Fransa pazarında daha fazla yer 

alması için destek talebinde 

bulunarak, Oda üyeleri için vize 

kolaylığı sağlanması konusunda 

taleplerini iletti. 

Türk-Fransız Ticaret Derneği 

Başkanı Franck Meyrede ve Fransa 

Büyükelçiliği Ekonomi Müsteşarı 

Abdenor Brahm beraberindeki 

heyetle Malatya Ticaret ve Sanayi 

Odası’nı ziyaret etti. 

 



  

 
 

“HEDEFİMİZ FRANSA’YA EN AZ 50 MİLYON DOLAR İHRACAT” 

Fransa ve Malatya arasında ticaret ve sosyal alandaki destek planlamaları ile iş birliği 

çalışmaları üzerine konuşulan toplantıda bilgiler veren 

Malatya TSO Başkanı Oğuzhan Ata Sadıkoğlu, “6 Şubat’ta 

yaşadığımız depremler dolayısıyla yapılan bu ziyaret bizleri 

ziyadesiyle memnun etmiştir. 2,8 trilyon dolarlık 

ekonomisiyle Fransa şu an dünyanın yedinci büyük 

ekonomisine sahip. Malatya olarak, ekonomisi güçlü Fransa 

ile ticari bağımızı daha da güçlendirmek adına bu ziyareti 

önemli görüyoruz. Fransa’ya ihracatımızı her yıl arttırarak 

devam ettiriyoruz. 2022 yılında Fransa’ya Malatya’dan 18 milyon dolar ihracat gerçekleştirdik. 

Bu rakam, ne Malatya’nın ne de Fransa'nın potansiyellerini yansıtmıyor. Bunu mutlaka yukarı 

çekme hedefindeyiz. 2023 hedefimiz en az 50 milyon dolar ihracat. Bu amaçla Malatya ve 

Fransız şirketlerinin birlikte projeler üretmeleri ve işbirliğine gitmeleri için Türk-Fransız Ticaret 

Derneği’nin desteğine ihtiyacımız var” dedi. 

Deprem sonrası toparlanma süreci için destek talebinde de 

bulunan Başkan Sadıkoğlu, “Malumunuz büyük bir deprem 

felaketi yaşadık. 11 ilimizde 50 bini aşkın insanımız hayatını 

kaybetti. Şehrimizde bulunan iş yerlerinin neredeyse %80’i 

hasar aldı. Yapacağımız iş birliğinin, ekonomimizin yeniden 

ayağa kalkması ve deprem öncesi seviyeye ulaşabilmesi için 

de büyük önem arz ediyor. Bu nedenle yapmış olduğunuz 

ziyareti önemsediğimizi bir kez daha belirtmek isterim” diye 

konuştu. 

Başkan Sadıkoğlu, ayrıca Fransa Büyükelçiliği temsilcilerine Oda üyeleri için vize kolaylığı 

sağlanması konusundaki taleplerini de iletti. 

Türk-Fransız Ticaret Derneği Başkanı Franck Meyrede ve Fransa Büyükelçiliği Ekonomi 

Müsteşarı Abdenor Brahm da her türlü işbirliğine hazır olduklarını söyledi.  



  

 
 

03.08.2023 

Başkan Sadıkoğlu: Temmuz ayında ihracatımız %21 arttı 

Malatya’dan Temmuz ayında bir önceki yılın aynı ayına göre yüzde 21 artışla 29 milyon 

54 bin dolar ihracat gerçekleştirildiğini belirten Malatya Ticaret ve Sanayi Odası (MTSO) 

Yönetim Kurulu Başkanı Oğuzhan Ata Sadıkoğlu, “Üretim, istihdam ve yatırım iştahının 

artması demek ihracatın artması demek. İştahın artması için yeni finans desteklerine 

ihtiyacımız var. Finans dünyasının iş 

dünyasına destek olmasını 

bekliyoruz” dedi. 

Türkiye İhracatçılar Meclisi (TİM) 

tarafından Temmuz ayı ihracat 

rakamları açıklandı.  

TİM verilerine göre; Malatya’dan 

Temmuz ayında bir önceki yılın aynı 

ayına göre %21 artışla 29 milyon 54 bin 

dolar ihracat gerçekleştirildi. 2022 yılı 

Temmuz ayında 23 milyon 988 bin 

dolar ihracat gerçekleşmişti. 

Malatya’dan 2023 yılının ilk yedi ayında (Ocak-Temmuz) 205 milyon 786 bin dolar ihracat 

gerçekleştirildiği görüldü. 

“DÜŞEN İHRACATIMIZIN YENİDEN YÜKSELİŞE GEÇMESİ UMUT VERİYOR” 

İhracat rakamlarını değerlendiren Malatya Ticaret ve Sanayi Odası (MTSO) Yönetim Kurulu 

Başkanı Oğuzhan Ata Sadıkoğlu, “Depremin yaşandığı şubat ayı itibariyle düşen ihracat 

rakamlarımızın yeniden yükseliş trendine geçmesi sevindirici. Malatya’mızdan Temmuz ayında 

bir önceki yılın aynı ayına göre yüzde 21 artışla 29 milyon 54 bin dolar ihracat gerçekleştirdik. 

Geçen yılın Temmuz ayında 23 milyon 988 bin dolar ihracat gerçekleştirmiştik. Bu artışta payı 

olan ihracatçı üyelerimizi, iş insanlarımızı ve tüm çalışanlarını yürekten tebrik ediyorum. Umut 

ediyorum ki ihracattaki toparlanma sürecimiz devam edecek, yükselişimizi sürdüreceğiz” dedi. 

“İŞLETME SERMAYESİNE İHTİYACIMIZ VAR” 

Üretimin ve ihracatın yükselişinin sürmesi için yeni desteklere ihtiyaç olduğunu vurgulayan 

Başkan Sadıkoğlu, “Faiz, kur ve enflasyon üçlüsündeki dalgalanma iş dünyamızı zorluyor. 

Faiz, kur ve enflasyon üçlüsü ne kadar önemli ise üretim, istihdam ve yatırım üçlüsü de en az 

o kadar önemli. İş dünyası olarak kur, faiz ve enflasyonun dengede gitmesini bekliyoruz. 

Üretim, istihdam ve yatırım odaklı koruyucu ve kapsayıcı yeni tedbirlerin alınması şarttır. 

Üretim, istihdam ve yatırım iştahının artması demek ihracatın artması demektir. Daha etkili bir 

ihracat için finans desteklerine ihtiyaç var. Ticari kredilerde bankalar frene basmış durumda. 

Kredi mekanizmasındaki bozulma sadece finansman ihtiyacı bulunan işletmeleri etkilemiyor, 

domino etkisiyle tüm piyasada olumsuzluklar oluşturuyor. Reel sektörün finansmana erişim 



  

 
 

taleplerine olumlu mesajlar bekliyoruz. Biliyoruz ki üretim ve ihracat olmadan ekonomik 

büyümeyi ve istikrarı sağlamak mümkün olmayacaktır. İşletme sermayesine ihtiyacımız var. 

Finans dünyasının iş dünyasına destek olmasını bekliyoruz” diye konuştu.  



  

 
 

05.08.2023 

Malatya TSO üyelerine 20 milyon TL hibe  

 

Malatya Ticaret ve Sanayi Odası (MTSO) ile Birleşmiş Milletler Kalkınma Programı 

(UNDP) arasında “Depremden Etkilenen Küçük İşletmelerin Desteklenmesi Hibe 

Programı” protokolü imzalandı. Protokol kapsamında, MTSO üyelerine toplam 20 milyon 

TL hibe desteği sunulacak.  

Birleşmiş Milletler (BM) Kalkınma Programı UNDP’nin Türkiye Temsilcisi Louisa Vinton, 

beraberinde UNDP Bölge Koordinatörü Hamit Doğan ve UNDP Portföy Yöneticisi Mustafa Ali 

Yurdupak ile Malatya Ticaret ve Sanayi Odası’nı (MTSO) ziyaret etti. 



  

 
 

Ziyarette UNDP ile MTSO arasında “Depremden Etkilenen Küçük İşletmelerin Desteklenmesi 

Hibe Programı” protokolü imzalandı. Protokol kapsamında, MTSO üyesi firmalara yaklaşık 20 

milyon TL hibe desteği sunulacak. 

Depremden Etkilenen Küçük 

İşletmelerin Desteklenmesi Hibe 

Programına başvurular 31 Ağustos 2023 

tarihine kadar devam edecek.  

“HİBE DESTEĞİ ÖNEMLİ BİR CAN 

SUYU OLACAKTIR” 

Birleşmiş Milletler (BM) Kalkınma 

Programı UNDP ile yapılan 

görüşmelerin olumlu sonuçlanmasının 

memnuniyet verici olduğunu söyleyen 

Malatya TSO Yönetim Kurulu Başkan Yardımcısı Basri İlhan, “UNDP Türkiye Temsilci 

Yardımcısı Miodrag Dragisic, geçtiğimiz 

Haziran ayında heyetiyle odamızı ziyaret 

etmişti. O ziyarette kendilerine şehrimizin 

ve üyelerimizin depremden gördüğü zararı 

detaylı bir şekilde sunarak, hibe destekleri 

talebinde bulunmuştuk. Yönetim Kurulu 

Başkanımız Oğuzhan Ata Sadıkoğlu da bu 

konuyla ilgili başta BM Kalkınma Programı 

UNDP Türkiye Temsilcisi Louisa Vinton 

hanımefendiyle olmak üzere birçok yetkili 

ile önemli temaslarda bulundu, süreci takip 

etti. Girişimlerimizin olumlu sonuçlanması üyelerimiz adına bizleri memnun etmiştir. 10 bin 

üyemizin yaklaşık yüzde 80’i depremden zarar 

gördü. Üyelerimizin toparlanması sürecinde 20 

milyon TL hibe desteği önemli bir can suyu 

olacaktır. Ben gerek bugünkü ziyaretiniz, 

gerekse hibe desteğiniz için şimdiden teşekkür 

ediyorum” dedi. 

“MALATYA TSO BİZİMLE YOĞUN TEMAS 

KURDU” 

Hibe desteği hakkında bilgiler veren Birleşmiş 

Milletler (BM) Kalkınma Programı UNDP’nin 

Türkiye Temsilcisi Louisa Vinton, “6 Şubat 

depreminin ilk gününden bu güne UNDP olarak 11 ilimizin yanındayız. Depremden etkilenen 



  

 
 

küçük işletmelerin desteklenmesi için bir program başlatmayı planladık. Malatya Ticaret ve 

Sanayi Odası Başkanı Oğuzhan Bey ve diğer yetkililer programın hibe şeklinde olması için 

bizlerle yoğun bir temas kurdu. Malatya’ya 700 bin dolar, yaklaşık 20 milyon TL bütçe ayırdık. 

Malatya TSO üyelerine başvurmaları halinde hibe şeklinde bu bütçeyi sunacağız. Yapılan 

başvuruları değerlendireceğiz. Kadınlara pozitif ayrımcılık yapacağız. 1-10 arası personel 

çalıştıran tüm işletmeler başvurabilirler. Bu programın 

devamında yine başka hibe destekleri sunmaya devam 

edeceğiz. Tekrar geçmiş olsun” diye konuştu.  



  

 
 

15.08.2023 

Başkan Sadıkoğlu: 5 bin ton yaş kayısı ihracatı 

gerçekleştirdik 

Başta Almanya olmak üzere Avrupa ülkelerinin 

yaş kayısıya ilgisinin her geçen yıl arttığını 

belirten Malatya Ticaret ve Sanayi Odası (MTSO) 

Yönetim Kurulu Başkanı Oğuzhan Ata Sadıkoğlu, 

“Bu sezon Malatya’dan yaklaşık 5 bin ton yaş 

kayısı ihracatı gerçekleştirdik” dedi. 

Malatya Ticaret ve Sanayi Odası (MTSO) Yönetim Kurulu Başkanı Oğuzhan Ata Sadıkoğlu, 

beraberinde MTSO Yönetim Kurulu Üyesi Hakan Çetin 

ile OSB’de ve Akçadağ’da bulunan yaş kayısı entegre 

tesislerini ziyaret etti. 

Yaş kayısının hasat, işleme ve ihracat süreçleri 

hakkında tesis yetkilerinden bilgiler alan Başkan 

Sadıkoğlu, Almanya başta olmak üzere 50 ülkeye yaş 

kayısı ihracatı yapıldığını söyledi. 

“DALDA KALMA SÜRESİ İHRACATTA 

DEZAVANTAJ OLUŞTURUYOR” 

Malatya Kayısısının Türkiye’nin AB tescilli 13 ürününden birisi olduğuna vurgu yapan Başkan 

Sadıkoğlu, “Dünya kuru kayısı üretiminin yüzde 85'inin karşılandığı Malatya’mızdan her yıl 115 

ülkeye 80 bin ton civarında kuru kayısı ihracatı gerçekleştiriyoruz. Dünya ülkelerinin yaş 

kayısımıza olan ilgisi de her geçen yıl artıyor. Şehrimizin dört bir yanında bulunan bahçelerden 

toplanan yaş kayısılar, OSB’mizde ve Akçadağ ilçemizde bulunan entegre tesislerindeki 

işlemlerinin ardından paketlenerek soğuk hava depolarında belirli bir süre bekletildikten sonra 

başta Almanya olmak bir çok ülkeye ihraç ediliyor. Bu sezon Malatya’dan yaklaşık 5 bin ton 

yaş kayısı ihracatı gerçekleştirdik. Aslında hedefimiz en az 20 bin ton ihraç etmek ama 

ürünümüz çok hassas. Kayısının dalda kalma süresi çok kısa olduğu için bu durum ihracatta 

dezavantaj oluşturuyor. Ayrıca kuru kayısı fiyatlarının yüksek olması da yaş kayısı ihracatını 

etkileyen önemli bir etken. Bu sezon ürün kalitesinde 

dolu ve çil gibi bazı olumsuzluklarla da karşılaştık. 

Firmalarımız ihraç edecek yaş kayısı alımında daralma 

yaşadı. O yüzden yaş kayısı ihracatımız düştü. 

Temennimiz kuru kayısı ihracatında hedeflediğimiz 

rakamlara ulaşmaktır. Yeni bir ihracat sezonuna 

giriyoruz. Şehrimiz ve ülkemiz ekonomisi için stratejik 

ürün olan kayısının üretim, hasat ve ihracat sürecinde 

emeği geçen üyelerimize ve çalışanlarına canı 

gönülden teşekkür ediyorum” dedi.  
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06.01.2023  

Başkan Sadıkoğlu: “YENİDEN UYGULANMASI ELZEM OLMUŞTUR” 

6 puanlık prim desteği yeniden hayata geçirilmeli 

Malatya TSO Başkanı Oğuzhan Ata Sadıkoğlu, işverenin üzerindeki maliyet yükünün 

düşürülmesi için 6 puanlık sigorta primi işveren desteğine her zamankinden daha fazla 

ihtiyaç olduğunu belirterek, desteğin yeniden hayata geçirilmesini talep etti. 

Asgari ücrette meydana gelen artış dikkate alındığında teşviklere her zamankinden daha fazla 

ihtiyaç duyulduğunu belirten Başkan Sadıkoğlu, “2023 yılında uygulanacak asgari ücretin 2022 

Ocak ayına göre yüzde 100 oranında artırılmasıyla işveren maliyeti de aynı oranda artmış oldu.  

Küresel ekonomide yaşanan olumsuzluklar iş dünyasını her alanda zorlamaktadır. İşverenin 

üzerindeki yükün azaltılması ve olası personel çıkarılmalarının önüne geçmek için 6 puanlık 

sigorta primi işveren desteğinin yeniden hayata geçirilmesini talep ediyoruz.  

2013 yılında uygulamaya konulan, Malatya’nın da içinde 

yer aldığı sosyo ekonomik gelişmişlik düzeyi düşük 51 il 

için 6 puanlık sigorta primi işveren hissesi desteği son 

olarak 2021 yılında kullanılmıştı. 2022 yılında 

uygulanmayan desteğin, asgari ücrete yapılan artışla 

birlikte yeniden uygulanması elzem olmuştur. 

Konuyu her platformda dile getiriyoruz. Bugün, 6 puanlık 

sigorta primi işveren hissesi desteği, yeni asgari ücrete 

göre hesaplandığında 1 işçi için 600 TL’ye denk gelmektedir. Bu meblağ işverenimiz için hatırı 

sayılır bir rakamdır. 6 Puanlık teşvikin yeniden uygulamaya konulmaması, işçi çıkarmalarının 

ve kayıt dışı istihdamın önüne geçilmesinde önemli bir araç olacaktır.  

Ekonomide yaşanan olumsuzluklar ve asgari ücrette meydana gelen artış dikkate alındığında 

bu tür teşviklere her zamankinden daha fazla ihtiyaç duyulmaktadır. Konuyla ilgili 

hazırladığımız talep yazımızı çatı kuruluşumuz TOBB başta olmak üzere ilgili makamlara 

gönderdik. Cumhurbaşkanımız Sayın Recep Tayyip Erdoğan başta olmak üzere Hazine ve 

Maliye Bakanlığı ile Çalışma ve Sosyal Güvenlik Bakanlığı’nın konuyu ivedilikle gündeme 

almalarını beklediğimizi ifade etmek istiyoruz” dedi.  



  

 
 

09.01.2023 

Başkan Sadıkoğlu’ndan 10 Ocak Çalışan Gazeteciler Günü Mesajı 

Başkan Sadıkoğlu, “Gazetecilik fedakarlık ve sorumluluk isteyen zor bir meslektir. Zamana 

karşı ve stres altında işlerini icra eden basın mensuplarımız, düzenli bir mesaisi olmadan, 

doğru haberi vatandaşa ulaştırmak için büyük gayret sarf etmekte ve bu anlamda kamusal bir 

görevi de yerine getirmektedirler. Geleneksel 

medyanın yanında internet ve sosyal medya gibi 

yeni medya kanallarıyla bilgiye ve habere erişim 

artık çok daha hızlı ve kolay. Bu noktada bilginin 

doğruluğu öne çıkmakta ve basın mensuplarımız 

gösterdikleri hassasiyetle toplumu doğru bilgiyle 

buluşturmaktadır. Demokrasimizin en önemli 

unsuru, toplumun aynası olan basınımızın 

çalışma koşullarının iyileştirilmesi, tüm teknik 

imkân ve donanıma kavuşması ülkemizin her 

anlamda gelişmesine katkıda bulunacaktır. Bu 

doğrultuda şehrimiz ve ülkemiz ekonomisinin büyümesi hedefiyle yürütmekte olduğumuz 

çalışma ve projelerin geniş kitlelere duyurulmasını sağlayan tüm basın mensuplarımıza 

teşekkür ediyorum.  Demokratik, ahlaki ve toplumsal sorumluluk bilinciyle mesleğini ifa eden, 

toplumun doğru haber alma hakkını temin etmek ve kamuoyunu gerçeğe ulaştırmak amacıyla 

fedakârca çalışan tüm basın mensuplarımızın 10 Ocak Çalışan Gazeteciler Günü'nü 

kutluyorum.”  



  

 
 

24.01.2023 

Başkan Sadıkoğlu: 24 Ocak depremini unutmadık 

Malatya Ticaret ve Sanayi Odası (MTSO) Başkanı Oğuzhan Ata Sadıkoğlu, 24 Ocak 2020 

Elazığ  Depreminin 3. Yıl dönümü dolayısıyla yayımladığı mesajda  “24 Ocak 2020 tarihinde 

merkez üssü Elazığ’ın Sivrice ilçesi olan Malatya’mızda da önemli ölçüde hissedilen 6.8 

büyüklüğündeki yıkıcı depremin 3. yıl dönümü 

geride kaldı. Saat 20.55’de meydana gelen 

deprem toplumsal ve bireysel hafızamızda acı bir 

tabloyla yer almıştır.  

24 Ocak depremini unutmadık. 

Şüphesiz ki ülkemiz, dünyanın en önemli deprem 

kuşaklarından birinin üzerinde bulunmaktadır. Bu 

doğrultuda, geçmişte yaşanan depremlerin 

günümüzde ve gelecekte de yaşanılması 

kaçınılmaz. Sahip olduğumuz bilgi, birikim ve 

teknolojinin imkanlarını kullanarak tedbirlerimizi 

almamız, kurumlarımız ve vatandaşlarımızla bir 

bütünlük içerisinde her zaman depreme hazırlıklı olmamız ve yaşanan bu büyük acıdan ders 

çıkarmamız gerekmektedir.  

24 Ocak Depreminin 3. yıldönümü vesilesiyle depremlerde hayatlarını kaybeden 

vatandaşlarımıza Allah'tan rahmet, yakınlarına ve tüm vatandaşlarımıza sabırlar diliyorum. Bu 

tür felaketlerin tekrar etmemesini de yüce Allah'tan niyaz ediyoruz.”  



  

 
 

01.03.2023 

Başkan Sadıkoğlu, geçici ticaret alanları talebini Bakan Muş’a iletti 

Depremin yaşandığı 11 ilin Oda/Borsa başkanlarının katılımı ile Gaziantep’te düzenlenen 

toplantıda Ticaret Bakanı Mehmet Muş ile bir araya gelen Malatya Ticaret ve Sanayi 

Odası (MTSO) Başkanı Oğuzhan Ata Sadıkoğlu, geçici ticaret alanlarının acil bir şekilde 

oluşturulması başta olmak üzere Oda üyelerinin sıkıntılarının ve çözüm önerilerinin yer 

aldığı raporu Bakan Muş’a sundu. 

Ticaret Bakanı Mehmet Muş ve Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği (TOBB) Başkanı M. Rifat 

Hisarcıklıoğlu depremin yaşandığı 11 ilin Oda/Borsa başkanları ile Gaziantep’te bir araya 

gelerek durum değerlendirme toplantısı gerçekleştirdi. 

Toplantıya katılan Malatya Ticaret ve Sanayi Odası (MTSO) Başkanı Oğuzhan Ata Sadıkoğlu, 

geçici ticaret alanlarının acil bir şekilde oluşturulması başta olmak üzere Oda üyelerinin 

sıkıntılarını ve çözüm önerilerini Bakan Muş’a aktardı.  

 “EN ÖNCELİKLİ TALEBİMİZ GEÇİCİ TİCARET ALANLARININ BELİRLENEREK 

KONTEYNER ÇARŞILARIN OLUŞTURULMASI” 

Malatya'nın ticari hayatının yeniden ayağa kalkması için hazırlanan taleplerden oluşan raporu 

Ticaret Bakanı Mehmet Muş’a takdim eden Başkan 

Sadıkoğlu, “6 Şubat 2023 tarihinde meydana gelen 

depremler sonrasında Malatya’mızda bulunan konutların 

ve ticari binaların büyük bölümü ciddi hasar aldı. 10 bin 

üyemizin yüzde 70’inin firması çalışamaz hale gelmiş 

durumda. Malatya Ticaret ve Sanayi Odası olarak 



  

 
 

depremin hemen ardından üyelerimizi arayarak geçmiş olsun dileklerimizi iletip, iş yerlerindeki 

hasar durumlarını öğrenerek taleplerini aldık. Malatya'mızın ticari hayatının yeniden ayağa 

kalkması için hazırladığımız raporu Gaziantep’te Ticaret Bakanımız Sayın Mehmet Muş’a ve 

TOBB Başkanımız Sayın Rifat Hisarcıklıoğlu’na sunduk. En öncelikli talebimiz geçici ticaret 

alanlarının acil bir şekilde belirlenerek konteyner çarşıların oluşturulması ve firmalara teslim 

edilmesi oldu. Kalan firmaları şehrimizde tutmak için hızlı adımlar atmamız gerekiyor. Günlerdir 

yetkililere ifade ediyoruz ama ciddi adımlar bir türlü atılmıyor. Geçici de olsa iş yeri imkânı 

sunmazsak gidenleri geri getirme şansımız yok. Normalleşme sürecinde şehrin ayağa 

kalkması, ticaretin ayağa kalkmasından geçiyor. Hasar alan iş yerlerinde bulunan ticari 

ürünlerin çıkarıldığında muhafaza edilecek depo alanlarının tahsis edilmesini talep ettik. 

Personellerin geri dönebilmesi ve üretimin devam edebilmesi için personellere özel barınma 

merkezlerinin ivedilikle oluşturulmasını istedik. Şehir içinde yıkılan ve ağır hasar alan iş 

yerlerinin yerinde dönüşümle ayağa kaldırılmasını istedik. Firmaların beyanname ve bildirimler 

üzerine tahakkuk eden vergilerinin silinmesi ve SGK ödemelerinin en az 1 yıl yapılmamasını 

istedik. Çek ve fatura (elektrik, doğalgaz, su, internet) gibi ödemelerin en az 1 yıllığına 

ötelenmesini talep ederek en az 2 yıl ödemesiz faizsiz kredi ve hibe desteği imkânı sunulmasını 

ilettik. Taleplerimizin acil bir şekilde yerine gelmesi için sürecin takipçisi olacağız” dedi.  



  

 
 

05.03.2023 

Başkan Sadıkoğlu: Palyatif değil kalıcı çözümler bekliyoruz  

Esnafın, tüccarın ve sanayicinin taleplerini günlerdir yüksek sesle dile getiren Malatya Ticaret 

ve Sanayi Odası (MTSO) Başkanı Oğuzhan Ata Sadıkoğlu, “Ticaretin ayağa kalkması için 

yetkililer hızlı adımlar atmalı. Palyatif çözümler değil kalıcı çözümler bekliyoruz” dedi.  

Büyük hasar alan Malatya ticaretinin yeniden ayağa kalkması için geçici ticaret alanlarının 

hızlıca belirlenmesini yineleyen Başkan Sadıkoğlu, “Malatya’da ticaretin merkezi konumunda 

olan çarşımızın yüzde 70’i ağır hasarlı ve yıkık durumda. Günlerdir her platformda dile 

getiriyoruz, yüksek sesle dile getirmeye devam edeceğiz. Ticaretin ayağa kalkması için acil 

adımlar atılmasını bekliyoruz. Şehrin muhtelif yerlerinde bulunan boş alanlar hızlıca firmalara 

tahsis edilmeli. Buralarda oluşacak geçici çarşılarla ticaret canlandırılmalı. Şehrimiz insan 

kaynağını ve vasıflı iş gücünü kaybetmekle yüz yüze kalmış durumda. Bunun sebebi psikolojik 

olarak güvenli bir bölgeye gitme arzusu ve çocuklarının eğitimi. Eğer bu insan kaynağını ve 

tüccarımızı geri getiremezsek şehrimizin toparlanması çok güç olur” dedi.  

“PALYATİF DEĞİL, KALICI ÇÖZÜMLER BEKLİYORUZ”  

Palyatif değil kalıcı çözüm çağrısı yapan Başkan Sadıkoğlu, “OSB’de bulunan fabrikalarımız 

yüzde 20 oranında hasar aldı. Hasar almayan ve tadilatını tamamlayan fabrikalar üretime geçti 

ancak personel konusunda büyük sıkıntı yaşanıyor. Personeli olmayan fabrikanın ayakta 

kalmasının bir anlamı olmadığının unutulmaması lazım. İnsan kaynağı için uygun hijyen 

koşullarında barınma yerlerine ihtiyaç var. Kalanların gitmemesi, gidenlerin de geri dönmeleri 

için palyatif çözümler değil kalıcı çözümler bekliyoruz” diye konuştu.  

“KISA ÇALIŞMA ÖDENEĞİNİN TÜM FİRMALARDA UYGULANMASINI TALEP EDİYORUZ”  

Kısa çalışma ödeneğinin tüm firmalarda uygulanmasını talep eden Başkan Sadıkoğlu, 

“Devletimiz deprem bölgesindeki 11 ilde üç ay süreyle kısa çalışma ödeneği uygulanacağını 

açıkladı. Ancak kısa çalışma ödeneği ağır hasarlı ve orta hasarlı firmalar için geçerli. Fakat 

hasarlı olmayan ancak çalışamayan firmalar da mevcut. Kısa çalışma ödeneğinin tüm 

firmalarda uygulanmasını talep ediyoruz. İşyeri yıkılan firmaların ürünleri kalmadı. Ağır hasarlı 

olanların birçoğu da ürünlerini alamıyor. Bu firmalara daha kapsayıcı destekler istiyoruz. Aksi 

takdirde toparlanma çok uzun sürer. Hane başı yapılan ödemelerin işletme başı şeklinde de 

yapılmasını talep ediyoruz” dedi.  



  

 
 

09.03.2023 

Başkan Sadıkoğlu: Hızlı hareket edilmiyor 

Malatya Ticaret ve Sanayi Odası (MTSO) Başkanı Oğuzhan Ata Sadıkoğlu, “Malatya’da 

ciddi bir koordinasyonsuzluk ve yetki karmaşası var. Bu nedenle hızlı hareket edilmiyor. 

Günlerdir yüksek sesle dillendirmemize rağmen yeni ticaret alanları belirlenip firmalara 

yer gösterilmedi. Kalan firmaların gitmemesi, gidenlerin de geri dönmesi için daha hızlı 

hareket edilmeli” dedi.  

Ticari hayatın yeniden canlanması için daha hızlı 

hareket edilmesi gerektiğini belirten Başkan 

Sadıkoğlu, “Yaşadığımız depremler şehrimiz 

ekonomisinde büyük bir yara açtı. Şehir 

merkezindeki esnafın ve tüccarın iş yerlerinin 

yüzde 80’i ya yıkık ya da ağır hasarlı. İlimizdeki 

ticari faaliyet yerle bir oldu diyebiliriz. Günlerdir 

ilimizin ticari hayatı için yüksek sesle 

dillendirdiğimiz hiçbir talep yerine gelmiyor. Bir an 

önce ayakta kalan firmaların iş yapmaya 

başlaması için yeni ticaret alanları belirlenmeli ve firmalara tahsis edilmeli. Üyelerimizin birçoğu 

yer tahsislerini bekliyor. Biraz daha bekler sonrasında da giderler, böyle olsun istemiyoruz. Bari 

kalan firmaları tutmak için ciddi adımlar atılsın. Ama ne yazık ki çözüm üretilmiyor. Malatya’da 

ciddi bir koordinasyonsuzluk var, yetki karmaşası var. Bu nedenle hızlı hareket edilmiyor. 

İstişareden uzak çalışma yürütülüyor. Malatya TSO olarak bugüne kadar sadece bir defa 

koordinasyon toplantısına çağırıldık. Bu şehrin ticaretinin ayağa kalması için, üyelerimizin 

toparlanması için bizlerin fikirleri alınmayacakta kimin fikri alınacak bunu da anlamış değiliz” 

dedi. 

“ÇARŞIMIZ ENKAZ ALTIN KALDI AMA BATTALGAZİ KÇÖ’DE YOK” 

Battalgazi İlçesinin Kısa Çalışma Ödeneğinden (KÇÖ) faydalanacak ilçeler arasında yer 

almamasını gündemine alan Başkan Sadıkoğlu, “İŞKUR’un web sayfasında kısa çalışma 

ödeneğinin uygulanacağı il ve ilçeler arasında Battalgazi ilçesinin yer almamasını anlamakta 

zorlanıyoruz. Yüzlerce üyemiz bizleri arayarak bu duruma isyan ediyor. Ticaretin merkezi olan 

çarşımız konum olarak Battalgazi ilçemizde. Çarşımız ekonomik ve sosyal yaşam olarak enkaz 

altında kalmış, felç olmuş durumda. Bu durumun acilen düzeltilmesini istiyoruz. Battalgazi 

ilçemizde bulunan işletmelerin kısa çalışma ödeneğinden faydalanamaması demek büyük 

göçlerin başlaması demektir. İlimizdeki karmaşıklığı bu durumda da görmek mümkün. 

Günlerdir bu konu hakkında bir açıklama dahi yapılmadı. Yetkililer bir an önce bu konuyu 

gündemlerine almalı ve gerekli açıklamaları yapmalıdır” diye konuştu.  



  

 
 

20.03.2023 

Başkan Sadıkoğlu: “Çek takas sistemi süresi uzatılmalı” 

Deprem bölgesindeki firmaların çek ödeme kabiliyetlerinin kalmadığına dikkat çeken 

Malatya TSO Başkanı Oğuzhan Ata Sadıkoğlu, 6 Nisan’ı hatırlatarak “6 Nisan tarihinde 

yürürlüğe girmesi beklenen çek takas sisteminin durdurulması ve sürenin uzatılması 

elzemdir” dedi. 

Yaşanan depremlerle büyük hasar 

alan Malatya ekonomisi, yeniden 

ayağa kalkmak için güçlü adımlar 

bekliyor. Özellikle çek ödemelerinin 

ertelenmesi konusunda düzenleme 

beklediklerini birçok kez dile getiren 

Malatya Ticaret ve Sanayi Odası 

(MTSO) Başkanı Oğuzhan Ata 

Sadıkoğlu, 6 Nisan’da yürürlüğe 

girmesi beklenen çek takas 

sistemine dikkat çekti. 

“TİCARİ DÖNGÜ TIKANIR” 

Deprem bölgesi olan 11 ildeki iş dünyasını zorlayacak konuların arasında çek ödemeleri de 

olduğunu kaydeden Başkan Sadıkoğlu, “İşyeri yıkılan ve ağır hasar alan binlerce üyemiz var. 

OSB’mizde birçok fabrika yüzde 25 personel hacmiyle üretime başlayabildi. Böylesi bir 

zeminde çek ödemelerinin yapılabilmesi çok zor. Şuanda üyelerimizin çek ödeme kabiliyeti 

bulunmuyor. Üstelik önümüzde 6 Nisan tarihi var. 6 Nisan’da çek takas sistemi yürürlüğe 

girecek ama şu an kimsenin ödeyecek durumu yok. Takas işleminin durdurulması ve sürenin 

uzatılması şart. Çek yazan üyemizin, kendisinin de ödemesi gereken başka bir çeki var. 

Karşılıklı çek ödemeleri yapılamayınca bu kör döngü dalga dalga tüm Türkiye’ye yayılacak. 

Sadece bizim değil, ticaret yaptığımız diğer iller de etkilenecek. Hal böyle olunca deprem 

illerindeki firmaların çekleri kabul edilmeyecek. Üyelerimizin mal tedariki tıkanma noktasına 

gelecek. Ticari döngü bozulacak. Bu nedenle 6 Nisan’da yürürlüğe girecek olan çek takas 

sisteminin durdurulması ve sürenin uzatılması gerekiyor” dedi.   



  

 
 

Başkan Sadıkoğlu, sorunları iletti 

Malatya Ticaret ve Sanayi Odası 

(MTSO) Başkanı Oğuzhan Ata 

Sadıkoğlu, esnaf, tüccar ve 

sanayicinin deprem sonrası 

öncelikli ihtiyacı olan finansmana 

erişim konusundaki yaşadığı 

sorunları Ziraat Bankası Genel 

Müdürü ve Türkiye Bankalar 

Birliği Yönetim Kurulu Başkanı 

Alpaslan Çakar’a iletti. 

Ziraat Bankası Genel Müdürü ve 

Türkiye Bankalar Birliği Yönetim 

Kurulu Başkanı Alpaslan Çakar, Malatya Ticaret ve Sanayi Odası (MTSO) Başkanı Oğuzhan 

Ata Sadıkoğlu’nu ziyaret etti. 

Ziyarette ana gündem, deprem sonrası büyük bir ekonomik çıkmaza giren esnaf, tüccar ve 

sanayicinin toparlanmasıydı. Başkan Sadıkoğlu, Çakar'a TSO üyelerinin deprem sonrası 

öncelikli ihtiyacı olan finansmana erişim konusundaki yaşadığı sorunları aktarıp, talepleri 

detaylı bir şekilde iletti. 

“DEPREM YARALARINI SARACAK KAPSAYICI ADIMLAR BEKLİYORUZ” 

Ziyareti değerlendiren Başkan Sadıkoğlu, 

“Depremlerin yaşandığı ilk günden bu güne 

şehrimizdeki tüm esnaf, tüccar ve sanayicimizin 

her türlü konuda yanında olmaya çalışıyoruz. İlk 

günler ekmek ve su olan acil ihtiyaç yerini 

ekonomik desteğe bıraktı. Gerek Odamız üyesi 

olan, gerekse esnaf odalarının üyesi olan her 

işletmenin büyük desteğe ihtiyacı var. Odamıza 

kayıtlı on bin üyemizi tek tek arayarak geçmiş 

olsun dileklerimizi iletip, taleplerini aldık. 

Üyelerimizin talepleri arasında en çok öne çıkan faizsiz ve uzun vadeli kredi desteği oldu. 

Talepleri bir dosya haline getirdik ve tüm platformlarda ilgili ve yetkili herkese sunuyoruz. 

Üyelerimizin özellikle acil ihtiyacı olan faizsiz kredi talebini ve bankalarla yaşadıkları sorunları 

Ziraat Bankası Genel Müdürü ve aynı zamanda Türkiye Bankalar Birliği Yönetim Kurulu 

Başkanı olan Alpaslan Çakar Bey’e ilettik. Temennimiz üyelerimizin deprem yaralarını 

saracağı, il dışına giden iş insanlarının da geri dönmesine vesile olacak kapsayıcı adımların 

atılmasıdır. Sürecin takipçisi olmaya devam edeceğiz” dedi.  



  

 
 

24.03.2023 

Başkan Sadıkoğlu: “Sanayicimize en az 5 yıl enerji desteği verilmeli” 

OSB’de üretimin devamlılığı için en büyük gider kalemini oluşturan enerji maliyetlerinin 

düşürülmesi gerektiğine dikkat çeken Malatya Ticaret ve Sanayi Odası (MTSO) Başkanı 

Oğuzhan Ata Sadıkoğlu, “Daha hızlı toparlanmamız için sanayicimize en az 5 yıl enerji 

desteği verilmeli” dedi. 

Sanayicinin üretime devam edebilmesi için enerji maliyetinin düşmesi gerektiğine vurgu yapan 

Başkan Sadıkoğlu, “Şehrimiz sanayisi son 5 yılda önemli ölçüde büyüme trendine girdi. İhracat 

rakamlarımız rekor seviyelere yükseldi. Yıllarca 300-350 milyon dolar bandında kalan 

ihracatımız gayretlerimizle yükselerek 2022 yılında 455 milyon dolar ile tarihi rekor kırdı. 2023 

hedefimiz 500 milyon doları geçmek, 5 yılın sonunda 1 milyar doları yakalamaktı. Ancak 

yaşadığımız depremler bu hedeflerimize ulaşmayı zorlayacak gibi gözüküyor. Sanayimizin 

gelişime açık kalması ve ihracat rakamlarımızın düşmemesi için üretmeye devam etmemiz 

lazım. OSB’deki fabrikalarımızın ciddi desteğe ihtiyacı var. Sanayicimizin en büyük gider 

kalemi enerji maliyetleri. Bu maliyetin düşürülmesi şart. Toparlanmak için gayret gösteren 

sanayicimize en az 5 yıl enerji desteği verilmesini talep ediyoruz. Bu konuda hazırladığımız 

talep yazısını çatı kuruluşumuz TOBB’a, EPDK’ya ve Enerji Bakanlığı’na gönderdik. Takipçisi 

olacağız” dedi.  



  

 
 

Başkan Sadıkoğlu: “Deprem öncesi kullanılan kredi 

ödemeleri en az 1 yıl ötelenmeli” 

Malatya Ticaret ve Sanayi Odası (MTSO) Başkanı Oğuzhan Ata Sadıkoğlu, 

bankalara seslenerek, “Üyelerimizin deprem öncesi kullandığı kredi 

ödemeleri faiz ve kar payı talep edilmeden en az 1 yıl süreyle ötelenmeli” 

dedi. 

Malatya Ticaret ve Sanayi Odası (MTSO) Başkanı Oğuzhan Ata Sadıkoğlu, 

esnafın, tüccarın ve sanayicinin depremin yaralarını sarması için her konuda 

önünün açılması gerektiğine dikkat çekti. 

“FAİZ VE KAR PAYI TALEP EDİLMEMELİ” 

Oda üyelerinin her türlü sorununu ve talebini ilgililere ileten Başkan Sadıkoğlu, 

deprem önceki kullanılan kredi ödemelerinin faiz ve kar payı talep edilmeden en 

az 1 yıl süreyle ötelenmesini bankalardan talep ederek, şunları söyledi; 

“Malatya’mızın da aralarında yer aldığı 11 ilde büyük yıkıma neden olan 

depremler ekonomik yaralar da açtı. Bu yaranın sarılması için herkes elini taşın 

altına koymalı. Sanayi ve Teknoloji Bakanımız Sayın Mustafa Varank’ın 

açıkladığı KOSGEB Acil Destek Kredisi üyelerimiz için önemli bir can suyu 

olacaktır. Ancak üyelerimizin deprem öncesi özel bankalardan kullandığı 

kredileri de var. Üyelerimizin mevcut kredilerini ödeme durumu yok. Bu 



  

 
 

kredilerin ödenmesi konusunda bankalar kolaylık sağlamalı. Üyelerimizin talebi 

halinde kredi ödemelerinin faiz ve kar payı talep edilmeden en az 1 yıl süreyle 

ötelenmesini talep ediyoruz. Özellikle üyelerimiz bankaların zorluk çıkardığına 

yönelik bizlere serzenişte bulunuyorlar. İş dünyasının deprem yaralarını sarmak 

için finansmana ihtiyaç duyduğu bu dönemde bankaların mağduriyete mahal 

vermemesini ve her türlü kolaylığı sağlamasını bekliyoruz. Konuyla ilgili 

hazırladığımız talep yazımızı çatı kuruluşumuz TOBB’a, BDDK’ya ve Türkiye 

Bankalar Birliği’ne gönderdik. Üyelerimizin her konuda yanında olmaya devam 

edeceğiz, sürecin takipçisiyiz.”  



  

 
 

31.03.2023 

Başkan Sadıkoğlu: KOSGEB Deprem Kredisinde NACE kapsamı 

genişletilmeli 

KOSGEB tarafından verilecek Deprem Acil Destek Kredisinde NACE 

kapsamının genişletilmesi gerektiğine dikkat çeken Malatya Ticaret ve Sanayi 

Odası (MTSO) Başkanı Oğuzhan Ata Sadıkoğlu, “Hizmet sektörüne ait tüm 

NACE kodları, perakende sektörünün tüm alt dalları ile özel öğretim kurumları 

da kapsam dahiline alınmalıdır” dedi. 

KOSGEB Acil Destek Kredisi Programı'nda NACE kapsamının genişletilmesi 

gerektiğini dile getiren Başkan Sadıkoğlu, “Deprem bölgesindeki 11 ilde hasar 

gören işletmelerin faaliyetlerine hızla dönmesi amacıyla KOSGEB tarafından 

yaklaşık 30 bin KOBİ'ye sıfır faizli ilk 

12 ay geri ödemesiz, 36 ay vadeli 

kredi imkanı sunulacak. Bu kredi 

elbette firmalarımız için can suyu 

olacak olumlu bir adımdır. Ancak 

krediden sadece imalat yapan, 

imalata dayalı parçaları tedarik eden, 

imalata ilişkin onarım faaliyetleri 

yürüten KOBİ'ler ile mimarlık 

faaliyetinde bulunan işletmelerin yararlanabiliyor olması ekonomik aktivitenin 

canlanması için yetersiz kalacaktır. Özellikle hizmet sektörüne ait tüm NACE 

kodları, perakende sektörünün tüm alt dalları ile özel öğretim kurumları da 

kapsam dâhiline alınmalıdır. Kredi kullanım sürecindeki prosedürlerin de 

minimum seviyeye çekilmesi sürece fayda sağlayacaktır. Konuyla ilgili talep 

yazımızı hazırlayarak çatı kuruluşumuz TOBB’a, KOSGEB’e ve ilgili bakanlıklara 

gönderdik. Tüm üyelerimizin bu imkandan faydalanması için sürecin takipçisi 

olacağız” dedi.  



  

 
 

03.04.2023 

- Başkan Sadıkoğlu’ndan yerelden tedarik vurgusu 

- “Yerelden tedarik krediden daha değerli” 

Daha hızlı toparlanmayı destekleyecek kritik konulardan birinin de tedarik zincirinde 

yerele öncelik verilmesi olduğuna dikkat çeken Malatya Ticaret ve Sanayi Odası (MTSO) 

Başkanı Oğuzhan Ata Sadıkoğlu, “AFAD, 

Kızılay ve TOKİ başta olmak üzere birçok 

kuruluşun faaliyetlerinde ürün tedarikini 

ilimizden yapmaları işletmelerin ayağa 

kalkmasında krediden daha değerli olacaktır” 

dedi. 

Malatya ekonomisinin toparlanmasını 

destekleyecek kritik konulardan birinin de tedarik 

zincirinde Malatya’ya öncelik verilmesi olduğunu 

belirten Başkan Sadıkoğlu, “Yaşadığımız 

depremlerden esnaf ve tüccarımızın neredeyse yüzde 80’i ağır hasar aldı. Az hasar alan ve 

ayakta kalan firmalarımızın mücadelesini destekleyecek en önemli unsur yerelden tedariktir. 

AFAD ve Kızılay başta olmak üzere birçok kuruluşun yardım faaliyetlerinde ürün tedarikini 

ilimizden yapmaları bu firmalarımıza büyük katkı sunacaktır. Özellikle içinde bulunduğumuz 

Ramazan ayında gıda kolilerinin hazırlanılmasında yerel firmalarımıza öncelik verilmelidir. 

Tarım Kredi Kooperatifleri ve DMO gibi kurumların alımlarında ilimizdeki işletmelere tedarikçi 

olarak öncelik verilmesi ilimiz ekonomisi için büyük önem arz etmektedir. TOKİ’nin inşa edeceği 

konut ve işyerleri için malzeme alımlarında yine yerel firmaları tercih etmesi krediden daha 

değerli olacaktır” diye konuştur. 

“DAHA KAPSAYICI ADIMLAR BEKLİYORUZ” 

Ekonomik aktivitenin canlandırılmasına yönelik daha kapsayıcı adımlar beklediklerini 

kaydeden Başkan Sadıkoğlu, “Cumhurbaşkanlığı Strateji ve Bütçe Başkanlığı tarafından 

hazırlanan Deprem Sonrası Değerlendirme Raporuna göre Malatya geneli imalat sektöründeki 

hasarın 10,6 milyar lira olduğu tahmin ediliyor. Bunun 785 milyon TL’si altyapı, 4,7 milyarı bina, 

2,2 milyarı makine ve 2,8 milyarının da stok hasarından kaynaklandığı tahmin ediliyor. Çarşı 

merkezi başta olmak üzere ilimiz genelindeki hizmet sektörünün hasarını da işin içine dahil 

ettiğimizde 10 milyarlık hasarın beşe katlandığını düşünüyoruz. İlimizdeki ekonomik aktivitenin 

canlandırılmasına yönelik daha kapsayıcı adımlar bekliyoruz. KOSGEB üzerinden verilen 

finansman ve Kısa Çalışma Ödeneği gibi destek programlarının çerçevesinin genişletilmesini 

talep ediyoruz. Deprem öncesi kullanılan ticari kredilerin ödemesinin en az bir yıl ötelenmesi 

talebimizi yineliyoruz. Vergi, SGK ödemeleri ve enerji faturalarında firmaların yaralarını saracak 

adımlar bekliyoruz” dedi.  



  

 
 

07.04.2023 

Hazine ve Maliye Bakan Yardımcısı Elitaş, Malatya TSO üyeleri ile bir araya geldi 

Malatya Ticaret ve Sanayi Odası’nda, 6 Şubat’ta meydana gelen depremlerle ortaya çıkan 

sorunların, çözüm önerilerinin ve taleplerin konuşulduğu istişare toplantısı düzenlendi. 

Malatya TSO üyelerinin yoğun katılım gösterdiği 

toplantıya Hazine ve Maliye Bakan Yardımcısı 

Yunus Elitaş, Gelir İdaresi Başkanı Bekir 

Bayrakdar, Halk Bankası Kobi Bankacılığı Genel 

Müdür Yardımcısı Hasan Tuncay, Ziraat Bankası 

Kredi Tahsis ve Yönetimi Genel Müdür 

Yardımcısı Mehmet Şükrü Taşçı, Vakıflar 

Bankası Destek Hizmetleri Genel Müdür 

Yardımcısı Kadir Karataş, Türkiye Katılım 

Bankaları Birliği Yönetim Kurulu Başkan Vekili 

İlker Sırtkaya, Kamu bankalarının bölge ve şube 

müdürleri katıldı. 

“DEPREM SONRASI YAŞANAN GÖÇ VE İŞ GÜCÜ KAYBI MAALESEF ÜRETİMDE CİDDİ 

AKSAMALARA VE DÜŞÜŞLERE NEDEN OLDU” 

Toplantının açılış konuşmasını yapan Malatya TSO Başkanı Oğuzhan Ata Sadıkoğlu, “Tam 2 

ay önce, 6 Şubat günü yaşadığımız depremler maalesef şehrimiz ve ülkemiz hafızasından 



  

 
 

uzun süre silinmeyecek acılar ve yıkımlar bıraktı. Depremden en çok etkilenen şehirlerin 

başında gelen ilimizdeki her 4 binadan biri yıkılırken maalesef Bin 320 vatandaşımızı bu 

yıkımlar sonucu ebediyete uğurladık. Bu vesileyle bir kez daha vefat edenlere Allah’tan rahmet, 

geride kalanlara sabır diliyorum. 800 bin nüfusumuzun 700 bini başka şehirlere gitti. 

Yaşadığımız felaket hayatın her alanında olduğu gibi ekonomik alanda da ciddi tahribat yarattı. 

Şehrimizde yıkılan ve kullanılamaz haldeki iş yeri sayısı 19 bin 700. Özellikle şehir merkezinde 

çarşı olarak tabir ettiğimiz alanların neredeyse tamamını kaybetmiş durumdayız. İki Organize 

Sanayi Bölgemizdeki toplam 394 fabrikanın 39’u orta ve ağır hasar geriye kalan 355 fabrikamız 

ise hafif veya hasarsız olarak kayıtlara geçti. Organize sanayi bölgelerimiz depremden daha 

az etkilenmiş olsa da deprem sonrası yaşanan göç ve iş gücü kaybı maalesef üretimde ciddi 

aksamalara ve düşüşlere neden oldu. Yaşanan bu durum ihracat rakamlarımıza da yansıdı. 

Şubat ayı ihracatımız bir önceki yıla göre yüzde 50, Mart ayında ise yüzde 23 düştü. 

Cumhurbaşkanlığı Strateji ve Bütçe Başkanlığı tarafından hazırlanan Deprem Sonrası 

Değerlendirme Raporuna göre Malatya geneli imalat sektöründe alt yapı, bina, makine ve stok 

zararlarının yaklaşık 10,6 milyar lira olduğu belirtiliyor. Hizmet ve perakende sektörünün 

hasarını da işin içine dahil edersek bu rakamın 5’e katlandığını ve 50 milyar liraya ulaştığını 

tahmin ediyoruz. Afet sonrası ortaya çıkan bu ağır faturanın telafi edilebilmesi, üretimin ve 

ekonomik hayatın hızla toparlanabilmesi için ciddi ve ivedi desteklere ihtiyacımız var. Malatya 

TSO olarak deprem sonrası yaklaşık 10 bin üyemizle telefon görüşmeleri yaparak mevcut 

durumları, sorun ve talepleri hakkında bilgiler aldık. Firmalarımızın taleplerini bakanlarımızla 

yaptığımız görüşmelerde de ilettik. Vergi indirimi, vergi muafiyeti, borçların ertelenmesi ile 

birlikte faizsiz veya uygun koşullarda finansmana erişim konusu üyelerimizin öncelikli talepleri 



  

 
 

arasında yer alıyor. Bugün bu toplantıda bir arada olduğumuz üyelerimiz özellikle finansal 

açıdan yaşadıkları sorunları ve taleplerini doğrudan iletme fırsatı bulacaklar. Bu nedenle 

toplantımızın önümüzdeki süreçte devletimizin atacağı adımlar açısından oldukça değerli 

olacağını düşünüyorum” dedi. 

“FİNANSMAN VE VERGİLENDİRME KONUSUNDA YOĞUN TALEPLER VAR” 

Deprem bölgelerinde hummalı bir çalışma 

yürütüldüğünü, esnafın ve sanayicilerin 

yaralarının sarılması amacıyla çalışmaların 

yoğun tempoda sürdüğünü aktaran Hazine ve 

Maliye Bakan Yardımcısı Yunus Elitaş, 

konuşmasında şu ifadelere yer verdi; “Bugün 

itibarıyla neler yapılır, ekonomik hayatın 

idamesi ve iş hayatının bir an önce 

toparlanması için neler yapılır ona odaklanmış 

durumdayız. Hatay ve Kahramanmaraş'ta 

toplantılar yaptık. Büyük oranda benzer 

talepler aldık. Finansman ve vergilendirme konusunda talepler var. Bunların detaylandırılmış 

halini belirleyeceğiz. Bu konularda elimizden gelen imkanlar çerçevesinde teknik olarak 

yapılacak olan şeyleri bütün imkanları değerlendirerek yapmak istiyoruz. Sorularınızı ve 

önerilerinizi not alacağız. Hem teknik olarak hem Bakanımızla değerlendirilip sorunların 

çözümü ve taleplerin değerlendirmesini yapacağız. Sadece kendi Bakanlığımız için demiyorum 

bunu diğer bakanlıklarımızla da değerlendireceğiz. Bizim görev alanımıza girmeyen çözülecek 

hususları diğer bakanlıklarımıza ileterek çözmek istiyoruz.” 

Açılış konuşmalarının ardından toplantı soru-cevap ile devam etti. Malatya TSO üyelerinin 

sorunlarını ilettiği bakan yardımcısı ve banka yetkilileri sorunların çözümü için atılması 

planlanan adımlardan bahsetti.  



  

 
 

13.04.2023 

Malatya Dayanışma Günleri Ankara’da başladı 

 

Malatya Ticaret ve Sanayi Odası (MTSO) ile Ankara Büyükşehir Belediyesi’nin birlikte 

düzenlediği “Malatya Dayanışma Günleri” Ankara’da Altınpark ANFA Fuar ve Kongre 

Merkezi'nde kapılarını açtı. 

6 Şubat’ta meydana gelen depremlerde zarar gören 

Malatya firmalarının ticari hayatlarına destek olmak 

amacıyla düzenlenen Malatya Dayanışma Günleri, 

20 Nisan’a kadar sürecek. Malatya’dan gelen 100 

firmanın stant açtığı fuar ilk günden yoğun ilgi 

görmeye başladı. 

Malatya’nın AB Coğrafi İşaretli ürünü olan Malatya 

Kayısısı başta olmak üzere birçok ürün Başkentlilerin 

beğenisine sunuldu. 

“DAYANIŞMANIN BİR PARÇASI OLMAYA DAVET EDİYORUM” 

Fuarın ilk gününde stant açan firmaları ziyaret eden Malatya Ticaret ve Sanayi Odası (MTSO) 

Başkanı Oğuzhan Ata Sadıkoğlu, “6 Şubat’ta yaşadığımız depremler sonrası binlerce 

hemşerimiz hayatını kaybetti. Hayatını kaybedenlere Allah’tan rahmet, hayatta kalanlara da 



  

 
 

sabırlar diliyorum. Şehrimizin yapı stokunun 

neredeyse yüzde 70’i ağır hasar aldı. 

Ekonomimiz derinden etkilendi. Çarşı diye tabir 

ettiğimiz şehir merkezimizde bulunan esnaf ve 

tüccarımızın nereyse tamamını kaybetmiş 

durumdayız. Ayakta kalan esnafımızın ticari 

hayatlarının bir yerden başlaması adına Ankara 

Büyükşehir Belediyesi ile birlikte Malatya 

Dayanışma Günleri düzenliyoruz. 100 firmamız 

burada stant açtı. İlk günden ilgi oldukça güzel, 

hafta sonu daha da yoğun olacağını düşünüyoruz. Ankara’da yaşayan herkesi Ramazan 

Bayramı öncesi bayram alışverişini depremzede esnafımızdan yaparak dayanışmanın bir 

parçası olmaya davet ediyorum” dedi. 

Bu arada Ankara Kent Konseyi Başkanı ve aynı zamanda Ankara 

Ticaret Odası Başkan Yardımcısı Halil İbrahim Yılmaz ile 

Ankara’da bulunan Malatya hemşeri derneklerinin başkanları 

Malatya TSO standını ziyaret etti.  

Malatya TSO standının tasarımında kullanılan “Binlerce yıllık koca 

mazin bir afetle silinmez. Taş üstünde taş kalmasa da sana paha 

biçilmez Malatya” sözü misafirler ve fuara alışverişe gelenler tarafından büyük beğeni alıyor. 

 



  

 
 

  



  

 
 

02.05.2023 

Başkan Sadıkoğlu: Hem kurumsal, hem de vicdani sorumluluklarımızı yerine getiriyoruz  

Malatya Ticaret ve Sanayi Odası’nın son dönemdeki çalışmaları hakkında konuşan 
Yönetim Kurulu Başkanı Oğuzhan Ata Sadıkoğlu, “Üyelerimizin talepleri ve sosyal 
sorumluluklarımız konusunda elimizden gelenin en iyisini yapmak için çalışıyoruz” dedi.  

11 ili ve Malatya’yı derinden etkileyen depremler ve sonrasında yapılan çalışmalar hakkında 
konuşan Başkan Sadıkoğlu, depremin şiddetinin sadece yapıların çökmesi veya yıkılması 
olmadığını dile getirerek “Afetler, sosyal yaşantımızı, iş hayatımızı, hayatın olağan akışını 
derinden etkilediği gibi gelecek endişelerini de beraberinde getiriyor. 
Nüfusumuzun   yüzde 71'i,  topraklarımızın yüzde 66'sı deprem riski altında. Tarihimizde 
sayısız kez büyük afetlerle sınanan bir ülkeyiz. Ancak kayıplara baktığımızda kentleşme ve 
imar konusunda sınıfta kaldığımız gerçeğini kabul etmemiz gerekiyor. 50 bin cana mal olan bu 
son sınavımızın geleceği bilim ve liyakat esaslı imar etmemiz için son acı tecrübemiz olmasını 
diliyorum” ifadelerini kullandı. 

 “ODAMIZ ÜZERİNE DÜŞEN VAZİFELERİ LAYIKIYLA YAPMAYA ÇALIŞMIŞTIR”  

Deprem sonrası süreçte Malatya Ticaret ve Sanayi Odası olarak sosyal sorumluluk çalışmaları 
ve üyelerinin talepleri hakkında üzerine düşeni elinden geldiğince ve layıkıyla yapmaya 
çalıştığını ifade eden Başkan Sadıkoğlu, ”Felaketin ardından üyelerimizin durumlarını, 
zararlarını öğrenebilmek ve talepleri hakkında rapor hazırlayabilmek adına tüm üyelerimizi 
telefonla aradık. Özellikle geçici iş yeri, faizsiz kredi desteği, borç ertelemeleri, vergi indirimi ve 
affı, üretimdeki enerji maliyetlerinin düşürülmesi, kurtarılan ticari ürünler için depolama alanları 
gibi taleplerle sorunların ortak paydada buluştuğunu gördük. Bu aramalar neticesinde elde 



  

 
 

ettiğimiz verileri Bakanlıklar ve TOBB ile paylaşarak taleplerin sayısal büyüklüğünü somut 
olarak ortaya koyduk” dedi. 

 “ÜYELERİMİZİN HAKKINI HER PLATFORMDA GÜÇLÜ ŞEKİLDE SAVUNUYORUZ”  

Başkan Sadıkoğlu, “Bugün şehrimizde yıkılan ve kullanılamaz haldeki iş yeri sayısı yaklaşık 20 
bin. Özellikle şehir merkezinde çarşı olarak tabir ettiğimiz alanları kaybetmiş durumdayız. 
Ticaretin devamlılığını sağlayamadığınızda göçün önüne geçemez, gideni geri getiremez ve 
sosyal yaşamı yeniden tesis edemezsiniz. Bu ekonomik, sosyal aynı zamanda psikolojik bir 
olgudur. Bu kapsamda firmalarımıza acil olarak geçici iş yerleri temin edilmesi gerektiğini 
sürecin en başında ısrarla gündeme getirdik. Yöneticilerin bu konuyu ağırdan aldığını 
gördüğümüzde konuyu ulusal ve yerel televizyonlarda, yazılı basında da gündeme taşıdık. 
Gerek katıldığımız toplantılarda gerek ikili görüşmelerimizde Bakanlarımıza doğrudan ilettik. 
Bunun neticesinde sürecin daha hızlı ilerlediğine de şahit olduk. Şu an talepte bulunan 
firmalarımızdan 305’ine geçici iş yeri teslim edildi. Kurulan yeni alanlar için de başvurular 
devam etmektedir. Devam eden kuralar sonucu yeni hak sahiplerine yerleri Valilik tarafından 
teslim edilecektir. Bu bir geçiş süreci, geçici iş yerleri daimi bir çözüm olamaz elbette, asıl 
gayretimiz esnafımızın hak kaybı yaşamadan, yeniden yerlerinde iş hayatlarına dönmeleridir” 
şeklinde konuştu. 

 “YERİNDE DÖNÜŞÜM KONUSUNDA SÖYLEMDEN EYLEME GEÇİLMELİ”  

Yerinde dönüşüm konusunda söylemden, eyleme geçilmesi gerektiğine dikkat çeken Başkan 
Sadıkoğlu, “Olumlu söylemler olsa da firmalarımızın özellikle de çarşı esnafımızın kafasındaki 
soru işaretleri giderilmiş değil. Deprem nedeniyle zaten ciddi mağduriyet içerisinde olan 
esnafımız bir de gelecek kaygısı içerisinde. Şehrimiz neredeyse yeniden imar edilecek. 
Bilimsel veriler ışığında çarşılarımız yerinde ayağa kaldırılmalı ve esnafımızın hakları 
korunmalıdır. Her bir çarşımızın ruhu, insanlarımız için hatırası var. Bu ruhu, şehir hafızasını 
kaybetmememiz gerekiyor. Depremin üzerinden 3 ay gibi bir süre geçti. Artık esnafımızın 
önüne, kaygıları giderecek somut bir yol haritası konulmalı. Bizler ilgili tüm toplantılarda, 
Bakanlıklarla yaptığımız görüşmelerde bunu dile getiriyoruz. Esnafımızın hak kaybı 
yaşamaması adına mücadele ediyoruz” dedi. 

 “KOSGEB DESTEĞİNİN KAPSAMI YETERSİZ”  

KOSGEB faizsiz kredi desteğinin kapsamının genişletilmesi için çalıştıklarını dile getiren 
Başkan Sadıkoğlu, “Kriz ve afet dönemleri finansmana en fazla ihtiyaç duyulan zamanlar. 
Elazığ depreminden sonra üyelerimiz için KOSGEB üzerinden faizsiz kredi desteği imkânı 
sağlamıştık. Yine bu desteğin sağlanması için girişimlerde bulunduk. Özellikle Sanayi ve 
Teknoloji Bakanımız Mustafa Varank’a hem özelde hem de toplantılarda konuyu ilettik. 
KOSGEB’den 1 milyon TL’ye kadar faizsiz kredi desteği açıklandı ancak daha çok üreticiye 
yönelik bu desteğin kapsamını yeterli görmüyoruz, bunu daha önce de dile getirdik. Bu nedenle 
hizmet sektörüne ait tüm NACE kodları, perakende sektörünün tüm alt dalları ile özel öğretim 
kurumlarının kapsam içine alınması için çalışıyoruz. Bunun dışında vergi indirimi ve muafiyeti, 
finansmana erişim, KGF işlemlerinde kolaylık sağlanması ve diğer birçok konu için çalışmalar 
yürütmekteyiz. Bu kapsamda geçtiğimiz günlerde Hazine ve Maliye Bakan Yardımcısı Yunus 
Elitaş, Gelir İdaresi Başkanı Bekir Bayrakdar, Halk Bankası, Vakıflar Bankası, Ziraat Bankası 
ve Katılım Bankaları Birliği’nin üst düzey temsilcilerinin katıldığı bir toplantı gerçekleştirdik. 
Üyelerimizin yoğun katılım gösterdiği toplantıda sorunlar ve talepler doğrudan aktarıldı. Bu 
süreçte ilgili bakanlıklarımızı, kurumlarımızı üyelerimiz ile bir araya getirmeyi sürdüreceğiz.” 
ifadelerini kullandı. 



  

 
 

 ÇEKLERDE SÜRE UZATIMI  

Başkan Sadıkoğlu, depremin ardından üyelerin özellikle çek ödemeleri konusunda erteleme ve 
işlem yapılmaması için süre uzatımı talepleri olduğunu belirterek “Gerek Hazine ve Maliye 
Bakanımız ile yaptığımız görüşmeler gerek basındaki açıklamalarımızla, 6 Nisan’da son 
bulacak çekte ibraz süresini uzatan ve çeklerde karşılıksız işlemi yapılmasını durduran kararın 
1 ay uzatılmasını sağladık” dedi. 

 ANKARA BÜYÜKŞEHİR BELEDİYESİ İLE PROTOKOL  

Ankara Büyükşehir Belediyesi ile yapılan çalışmalar hakkında da konuşan Başkan Sadıkoğlu, 
“Bu süreçte bazı siyasi parti genel başkanları odamızı ziyaret ederek geçmiş olsun dileklerini 
iletip bizlerle istişarelerde bulundu. Cumhuriyet Halk Partisi Başkanı Kemal Kılıçdaroğlu’nun 
heyeti ile gerçekleştirdiği ziyaret kapsamında Ankara Büyükşehir Belediyesi (ABB) ile bir 
protokol imzaladık. Bu kapsamda depremde en fazla zarar gören ilçelerimizde, ürününü göçük 
altından çıkaran veya ciddi mağduriyet içinde bulunan çiftçilerimizden 200 ton kayısı alımı 
gerçekleştirildi” dedi. 

 MALATYA DAYANIŞMA GÜNLERİ   

ABB ile düzenlenen Malatya Dayanışma Günleri’nin oldukça verimli geçtiğini dile getiren 
Başkan Sadıkoğlu, “Deprem nedeniyle iş yerleri hasar alan, iş yapamayan üyelerimiz için 13-
20 Nisan tarihlerinde ABB ile Ankara Anfa Fuar Merkezi’nde Malatya Dayanışma Günleri 
düzenledik. Konaklama ve tüm fuar giderleri karşılanan 100 firmamızın katıldığı organizasyona 
vatandaşımız da yoğun ilgi gösterdi. Ankara Büyükşehir Belediyesi bu etkinlikte de önemli 
oranda ürün satın alımı gerçekleştirdi. Başta Sn. Mansur Yavaş olmak üzere emeği geçen 
herkese teşekkür ediyoruz. Farklı belediyelerle de görüşmelerimiz sürüyor. İnşallah 
depremzede üyelerimiz bu kapsamda yeni çalışmalar yapacağız” şeklinde konuştu. 

 “BİLİMSELLİKTEN UZAK, AKLA AYKIRI UYGULAMALAR VE RANT POLİTİKALARININ 
SONUCU: AFET”  

Geçmişten süregelen bilimsellikten uzak akla aykırı uygulamalar ve rant politikalarının ülkemizi 
bir “deprem ve afet ülkesi” haline getirdiğini ifade eden Başkan Sadıkoğlu “Japonya’da son 20 
yılda 18 tane 7 ila 8,3 aralığında deprem olurken, 18 büyük depremde toplam ölü sayısı sadece 
56. Yapılan çalışmalar bu coğrafyada bu felaketlere her zaman hazır olmamızı söylüyorsa 
uygulamalarımızda bu riski göz ardı edemeyiz. Ailelerimiz ve sevdiklerimiz ile en derinden 
yaşadığımız bu felaket, hepimizin daha büyük sorumluluklar almamıza vesile olmalıdır. 
Muhammed İkbal’in dediği gibi “Harekette birlik olmazsa, fikirdeki birlik faydasızdır.” Malatya 
TSO olarak ticaret ve üretimdeki kayıplarımızı en hızlı şekilde telafi etmeye çalışırken diğer 
yandan şehrimizin yeniden imarı ve afet güvenliği konusunda istişareye dayalı ortak akılla, 
müspet çalışmalar yürüteceğiz.” ifadelerini kullandı.  



  

 
 

03.05.2023 

Başkan Sadıkoğlu: Çeklerin ibraz süreleri 9 Haziran'a kadar durduruldu 

Gerçek ve tüzel kişilerin 6 Şubat itibarıyla 

keşidecisi olduğu çeklerin ibraz sürelerinin 

9 Haziran'a kadar durdurulduğunu duyuran 

Malatya TSO Başkanı Oğuzhan Ata 

Sadıkoğlu, “Girişimlerimizin olumlu 

sonuçlanması üyelerimiz adına bizleri 

memnun etmiştir. Depremzede üyelerimizin 

tüm ödeme kanallarında kolaylık sağlanması 

ve daha kapsayıcı adımlar atılması için 

girişimlerimiz devam edecek” dedi. 

Malatya’nın da aralarında yer aldığı deprem bölgesi olan 5 ildeki gerçek ve tüzel kişilerin 

çeklerinin ibraz süreleri 9 Haziran'a kadar durduruldu.  

Olağanüstü Hal (OHAL) kapsamında yargı alanında alınan tedbirlere ilişkin Cumhurbaşkanı 

kararnamesinde değişiklik yapılmasına dair Cumhurbaşkanı kararnamesi Resmi Gazete'de 

yayımlanarak yürürlüğe girdi. 

“YAPTIĞIMIZ GİRİŞİMLER OLUMLU SONUÇLANMIŞTIR” 

Kararı değerlendiren Malatya Ticaret ve Sanayi Odası (MTSO) Başkanı Oğuzhan Ata 

Sadıkoğlu, “Yaşadığımız depremlerle büyük yara alan üyelerimizin en önemli taleplerinden 

birisi de çeklerin ibraz süreleri idi. Üyelerimiz bu sürenin uzatılmasını talep ediyordu. Her 

konuda olduğu gibi bu konuda da Bakanlıklar ve TOBB nezdinde girişimlerden bulunduk. 

Yaptığımız girişimler olumlu sonuçlanmıştır. Malatya’mızın da aralarında yer aldığı deprem 

bölgesi olan 5 ildeki gerçek ve tüzel kişilerin çeklerinin ibraz süreleri 9 Haziran'a kadar 

durdurulmuştur. Hazine ve Maliye Bakanımız ile TOBB Başkanımıza katkılarından dolayı 

üyelerimiz adına teşekkürlerimi sunuyorum. Atılan bu tür adımlar üyelerimizin yaralarını 

sarmasında önemli birer adımdır. Depremzede üyelerimizin tüm ödeme kanallarında kolaylık 

sağlanmalı, faizsiz yeni kredi paketleri açıklanmalıdır. Yaralarımızın daha hızlı sarılması, almış 

olduğumuz hasarın onarılması, rekabet gücümüzün artması, sosyal ve ekonomik anlamda 

devamlılığın sağlanabilmesi için üyelerimize yönelik çok daha etkin destek ve teşvik 

mekanizmalarının hayata geçilmesini bekliyoruz” dedi. 

Kararnameyle yapılan düzenlemeye göre, yerleşim yeri; Adıyaman il merkezi ile Çelikhan, 

Samsat, Besni, Gölbaşı ve Tut ilçeleri; Gaziantep ili İslahiye ve Nurdağı ilçeleri; Hatay il merkezi 

ile Antakya, Defne, İskenderun, Arsuz, Belen, Samandağ, Hassa, Kırıkhan ve Yayladağı 

ilçeleri; Kahramanmaraş il merkezi ile Dulkadiroğlu, Onikişubat, Afşin, Elbistan, Ekinözü, 

Nurhak, Göksun, Türkoğlu, Pazarcık ve Çağlayancerit ilçeleri; Malatya il merkezi ile Battalgazi, 

Yeşilyurt, Arguvan, Kale, Yazıhan, Akçadağ ve Doğanşehir ilçeleri olan gerçek ve tüzel kişilerin 

6 Şubat itibarıyla keşidecisi olduğu çekler bakımından ibraz süreleri 9 Haziran'a kadar 

durduruldu.  



  

 
 

08.05.2023 

- ASELSAN Malatya'ya baskı devre kart üretim tesisi kuracak 

- Demir: Malatya Ticaret ve Sanayi Odası en önemli paydaşımız olacak 

- Sadıkoğlu: ASELSAN’ın Malatya’ya yatırım kararı memnuniyet verici 

Malatya Ticaret ve Sanayi Odası Başkanı Oğuzhan Ata Sadıkoğlu’nu ziyaret eden 

Savunma Sanayii Başkanı Prof. Dr. İsmail Demir, ASELSAN’ın Malatya'ya baskı devre 

kart üretim tesis ve bilişim sektörüyle ilgili yatırım yapacağını söyledi. 

Savunma Sanayii Başkanı Prof. Dr. İsmail Demir, 

beraberinde TUSAŞ, SSTEK, ASELSAN ve 

HAVELSAN’ın yetkilileri ile Malatya Ticaret ve Sanayi 

Odası’nı ziyaret etti. 

MTSO Başkanı Oğuzhan Ata Sadıkoğlu ve MTSO 

Yönetim Kurulu Üyeleri ile görüşen Demir, ASELSAN’ın 

Malatya'ya baskı devre kart üretim tesis ve bilişim 

sektörüyle ilgili yatırım yapacağını söyledi. 

“ÜLKEMİZİN SAVUNMA SANAYİSİNDEKİ GELİŞİME EN BÜYÜK KATKIYI MALATYA 

VERECEK” 



  

 
 

ASELSAN’ın Malatya’ya yatırım kararının memnuniyet verici olduğunu belirten Başkan 

Sadıkoğlu, “Malatya’mızın da aralarında yer aldığı 11 ilimiz büyük bir deprem felaketi yaşadı. 

Depremin üzerinden 92 gün geçti. On binlerce insanımız hayatını kaybetti. Yüzbinlerce 

esnafımız, tüccarımız ve sanayicimiz derinden etkilendi. Ekonomimiz büyük yara aldı. 

Böylesine bir dönemde ASELSAN’ın sanayimize yapacağı yatırım kararı bizleri 

heyecanlandırmış, motive etmiştir. Malatya’mız öteden beri üreten, istihdam sağlayan ve ülke 

ekonomisine büyük katkıları olan, katma değerli bir şehirdir. Malatya Ticaret ve Sanayi Odası 

olarak en önemsediğimiz konulardan biri de savunma sanayi alanında üretim yapan üye 

sayımızın artmasıdır. Bizler bu alanda gayret gösterirken ASELSAN’ın Malatya'mıza baskı 

devre kart üretim tesisi ve bilişim sektörüyle ilgili yatırımlar planlıyor olması bizi ziyadesiyle 

memnun etmişti. Başta kayısı olmak üzere, sanayi ürünlerinin ihracatı ile ülke ekonomisine 

değer katan şehrimizin, savunma sanayisinde de ülkemizin bu alandaki hedeflerine önemli 

ölçüde katkı sunacağından hiç şüpheniz olmasın. Savunma sanayisinin Anadolu şehirlerine 

yayılması önemli bir strateji. Bunun da deprem bölgesinden başlıyor olması daha değerli. 

Ülkemizin savunma sanayisinde gösterdiği gelişimi takdirle karşılıyoruz. Bu gelişime bugünden 

sonra en büyük katkıyı Malatya’nın vereceğini bilmenizi isterim” dedi. 

“İSTİHDAMI ÖNCELİKLE MALATYA’DAN YAPACAĞIZ” 

Savuma Sanayi Başkanlığı'na bağlı şirketlerin 

deprem illerinde farklı yatırımlar yapacağını belirten 

Demir, Malatya'da baskı devre kart üretim tesis ve 

bilişim sektörüyle ilgili yatırımlar planlıyoruz. Bu 

yatırım sürecinde Malatya Ticaret ve Sanayi Odası 

en önemli paydaşımız olacaktır. Yatırımların hemen 

bitişiğinde çalışanlar için yerleşim yerleri inşa 

edeceğiz. Bir kere istihdamı öncelikle Malatya’dan 

yapacağız. Üniversitelerimizle paydaş olacağız. 

Sanayicimizin bizlere katılım sağlamasının önünü 

açacağız” diye konuştu. 

Ziyarette MTSO Meclis Başkanı Hakan Er, MTSO Yönetim Kurulu Üyeleri, Meclis Üyeleri ile 

TUSAŞ Yönetim Kurulu Başkanı Prof. Dr. Rafet Bozdoğan, SSTEK Genel Müdürü Ahmet Çağrı 

Özer, ASELSAN Genel Müdürü Yardımcısı Mustafa Yaman, HAVELSAN Genel Müdür 

Yardımcısı Semih Demirtoka, Genel Koordinatör Cemalettin Haşimi ve Sanayileşme Daire 

Başkanı İrfan Özsert de yer aldı.  



  

 
 

17.05.2023 

Başkan Sadıkoğlu: “Ülke gündemi seçim olsa da Malatya’nın en önemli gündemi 

deprem olmalı” 

 

Malatya Ticaret ve Sanayi Odası (MTSO) Yönetim Kurulu Başkanı Oğuzhan Ata 

Sadıkoğlu, “Türkiye güçlü ve sağlam bir demokrasi geleneğine sahip olduğunu bir kez 

daha ortaya koyarak huzurlu bir seçimi geride bırakmıştır. Ülke gündemi seçim olsa da 

Malatya’nın en önemli gündemi deprem olmalı. Gün geçtikçe toparlanma gözlense de 

deprem öncesi seviye için daha kapsayıcı destekler gerekiyor” dedi. 

Malatya Ticaret ve Sanayi Odası (MTSO) Yönetim Kurulu Başkanı Oğuzhan Ata Sadıkoğlu, 

Bloomberg HT’de İş Dünyası Programının konuğu oldu, Çağlar Kuzlukluoğlu’nun sorularını 

cevapladı. 

“ORTAK AKIL VE İSTİŞARE İLE CİDDİ ADIMLAR ATILMASINI TEMENNİ EDİYORUZ” 

14 Mayıs seçimlerini değerlendiren Başkan Sadıkoğlu, “Ülkemiz için önemli bir seçim sürecini 

geride bıraktık. Milletimiz oylarıyla milletvekillerini seçerken, 13. Cumhurbaşkanının ikinci turda 

belli olması yönünde karar verdi. Türkiye güçlü ve sağlam bir demokrasi geleneğine sahip 

olduğunu bir kez daha ortaya koyarak huzurlu bir seçimi geride bırakmıştır. Cumhurbaşkanlığı 

seçiminin ikinci turunun da aynı olgunluk ve suhuletle tamamlanarak milli iradenin tecelli 

edeceğine inanıyorum. Bu vesile ile seçilen yeni milletvekillerini tebrik ediyorum. 28 Mayıs 

Cumhurbaşkanlığı 2. tur seçimi ardından başta ekonomi olmak üzere ülkemizin temel 

meseleleri üzerinde ortak akıl ve istişare ile yenilikçi çözümler üretilmesini ve ciddi adımlar 

atılmasını temenni ediyoruz. Malatya olarak öncelikli gündemimiz depremde büyük yıkım 



  

 
 

yaşayan şehrimizin yeniden imarı ve ekonomik kayıplarımızın giderilmesidir. Yeni hükümetten 

bölgemize her alanda öncelik tanınmasını ve kayıpların telafisi için maksimum seviyede 

desteklemesini bekliyoruz” dedi. 

“DEPREM ÖNCESİ SEVİYE İÇİN DAHA KAPSAYICI DESTEKLER GEREKİYOR” 

Ulusal gündem seçim olsa da Malatya’da en önemli gündemin deprem olduğunun altını çizen 

Başkan Sadıkoğlu, “Maalesef seçim gündemi ülkemizin en önemli gündemi olması gereken 

deprem felaketini gölgede bıraktı. Şehrimizde neredeyse her 3 binadan biri ağır hasarlı veya 

yıkılmış durumda. Şehrimizde çarşı diye tabir ettiğimiz tüm alanları kaybetmiş durumdayız. 

Yıkılan ve ağır hasarlı iş yeri sayısı yaklaşık 20 bin. Dolayısıyla hizmet sektörü ve esnafımız 

ciddi yara aldı. Hal böyle olunca deprem sonrasında ciddi bir göç ve buna bağlı olarak iş gücü 

kaybı yaşadık. Üretim alanlarında bu durum derinden hissediliyor. Üretim sahasında gün 

geçtikçe toparlanma gözlense de deprem öncesi seviye için daha kapsayıcı destekler 

gerekiyor” diye konuştu. 

“MASA BAŞINDA ALINAN KARARLAR DEPREM BÖLGESİNDEKİ SORUNLARI 

ÇÖZMEYE YETERLİ OLMUYOR” 

Kapsayıcı ve toparlayıcı adımlar beklediklerini vurgulayan Başkan Sadıkoğlu, şunları söyledi; 

“İvedilikle iş gücü ve maliyetlere yönelik destekler öncelenmeli. Özellikle OSB’lerimizde 

ortalama veya ilave işçi sınırı olmadan sigorta ve vergi destekleri beklemekteyiz. Deprem 

bölgelerindeki çalışanlarımıza brüt ücret verilmesi, şehirden göçen nitelikli iş gücünün yeniden 

kazanılabilmesi için faydalı olacaktır. Depremin ardından şehrimiz tüm ilçeleriyle Cazibe 

Merkezleri Programı kapsamında alındı, ancak mevcut şartlarda yatırım teşviklerinden daha 

çok yatırım ortamının oluşması adına imar, kentsel dönüşüm, vergi, sosyal güvenlik gibi 

konularda desteklerin sağlanması gerekiyor. Bunun için de deprem bölgelerine yönelik en az 

5 yıllık özel bir teşvik programı düzenlenmesi isabetli olacaktır. Firmalarımız finansmana erişim 

konusunda sorun yaşamakta. Üyelerimizin faizsiz kredi beklentisi var. KOSGEB tarafından 1 

milyon TL’ye kadar faizsiz kredi desteği açıklandı ancak daha çok üreticiye yönelik olan bu 

desteği yeterli görmüyoruz. Bu nedenle hizmet sektörüne ait tüm NACE kodları, perakende 

sektörünün tüm alt dalları ile özel öğretim kurumlarının kapsam içine alınması gerekiyor. Vergi 

indirimi ve muafiyeti, finansmana erişim, KGF işlemlerinde kolaylık sağlanması, enerji 

maliyetlerinin düşürülmesi gibi destekler sadece belirli sektörlere değil, deprem bölgesindeki 

tüm üreticilerimize ve esnafımızı kapsayacak şekilde hayata geçirilmeli. Reel hasarı yok sayan, 

masa başında alınan kararlar deprem bölgesindeki sorunları çözmeye yeterli olmayacaktır. 

Özel teşviklerle bu şehri ayağa kaldırmazsak gidenleri geri getirme, kalanları da koruma gibi 

bir şansımız yok”  



  

 
 

19.05.2023 

- Başkan Sadıkoğlu’ndan 19 Mayıs mesajı 

- “Şehirlerimizin ekonomik toparlanması ve imarı gençlerimizin vizyonuyla olacaktır” 

Malatya Ticaret ve Sanayi Odası (MTSO) 

Başkanı Oğuzhan Ata Sadıkoğlu, 19 

Mayıs Atatürk’ü Anma Gençlik ve Spor 

Bayramı’nın 104. yıl dönümü dolayısıyla 

bir mesaj yayımladı. 

Başkan Sadıkoğlu, mesajında şu 

ifadelere yer verdi; “Gazi Mustafa Kemal 

Atatürk, 104 yıl önce vatanımızın 

düşman işgalinden kurtuluşu ve 

bağımsızlığımız için Samsun’a çıkarak 

Kurtuluş Mücadelemizi başlatmıştır. Aziz 

milletimiz, Atamızdan aldığı işaretle tek 

yumruk olmuş, canı pahasına cepheden cepheye koşmuş, destansı kahramanlıklarla milli 

mücadelemiz zaferle sonuçlanmıştır. 19 Mayıs ruhu, her türlü boyunduruk karşısında 

bağımsızlığa sıkı sıkıya sarılmış bir milletin kahramanlık destanı olarak, tüm milletlere de örnek 

olmuştur. Milli mücadelemizin başkahramanı Gazi Mustafa Kemal Atatürk’ün bu anlamlı ve özel 

günü gençlerimize hediye etmesi, Cumhuriyetimizi yarınlara taşıyacak olan gençlerimize 

duyduğu inanç ve güvenin bir göstergesidir. Ülkemizin geleceği, girişimci ve üretken 

gençlerimizin ellerinde şekillenecektir. Aydınlık yarınlar gençlerimizin omuzlarında 

yükselecektir. 6 Şubat depremleri sonrası şehirlerimizin başta ekonomik olmak üzere sosyal 

ve kentsel dönüşüm imarı yine gençlerimizin vizyonu ve katkısıyla olacaktır. İş dünyası olarak, 

atalarımızın yazdığı başarılarla ve gururla dolu tarihimize gençlerimizin sahip çıkacağına 

yürekten inanıyor ve onlara daima güveniyoruz. Bu duygu ve düşüncelerle Gazi Mustafa Kemal 

Atatürk başta olmak üzere, milli mücadelemizin tüm kahraman şehitlerini rahmet ve minnetle 

anıyor, kıymetli gençlerimizin ve milletimizin 19 Mayıs Atatürk’ü Anma, Gençlik ve Spor 

Bayramı’nı kutluyorum.”  



  

 
 

29.05.2023 

Başkan Sadıkoğlu’ndan seçim değerlendirmesi 

Cumhurbaşkanlığı 2. Tur Seçiminin sonucunu değerlendiren Malatya Ticaret ve Sanayi 

Odası (MTSO) Başkanı Oğuzhan Ata Sadıkoğlu, “Milletimizin teveccühü ile yeniden 

Cumhurbaşkanı seçilen Cumhurbaşkanımız Sayın Recep Tayyip Erdoğan'ı tebrik ediyor, 

seçim sonuçlarının şehrimiz, ülkemiz ve milletimiz için hayırlara vesile olmasını 

diliyorum” dedi. 

Malatya Ticaret ve Sanayi Odası 

(MTSO) Başkanı Oğuzhan Ata 

Sadıkoğlu, Cumhurbaşkanlığı 2. Tur 

Seçiminin sonucunu değerlendirdi. 

Başkan Sadıkoğlu, “Ülke olarak Türkiye 

Cumhuriyeti 13. Cumhurbaşkanı’nın 

belirlenmesi için 28 Mayıs’ta 2. kez 

sandığa gittik. Cumhurbaşkanı 

seçiminin ikinci turunda da güçlü ve 

sağlam bir demokrasi geleneğine sahip 

olduğumuzu bir kez daha ortaya 

koyarak huzurlu bir seçimi geride 

bıraktık. 14 Mayıs’ta olduğu gibi 28 Mayıs’ta da aynı olgunluk ve suhuletle oylarımızı kullandık. 

Milletimizin teveccühü ile yeniden Cumhurbaşkanı olarak seçilen Cumhurbaşkanımız Sayın 

Recep Tayyip Erdoğan'ı tebrik ediyor, seçim sonuçlarının şehrimiz, ülkemiz ve milletimiz için 

hayırlara vesile olmasını diliyorum” ifadelerine yer verdi.  

“YENİ DÖNEMDE BÖLGEMİZE HER ALANDA ÖNCELİK TANINMASINI BEKLİYORUZ” 

Türkiye’yi ikinci yüzyılına taşıyacak yeni bir dönemin başladığına vurgu yapan Başkan 

Sadıkoğlu, “Yeni dönemde hem demokrasimizi hem de ekonomimizi daha da güçlendirecek 

adımların hızla atılacağına inanıyoruz. İş dünyası olarak bugüne kadar olduğu gibi bundan 

sonrada elimizi taşın altına koymaya devam edeceğiz. Başta ekonomi olmak üzere ülkemizin 

temel meseleleri üzerinde ortak akıl ve istişare ile yenilikçi çözümler üretilmesini ve ciddi 

adımlar atılmasını temenni ediyoruz. Malatya olarak öncelikli gündemimiz depremde büyük 

yıkım yaşayan şehrimizin yeniden imarı ve ekonomik kayıplarımızın giderilmesidir. Yeni 

dönemde bölgemize her alanda öncelik tanınmasını ve kayıpların telafisi için maksimum 

seviyede desteklemesini bekliyoruz” dedi.  



  

 
 

30.05.2023 

Depremzede kırtasiyeciler yaralarını birlikte saracak 

Tüm Kırtasiyeciler Derneği (TÜKİD) Başkan Yardımcısı Orhan Taşdemir, TÜKİD Yönetim 

Kurulu Üyesi Nadir Alataş ve TÜKİD Komite Üyeleri Ogün Suratoğlu ile Mehmet Tekin, 

Malatya’da kitap, kırtasiye ve yayıncılık sektörlerinde faaliyet yürüten firma yetkilileri ile bir 

araya geldi.  

Malatya Ticaret ve Sanayi Odası (MTSO) ev sahipliğinde düzenlenen toplantıda, TÜKİD’in 

Türkiye çapında başlattığı yardım kampanyasının detayları konuşularak Malatya’da zarar 

gören kırtasiyecilerin sorunları masaya yatırıldı, çözüme yönelik yapılan çalışmalar anlatıldı. 

“TOPYEKÜN BİR MÜCADELENİN İÇERİSİNDEYİZ” 

TÜKİD olarak depremzede kırtasiyecilerin yanında olduklarını vurgulayan Tüm Kırtasiyeciler 

Derneği (TÜKİD) Başkan Yardımcısı Orhan Taşdemir, “Depremin acısını yüreğinde taşıyan 

ülkemizin bu zor günlerinin dayanışma ruhuyla aşılacağına inanıyor ve TÜKİD olarak ailelerini, 

yuvalarını, ekmek teknelerini kaybeden kırtasiyeci meslektaşlarımızın yanında oluyoruz. 

Kırtasiyeci meslektaşlarımızın acılarını hafifletip yaralarını sarmak için sektör olarak topyekûn 

bir mücadelenin içerisindeyiz. Bu kapsamda TÜKİD olarak depremin yaşandığı illerimizi ziyaret 

ederek meslektaşlarımızla bir araya geliyoruz. Bugün de Malatya’dayız. Malatya’daki 

meslektaşlarımızın yaralarını sarmak adına dernek olarak neler yapabilir bunları konuşmak için 

bir araya geldik. Oldukça faydalı bir toplantı oldu, katkı sunan herkese teşekkür ediyoruz. Başta 



  

 
 

meslektaşlarımız olmak üzere bu şehirde yaşayan tüm depremzedelere geçmiş olsun diyorum” 

dedi. 

Toplantıya katılım sağlayan Malatya Kırtasiyeciler Derneği Başkanı Şahin Doğan, EYTED 

Malatya İl Temsilcisi Ömer Faruk Şener, MTSO Meclis Üyesi Cumaali Kaynar ve sektör 

temsilcileri sektörün sorunlarına sahip çıkan TÜKİD yönetimine teşekkürlerini ilettiler.  



  

 
 

02.06.2023 

UNDP Heyetinden Malatya TSO Ziyareti 

Birleşmiş Milletler Kalkınma Programı (UNDP) yetkilileri Malatya Ticaret ve Sanayi Odası’nı 

(MTSO) ziyaret ederek depremin 

ekonomik etkileri, toparlanma 

sürecindeki ihtiyaçlar ve çalışmalar 

hakkında istişarelerde bulundu. 

UNDP Mukim Temsilci Yardımcısı 

Miodrag Dragisic, UNDP İklim 

Değişikliği ve Çevre Portföy 

Yöneticisi Nuri Özbağdatlı, UNDP 

Bölge Koordinatörü Hamit 

Doğan’ın yer aldığı heyet Malatya 

Ticaret ve Sanayi Odası Meclis 

Başkanı Hakan Er, Yönetim Kurulu 

ve Meclis üyeleri ile bir araya geldi. 

UNDP’nin deprem bölgesine yönelik çalışmaları üzerine istişarelerde bulunulan toplantıda, 

özellikle ekonomik hayat, istihdam ve sosyal konularda yaşanan sorunlar ile bu konuda destek 

olunabilecek alanlar hakkında görüşmeler gerçekleştirildi. 

UNDP Mukim Temsilci Yardımcısı Miodrag Dragisic ve heyetine ziyaretleri için teşekkür eden 

Meclis Başkanı Hakan Er, “Büyük yıkım 

yaratan afet, 50 binden fazla insanın 

hayatını kaybetmesine, bölge 

nüfusunun yüzde 20’sinden fazlasının 

yerinden olmasına yol açtı. Afet sonrası 

süreçte UNDP’nin bölgemizde önemli 

sorumluluklar alarak yardım ve destek 

faaliyetleri yürütüyor. Kurumlar ve yerel 

STK’larla koordine olan örgüt, sosyal 

hizmetler, ailelerin yaşam koşullarının 

iyileştirilmesi, istihdam ile kültürel miras 

eserlerinin korunması konusunda 

destekler sağlıyor. UNDP’nin depremin akabinde 1,5 milyon doları aşkın değerde ekipman ve 

malzeme sağladığını ve yaklaşık 30 milyon dolar gibi bir bütçeyi hazır beklettiğini biliyoruz. Afet 

sonrası hızla koordine olarak bu destekleri sağlayabilmek oldukça önemliydi.  Bugünkü 

toplantımızda Malatya’mızın toparlanma sürecindeki ivedi ihtiyaçları ve bu alanlarda 

sunulabilecek destekler hakkında fikir teatisinde bulunduk. Bu ziyaret vesilesiyle yardımları ve 

çabaları için Sayın Dragisic nezdinde tüm UNDP yöneticileri, destekçileri ve sahada görev alan 

ekiplerine teşekkür ediyoruz.” dedi.  



  

 
 

12.06.2023 

Başkan Sadıkoğlu: Bugün destek olunmayacaksa ne zaman olunacak? 

KOSGEB deprem kredisinin TSO’ya kayıtlı tüm firmalara verilmesi gerektiğini bir kez 

daha dile getiren Malatya TSO Başkanı Oğuzhan Ata Sadıkoğlu, “Ülkemizin en kritik 

dönemlerinde tüm desteği koşulsuz veren esnaf, tüccar ve sanayicimize bugün destek 

olunmayacaksa ne zaman olunacak?” diye sordu. 

Malatya Ticaret ve Sanayi Odası (MTSO) Başkanı Oğuzhan Ata Sadıkoğlu, İnönü Kapalı 

Çarşısı esnafını ziyaret etti. 

Esnafla sohbet ederek sorunları dinleyip, talepleri not eden Başkan Sadıkoğlu, KOSGEB 

tarafından verilmeye başlanan faizsiz deprem kredisi için yetkililere çağrıda bulundu. 

“TÜM ÜYELERİMİZ FAİZSİZ KREDİDEN FAYDALANMALI” 

Faizsiz kredinin TSO’ya kayıtlı tüm üyelere verilmesi 

çağrısını yineleyen Başkan Sadıkoğlu, “Depremin 

üzerinden neredeyse 130 gün geçti ama ekonomik ve 

sosyal etkisi hala devam ediyor. Şehrimizde çarşı diye 

tabir ettiğimiz tüm alanları kaybetmiş durumdayız. 

Yıkılan ve ağır hasar alan iş yeri sayısı yaklaşık 20 bin. 

Dolayısıyla hizmet sektörü ve esnafımız ciddi yara 

almış durumda. OSB’deki fabrikalarda gün geçtikçe 

toparlanma gözlense de ticari firmalarımız deprem 



  

 
 

öncesine dönemedi. Üyelerimizin daha hızlı toparlanabilmesi için finans desteğine ihtiyacı var. 

KOSGEB tarafından 250 bin TL, 500 bin TL ve 1 milyon TL gibi faizsiz deprem kredisi verilmeye 

başlandı. Ancak bu kredi sadece üretim yapan imalatçı firmalara veriliyor.  

Depremde asıl zararı ticari firmalarımız gördü. Hizmet 

sektörüne ait tüm NACE kodları, perakende sektörünün tüm 

alt dalları ile özel öğretim kurumlarının da bu krediden 

faydalanması gerektiğini bir kez daha yüksek sesle dile 

getiriyorum. Kredi paketinin açıklandığı günden bu yana 

birçok kez dile getirdiğimiz bu konuyu resmi kanallar 

aracılığı ile çatı kuruluşumuz TOBB’a ve bakanlıklara da 

ilettik. Ülkemizin en kritik dönemlerinde tüm desteği 

koşulsuz veren esnaf, tüccar ve sanayicimize bugün destek olunmayacaksa ne zaman 

olunacak, sormak istiyorum” dedi. 

Başkan Sadıkoğlu’nun esnaf ziyaretine MTSO Yönetim Kurulu 

Üyeleri Hakan Çetin, Basri İlhan ve Mahmuthan Kasap ile MTSO 

Meclis Divan Üyesi Turgay Demirhan da eşlik etti. 

 

 

  



  

 
 

13.06.2023 

Başkan Sadıkoğlu’nun çağrısı karşılık buldu 

Malatya Ticaret ve Sanayi Odası 

(MTSO) Başkanı Oğuzhan Ata 

Sadıkoğlu’nun günlerdir dile 

getirdiği KOSGEB Deprem Kredisi 

kapsamının genişletilmesi çağrısı 

karşılık buldu. Artık konteyner 

çarşılarda faaliyete başlayan 

firmalarda 1 Milyon TL’ye kadar olan 

faizsiz krediye başvuru yapabilecek. 

Malatya Ticaret ve Sanayi Odası 

(MTSO) Başkanı Oğuzhan Ata 

Sadıkoğlu’nun günlerdir dile getirip girişimlerde bulunduğu KOSGEB Deprem Kredisinin 

kapsamının genişletilmesi çağrısı karşılık buldu. 

Sadece imalatçı firmalara verilen faizsiz deprem kredisinden artık konteyner çarşılarda 

faaliyete başlayan firmalarda faydalanabilecek. Malatya Geçici İşyerleri Komisyonundan 

alınacak yazı ile KOSGEB İl Müdürlüğüne başvuran firmalar 1 Milyon TL’ye kadar olan faizsiz 

krediye başvuru yapabilecek. 

“KAYITSIZ ŞARTSIZ TÜM ÜYELERİMİZİN FAYDALANMASI İÇİN GİRİŞİMLERİMİZ 

DEVAM EDECEK” 

Deprem kredisi kapsamının genişlemesinin TSO üyeleri adına memnuniyet verici olduğunu 

belirten Başkan Sadıkoğlu, “Yaşadığımız deprem gerek sosyal gerekse ekonomik açıdan 

büyük yaralar açtı. Bu yaranın kapanabilmesi için üyelerimizin en büyük ihtiyacı elbette faizsiz 

kredidir. KOSGEB tarafından verilmeye başlayan faizsiz deprem kredisinde sadece imalat 

yapan üyelerimiz faydalanabiliyor. Şehrimizde çarşı diye tabir ettiğimiz tüm alanları kaybetmiş 

durumdayız. Yıkılan ve ağır hasar alan iş yeri sayısı yaklaşık 20 bin. Dolayısıyla hizmet sektörü 

ve esnafımız ciddi yara almış durumda. Bu krediye en fazla esnaf ve tüccar üyelerimizin ihtiyacı 

var. KOSGEB deprem kredisinin kapsamının genişletilmesi için günlerdir gerek çatı 

kuruluşumuz TOBB, gerekse bakanlıklar nezdinde ciddi görüşmeler sağladık. Alınan yeni bir 

karar ile kapsam biraz olsun genişlemiş oldu. Konteyner çarşılarda faaliyete başlayan 

üyelerimiz de artık 1 milyon TL’ye kadar olan faizsiz krediden faydalanabilecekler. Alınan bu 

karar üyelerimiz adına memnuniyet verici, ancak elbette yeterli değil. Kayıtsız şartsız tüm 

üyelerimizin bu krediden faydalanabilmesi için girişimlerimiz devam edecek. Bulunduğumuz 

her platformda üyelerimizin gür sesiyiz. Üyelerimizin deprem yaralarını sarması ve daha hızlı 

ayağa kalkması için elimizi değil gövdemizi taşın altına koymaya devam edeceğiz” dedi.  



  

 
 

21.06.2023 

Hibe destekli projelerle ticareti canlandırmak hedefleniyor 

BM İşbirlikleri ve Kalkınma Finansmanı Yöneticisi 

Bülent Açıkgöz, beraberinde BM İnsani Gelişme ve 

Kalkınma Uzman Yardımcısı Emil Palson ve BM 

İnsani Yardım Koordinasyon Ofisi Uzman Yardımcısı 

Faruk Karaduman ile Malatya Ticaret ve Sanayi 

Odası’nı ziyaret etti. 

Malatya TSO ve BM heyeti, toplantıda 6 Şubat 

depremleri sonrası Malatya’nın sosyal ve ekonomik 

olarak yeniden ayağa kalkması için ortak projeler üzerinde konuştu. 

“HİBE DESTEKLİ PROJELER YAPALIM” 

Malatya ekonomisinin canlanması için ticari firmaların ciddi finans desteğine ihtiyacı olduğunu 

belirten Malatya TSO Yönetim Kurulu 

Üyesi Basri İlhan, “Odamızın 10 bin üyesi var 

ve üyelerimizin yüzde 80’i depremden 

büyük yara aldı. Üyelerimizin yeniden 

ayağa kalkması için ciddi finans-hibe 

desteğine ihtiyacı var. Bu süreçte sizlerin 

desteğine ihtiyacımız var. Üyelerimizin 

yüzde 15’ini kadınlar ve gençler 

oluşturuyor. Depremle birlikte 

kadınlarımızın tüm hayalleri, 

gençlerimizin de tüm hedefleri yerle bir oldu. 

Birleşmiş Milletler Kalkınma Programı (UNDP) fonları ile uygulanan Türkiye’de Deprem 

Sonrası Erken Toparlanma Programı kapsamında kadınlarımıza ve gençlerimize yönelik hibe 

desteği talep ediyoruz. Malatya Ticaret ve Sanayi Odası olarak, bu konuda birlikte hayata 

geçireceğimiz her türlü projede tüm desteği sunmaya hazırız. Birleşmiş Milletler Türkiye 

ekibinin yerel ve bölgesel kalkınma ayrı bir önem verdiğini yakından takip ediyoruz. Bu 

kalkınma sürecinde hayata geçirilen ve planlanan tüm projelerde Malatya’mız özelinde 

üyelerimizin de faydalanması için gerekli 

imkânların oluşturulmasını sizlerden önemle rica 

ediyoruz” dedi. 

“YARININ KÖYLERİ PROJESİNDE 

MALATYA’NIN DA OLMASINI İSTİYORUZ” 

Malatya TSO Yönetim Kurulu Üyesi Özcan Dündar 

da BM’nin ülkemizde yürüttüğü Yarının Köyleri 

Projesini hatırlatarak, bu projeye Malatya’nın da 

dahil edilmesi talebinde bulundu. Özcan, 



  

 
 

“Günümüzde ticaret dijital ortama kayıyor. E-ticaretin hızla geliştiği ve perakende satış içindeki 

payını artırmakta olduğu açıktır. Yarının Köyleri Projesi bu kapsamda önemli. Proje için Adana, 

Diyarbakır ve İzmir illerinde pilot köyler ve sonrasında dijital köyler ağı kurulacağını biliyoruz. 

Malatya’mızın da bu proje içerisine dahil edilmesini talep ediyoruz. Başta AB Coğrafi İşaret 

Tescilli Malatya Kayısımız olmak üzere 13 ilçemize yayılmış 41 tescilli ürünü olan ilimizin bu 

proje ile dijital pazarda önemli yol kat edeceğine inanıyoruz. Malatya Ticaret ve Sanayi Odası 

bu kapsamda gerçekleştirilecek çalışmalara elimizden gelen desteği vermeye hazırız. 

Gerekirse Oda binamızda sizlere çalışma ofisi tahsisi yapabiliriz. Sizler yeter ki üyelerimize 

katkı sunacak projelerimize destek olun” diye konuştu. 

BM İşbirlikleri ve Kalkınma Finansmanı Yöneticisi Bülent Açıkgöz de tüm talepleri not alarak 

gerekli çalışmaları yapacaklarını söyledi. Malatya TSO ile ortak projeler yürüterek kent 

ekonomisinin canlanması için ihtiyaç duyulan fonları oluşturacaklarını belirtti.   



  

 
 

22.06.2023 

Avrupa Birliği (AB) Büyükelçisi, Malatya ekonomisi hakkında bilgiler aldı 

Avrupa Birliği (AB) Türkiye Delegasyonu 

Başkanı Büyükelçi Nikolaus Meyer 

Landrut, heyetiyle birlikte Malatya Ticaret 

ve Sanayi Odası’nı ziyaret etti. 

“FİNANS DESTEĞİNE İHTİYACIMIZ 

VAR” 

6 Şubat’ta meydana gelen depremin 

Malatya ekonomisine verdiği zarar 

hakkında Büyükelçi Landrut’a bilgiler veren 

Malatya Ticaret ve Sanayi Odası (MTSO) 

Yönetim Kurulu Üyesi Basri İlhan, “6 Şubat’ta yaşadığımız depremler tarifi mümkün olmayan 

acı ve yıkımları beraberinde getirdi. Yaşanan felaket binlerce insanımızı hayattan koparırken, 

geride kalanlar için üstesinden gelmesi çok zor yaşam koşulları bıraktı. Böylesi bir dönemde 

yapılan bu dostane ziyaretler bizleri 

ziyadesiyle memnun ediyor. Malatya olarak 

depremden büyük yaralar aldık. Binlerce 

vatandaşımız hayatını kaybetti. Ağır hasar 

alan ve yıkılan işyeri sayımız yaklaşık 20 bin. 

Şehrimizin ticari hayatı yerle bir oldu 

diyebiliriz. OSB’de bulunan fabrikalarımız 

yapısal hasar almasa da personellerimizin 

büyük bir bölümü başka illere gitti. Şu anda 

fabrikalarda yüzde 50 personel kapasitesi ile 

üretimler yapıyoruz. Bu da bizim ihracat 

rakamlarımızın düşmesine sebep oluyor. 

İhracat bizim en önemli ekonomik girdimiz. 2023 yılının ilk 5 ayında 147 milyon dolar ihracatın 

81 milyon dolarını AB ülkelerine yapmışız. AB ülkeleri Malatya’mızın en önemli ihracat pazarı. 

Üretimimizin toparlanması, ihracat hızımızın 

yeniden yükselmesi ve ticari hayatımızın 

ayağa kalkması için ciddi finans desteklerine 

ihtiyacımız var. AB fonlarından üyelerimizin 

en üst seviyede faydalanmasını istiyoruz. Bu 

konuda her türlü işbirliğine hazırız” dedi. 

“AB EN BÜYÜK İHRACAT PAZARIMIZ” 

Avrupa Birliği pazarının Malatya’mızın en 

büyük ihracat pazarı olduğuna değinen İlhan, 

“İlimiz ekonomisi ağırlıklı olarak kayısı 

üzerinedir. Malumunuz Malatya Kayısısı, ülkemizin AB Coğrafi İşaret Belgesi olan 12 



  

 
 

ürününden birisidir. Yaklaşık 50 bin ailenin geçimini sağladığı Kayısımız, 115 ülkeye ihraç 

edilmekte ve ülkemize döviz girdisi sağlamaktadır. Kayısımızın, AB ülkelerindeki tüketiminin 

daha da artması ve tanıtılması adına Sayın Büyükelçimizin desteklerini bekliyoruz. Az evvel de 

ifade ettiğim gibi Avrupa Birliği pazarı Malatya’mızın en büyük ihracat pazarıdır. “Bu açıdan 

Avrupa Birliği ile ortak gelecekte daha fazla işbirliği geliştirmemiz gerektiğini düşünüyoruz” diye 

konuştu. 

“MALATYA’MIZA POZİTİF AYRIMCILIK TALEP EDİYORUZ” 

Tarım ve Kırsal Kalkınmayı Destekleme Kurumu (TKDK) projelerinde Malatya’ya pozitif 

ayrımcılık talebinde bulunan İlhan, “Avrupa Birliği tarafından fonlanan Tarım ve Kırsal 

Kalkınmayı Destekleme Kurumu (TKDK) projelerinde Malatya’mıza pozitif ayrımcılık 

yapılmasını talep ediyoruz. Devam eden proje bütçelerinin günümüz ekonomik şartlarına göre 

güncellenmesi, deprem yaralarının sarılmasında önemli bir katkı olacaktır. Üyelerimiz AB 

ülkelerine vize konusunda ciddi sorunlar yaşıyorlar. Bu konuda kolaylık sağlanması talep 

ediyoruz. Birçok Ticaret ve Sanayi Odasında bulunan Avrupa Birliği Bilgi Merkezlerinden birini 

de odamızda açmak istiyoruz. Bu konuda Sayın Büyükelçimizden destek bekliyoruz. Bilgi 

Merkezinde hem üyelerimizi hem de ilimizde yaşayan herkesi Avrupa Birliği ile ilgili konularda 

doğru ve etkin bilgilendirme yaparak AB ile Malatya arasında bilgilendirme köprüsü oluşturmayı 

hedefliyoruz” ifadelerine yer verdi. 

Avrupa Birliği (AB) Türkiye Delegasyonu Başkanı Büyükelçi Nikolaus Meyer Landrut, verilen 

bilgilerden dolayı teşekkür etti. Talepleri not eden Landrut, gerekli desteği sunmaya hazır 

olduklarını belirtti. 

Toplantıda Malatya TSO Yönetim Kurulu Üyeleri Özcan Dündar, Mahmuthan Kasap, Mustafa 

Duyar ve Batuhan Demirel de yer aldı.  



  

 
 

21.06.2023 

Başkan Sadıkoğlu, üye aidatlarının TOBB tarafından üstlenilmesini talep etti 

Depremzede firmaların daha hızlı ayağa kalkabilmesi için her türlü desteğe ihtiyaç 

olduğunu belirten Malatya Ticaret ve Sanayi Odası (MTSO) Başkanı Oğuzhan Ata 

Sadıkoğlu, üyelerin oda aidatlarının Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği (TOBB) tarafından 

üstlenilmesi talebinde bulundu. 

6 Şubat 2023 tarihinde meydana gelen depremler Malatya’da sosyal ve ekonomik olarak büyük 

yaralar açtı. Malatya Ticaret ve Sanayi Odası’nın 10 bin üyesinin yüzde 80’i depremden zarar 

gördü. 

Malatya TSO üyesi firmaların Oda 

aidatını dahi ödeyemez duruma geldiğini 

belirten Malatya TSO Başkanı Oğuzhan 

Ata Sadıkoğlu, üyelerin aidatlarının 

Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği 

(TOBB) tarafından üstlenilmesini talep 

etti. 

“HER DESTEK CANSUYU 

NİTELİĞİNDE” 

Depremzede firmaların ticari hayatlarını toparlaması ve yeniden ayağa kalkması için her türlü 

desteğe ihtiyaç olduğunun altını çizen Başkan Sadıkoğlu, “6 Şubat’ta yaşadığımız depremler 

şehrimizde binlerce insanımızın hayatını kaybetmesine, on binlerce binamızın yıkılması ve ağır 

hasar almasına, ekonomik olarak da altından kalkılması zor bir enkaza sebep olmuştur. On bin 

üyemizin tamamı depremzede olmuş, yüzde 80’inin iş yeri zarar görmüştür. Depremin 

yaşandığı andan itibaren Malatya Ticaret ve Sanayi Odası olarak sosyal ve kurumsal 

sorumluluklarımızı en iyi şekilde yerine getirmek için gayret gösteriyoruz. Üyelerimizin tamamı 

ile yaptığımız görüşmeler sonucunda ortaya çıkan tabloyu ve talepleri her platformda dile 

getiriyoruz. Zor durumdaki üyelerimizin haklı destek beklentileri ve talepleri ciddi boyutlardadır. 

Ufak büyük demeden her destek üyelerimize bir can suyu niteliğindedir. Oda aidatlarının dahi 

üyelerimiz için maddi külfet olduğunu ve ödeme yapamadıklarına şahit olmaktayız. Böylesine 

bir dönemde çatı kuruluşumuz olan Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği’ne her zamankinden 

daha fazla ihtiyacımız var. Üyelerimizin aidatlarının TOBB tarafından üstlenilmesi için 

hazırladığımız resmi yazımızı üst kuruluşumuz olan TOBB’a gönderdik. Üyelerimizin yaralarına 



  

 
 

az da olsa merhem olacak bu desteğe karşılıksız kalınmayacağını umut ediyoruz” dedi.

 

 

  



  

 
 

26.06.2023 

Başkan Sadıkoğlu: Tüzel kişilerin hak 

sahipliği mağduriyeti giderilmeli 

Deprem nedeniyle iş yeri hasar görmüş tüzel 

kişilerin hak sahipliği başvurusunda 

bulunamamasının büyük mağduriyet 

oluşturduğunu belirten Malatya Ticaret ve 

Sanayi Odası Başkanı Oğuzhan Ata 

Sadıkoğlu, düzenleme talep etti. 

6 Şubat felaketi sonrasında Malatya’da yaklaşık 20 bin iş yeri kullanılamaz hale gelirken 

binlerce esnaf ve tüccar ciddi sorunlarla mücadele etmek zorunda kaldı.  

Yıkılan, ağır veya orta hasar almış iş yerlerinden birçoğunun şahıslar üzerine, bir kısmının ise 

tüzel kişiliklere ait olduğunu hatırlatan Başkan Sadıkoğlu, AFAD koordinesinde devam eden 

hak sahipliği başvurularında tüzel kişilere ait iş yerleri için başvuru alınmadığı ve bu nedenle 

üyelerin ciddi hak kaybına uğradığını dile getirdi. 

“AYRIM YAPILMAMALI, MAĞDURİYETLER GİDERİLMELİ” 

Başkan Sadıkoğlu, “Şahıslar, hasar almış mülkleri üzerinden hak sahipliği başvurusu 

yapabilirken, tüzel kişilere hak sahipliği başvuru seçeneği sunulmamakta ve maalesef yok 

sayılmaktadır. Bu durum deprem nedeniyle iş yapamaz duruma gelmiş ve umudunu hak 

sahipliği ile sağlanacak desteğe bağlamış üyelerimiz için ciddi sorun teşkil etmektedir” dedi. 

Yaşanan sorun ve taleplerin Bakanlıklar, AFAD ve TOBB’a resmi yazı ile iletildiğini belirten 

Başkan Sadıkoğlu, “İş yerleri hasar alan veya kullanılamaz hale gelen tüm iş yeri sahiplerimizin 

tüzel kişilik veya şahıs ayrımı yapılmaksızın hak sahipliğinden faydalanması yönünde gerekli 

düzenlemenin yapılmasını talep ediyoruz. Bu konudaki talebimizi yazılı ve sözlü olarak ilgili 

makamlara ilettik. Üyelerimizin hak kaybı yaşamaması adına konunun takipçisi olacağız” diye 

konuştu. 

“İŞ DÜNYAMIZIN GÖZETİLMESİ, HAK KAYIPLARININ ÖNÜNE GEÇİLMESİ GEREK” 

Sadıkoğlu, deprem sonucu çarşı diye tabir edilen tüm alanların yıkıldığını, hem işveren hem 

de nitelikli çalışan binlerce insanın vefat ve göç sebebiyle kaybedildiğine dikkat çekerek, 

“Malatya’mızın yeniden yapılanması ve yerli nüfusumuzun kaybolmaması adına şehrimiz 

ekonomisini, ticaretini, sanayisini azami ölçüde korumak, canlandırmak ve desteklemek 

zorundayız. Bunu başarabilmek için iş dünyamızın gözetilmesi, hak kayıplarının önüne 

geçilmesi ve bu şehrin ayağa kalkmasında birer paydaş haline getirilmesi gerekmektedir. 

Üyelerimizin haklarını korumak adına bizler yaşanan tüm sorunların çözümü için gayret 

gösteriyoruz. Devletimizden de bu konudaki taleplerimize kulak vermesini ve gerekli 

düzenlemeleri acil olarak hayata geçirmesini bekliyoruz” ifadelerini kullandı.  



  

 
 

04.07.2023 

Başkan Sadıkoğlu: Ticaret canlanmadan, şehri ayağa kaldırmamız mümkün değil 

Ağır hasarlı bina sayısının 40 bin, ticarethane sayısının 20 bin olduğu Malatya’da kontrollü 

yıkımlar devam ediyor. Malatya Ticaret ve Sanayi Odası (MTSO) Başkanı Oğuzhan Ata 

Sadıkoğlu, çarşı diye tabir edilen 

bölgedeki ağır hasarlı binaların yıkım ve 

moloz kaldırma işlemlerinin daha hızlı 

yapılması çağrısında bulundu.  

“ÇARŞI MERKEZİNDEKİ YIKIMLAR 

HIZLICA TAMAMLANMALI” 

Depremden ağır yara alan Malatya’nın 

ticaret hayatının yeniden ayağa kalkması 

için daha hızlı adımların atılması 

gerektiğine vurgu yapan Başkan 

Sadıkoğlu, “Yıkım ve moloz kaldırma 

işlerinde çarşı diye tabir ettiğimiz şehir merkezine ağırlık verilmesi gerekiyor. Yıkımlar hızlıca 

yapılmalı, çarşının ayağa kalkması için düşünülen proje hızlıca uygulanmalıdır. Ekonominin 

canlı tutulduğu, ticaretin merkezi dediğimiz çarşımız tamamlanmadan, esnafımıza hakları 

korunarak yeni işyerleri teslim edilmeden tüm konutlar tamamlansa dahi bir anlamı yok. Şehri 

yeniden ayağa kaldırmak istiyorsak önce ticareti ayağa kaldırmamız lazım. Kışla Caddesi, 

Akpınar, Halep Caddesi, Milli Egemenlik, İnönü Caddesi ve Niyazi Mısri gibi bölgelerde bir an 

önce yıkımların tamamlanarak, yerinde dönüşümle yeni işyerlerinin oluşturulması gerekiyor. 

Bu bölgelerde faaliyet yürüten esnafımızın, tüccarımızın yıllarca geçici iş yerlerinde mücadele 

etmeye ne psikolojileri ne de ekonomileri müsait değil. Bu konunun takipçisiyiz. Üyelerimizin 

sorunlarını dile getirmeye, onların sesi olmaya bundan önce olduğu gibi bundan sonra daha 

yüksek sesle devam edeceğiz” dedi.  



  

 
 

05.07.2023 

- Bornova Belediye Başkanı’ndan Malatya TSO’ya ziyaret 

- Başkan Sadıkoğlu, depremzede firmaların ürün stokunun alınmasını talep etti 

Bornova Belediye Başkanı 

Mustafa İduğ, beraberinde 

Global Hope Network 

International Başkanı Henry 

Deneen ile Malatya Ticaret ve 

Sanayi Odası’nı ziyaret etti. 

Ziyarette Malatya’ya sosyolojik 

araştırma yapmak üzere gelen 

Global Hope Network 

International heyeti, CHP 

Malatya İl Başkanı Barış Yıldız, 

CHP Malatya İl Teşkilatı 

Üyeleri, MTSO Yönetim Kurulu 

ve meclis üyeleri yer aldı.  

“MALATYALILAR KADİRŞİNASTIR, YAPILAN YARDIMLARI HİÇBİR ZAMAN UNUTMAZ” 

6 Şubat’ta yaşanan depremle büyük yara alan Malatya ekonomisi hakkında bilgiler veren 

Malatya TSO Başkanı Oğuzhan Ata Sadıkoğlu, deprem sonrası Malatyalı depremzedelere 

kurduğu çadır kentler ile destek olan Bornova Belediye Başkanı Mustafa İduğ’a teşekkür etti. 

Başkan Sadıkoğlu, “Mustafa Başkanımız 

da aslında depremin bütün acı hissini 

bizlerle yaşadı diyebiliriz. İlk gün 

belediyenin bütün imkânlarını seferber 

ederek Malatya’mızda depremzedelerin 

yaralarını sarmaya çalıştı. Bornova 

Belediyesi olarak Cemal Gürsel, Hoca 

Ahmet Yesevi ve Çavuşoğlu 

Mahallelerinde kurdukları çadır kentler ile 

hemşerilerimize yaşam ortamı oluşturdu. 

Malatyalılar kadirşinastır. Yapılan 

yardımları hiçbir zaman unutmaz” diye 

konuştu. 

“FİRMALARIMIZIN ÜRÜN STOKUNUN ERİTİLMESİ, PARAYA DÖNÜŞTÜRÜLMESİ 

GEREKİYOR” 



  

 
 

Malatya TSO’nun yaptığı yardım 

çalışmaları hakkında da heyete 

bilgiler veren Başkan Sadıkoğlu, iş 

yeri ağır hasar alan esnafın ellerinde 

kalan stoklarının eritilmesi adına 

Bornova Belediye Başkanı’ndan 

destek talep etti. Başkan Sadıkoğlu, 

“Esnafımız depremden büyük yara 

aldı. İşyeri ağır hasar alan firmalar 

stok ürünlerini çıkarıp bir depoya 

bıraktı. Bu ürünlerin bir şekilde paraya 

dönüşmesi ve borçların ödenmesi 

lazım. Şehrimizdeki nüfus azalınca 

ticari döngüde düştü. Elinde ürünü kalmış firmalarımıza makul bir şekilde destek olunması, 

ürünlerinin satın alınması konusunda birlikte bir müjde açıklamak isteriz. Desteğiniz için 

teşekkür ederiz” dedi. 

“TSO’YA KULAK VERİLMELİ” 

Kriz dönemlerinde STK’ların önemli bir rolü olduğuna vurgu yapan Başkan İduğ, “42 yıldır 

ticaretle uğraşıyorum. Uzun yıllardır iş hayatının içinde özellikle STK’larda önemli görevler 

yaptım. Bunun şöyle bir faydasını gördüm. Sivil Toplum Örgütleri her krizde can simididir. 

İzmir’de yaşanan deprem sonrası biz bunu fazlasıyla gördük. İzmir’deki depremden sonra ilk 

yardıma koşan STK’lardı. Dolayısıyla burası (Malatya TSO) çok kıymetli. Bu şehrin ticareti 

ayağa kalkacaksa TSO’ya kulak verilmeli, çözümün merkezinde olmalıdır” ifadelerini kullandı. 

 

“HER TÜRLÜ DESTEĞE HAZIRIZ” 

Ağır hasar alan firmaların 

elinde bulunan ürün stokunun 

paraya dönüşmesi için Malatya 

TSO ortak çalışma 

yürüteceklerini kaydeden 

Başkan İduğ, “Üretim yapılan 

ve stokta olan ürünlerin 

satışını hızlandırabiliriz. Varsa 

şuan elinde stoku olan bunun 

envanterini başkanımız bize 

iletsin. Ben İzmir’in bütün 

ilçelerinde bu konuda bir 

organizasyon yaparım. 

Özellikle İzmir’de aynı işi 

yapan firmaların buradaki 



  

 
 

stoğu eritmesi için öncülük ederim. Bu konuda Malatya TSO ile ortak bir çalışma yürütelim. Her 

türlü desteğe hazırız” dedi. 

CHP Malatya İl Başkanı Barış Yıldız da Malatya’nın eski günlerine dönebilmesi için önemli 

desteğe ihtiyaç olduğunu belirterek, verdikleri destekten dolayı Bornova Belediye Başkanı 

Mustafa İduğ’a teşekkür etti.   



  

 
 

10.07.2023 

Başkan Sadıkoğlu: Enkaz demirlerinin yerinde ayrıştırılmasına son verilmeli 

Ağır hasarlı binaların kontrollü yıkımında demirlerin yerinde ayrıştırılması sırasında 

çıkan asbest maddesinin insan ve çevre sağlığını tehlikeye attığını belirten Malatya 

Ticaret ve Sanayi Odası (MTSO) Başkanı Oğuzhan Ata Sadıkoğlu, “Esnafımız ve 

vatandaşımız ayrıştırma işlemiyle günlerce süren yıkımların içinde yaşamını ve ticaretini 

sürdürmeye çalışıyor. Enkaz demirlerinin yerinde ayrıştırılmasına son verilmeli, bu işlem 

döküm sahalarında yapılmalı” dedi. 

Ana caddeler üzerinde bulunan 

ağır hasarlı binaların yıkım 

çalışmalarının hızlandırılmasını ve 

yıkımların vatandaşın sağlığına, 

huzuruna ve emniyetine önem 

verilerek yapılması gerektiğini 

belirten Başkan Sadıkoğlu, 

“Şehrimizi yeniden eski günlerine 

kavuşturabilmemiz için ticareti hızla 

ayağa kaldırmalıyız. Özellikle işlek 

caddelerimiz ve çarşılarımızdaki 

yıkım işlerinin acilen bitirilmesi, iş 

yerlerinin yapımına başlanması ve 

hak kaybı yaşanmadan iş insanlarımızın ticari hayatına dönmesinin önü açılmalıdır. 

Konteynerlerde uzun süreler kalınabilmesi mümkün değildir. Bunun için yıkımlar hızlandırılmalı 

ancak bunu yaparken de vatandaşın sağlığı, huzuru ve emniyetine önem verilmeli” dedi. 

“ŞİMDİ DE İNSAN VE ÇEVRE SAĞLIĞI TEHLİKEDE” 

Başkan Sadıkoğlu, “Şehrimizdeki yıkım ve hafriyat işlerinin ağır aksak ilerlediği hepimizin 

malumu. Bu işlemler sırasında yaşanan sorunlar üyelerimizi, vatandaşımızı bezdirmiş 

durumda. Günlerce süren bina yıkımları, çoğu yıkımda tazyikli su kullanılmaması ve en 

önemlisi yıkılan binanın demirinin kepçe darbeleriyle olduğu yerde ayrıştırılması kabul 

edilemez bir durum. Defaatle dile getirmemize rağmen yetkili merciiler adeta bu duruma 

kulaklarını tıkamış durumda. Binlerce insanımızın canına mal olan ihmaller şimdi de insan ve 

çevre sağlığını tehlikeye atıyor. Artık şehrimizdeki 5 yaşındaki çocuk bile asbest maddesinin 

kanser riskini ne derece tetiklediğini biliyor. Ancak ne hikmetse bu durum dikkate alınmak 

istenmiyor. Esnaflarımız ve vatandaşımız ayrıştırma işlemiyle günlerce süren çalışmaların 

içinde yaşamını ve ticaretini sürdürmeye çalışıyor. Enkaz demirlerinin yerinde ayrıştırılmasına 

son verilmelidir. Bu işlem döküm sahalarında yapılmalıdır. Ayrıştırma işlemi yıkım yerlerinde 

yapılmadığı takdirden yıkımlar daha da hızlanarak şehrimiz hızla toparlanacaktır” diye konuştu.  



  

 
 

12.07.2023 

Başkan Sadıkoğlu: Mücbir sebep süresi uzatılmalı 

31 Temmuz 2023 tarihinde sona erecek olan mücbir sebep hali süresinin uzatılması için 

çağrıda bulunan Malatya Ticaret ve Sanayi Odası (MTSO) Başkanı Oğuzhan Ata 

Sadıkoğlu, “Ticari hayat normalleşmeden mücbir sebep halinin kaldırılması sorunları 

azaltmaz, aksine artırır. Bu nedenle mücbir sebep süresinin en az 1 yıl daha uzatılmalıdır. 

Sürenin sona ermesiyle mücbir sebep dönemine ait biriken vergi ödemelerinin de sıfır 

faizle 24 ay taksitle ödenmesi için imkan sağlanmalıdır” dedi. 

Yıkımların devam ettiğini bir 

dönemde küçük ve orta ölçekli 

firmaların ağır vergi yükünün 

altından kalkmasının çok zor 

olduğunu belirten Başkan 

Sadıkoğlu, “6 Şubat 

depremlerinin üzerinden 156 gün 

geçti ama ekonomik ve sosyal 

etkisi hala devam ediyor. 

Yaşadığımız depremler binlerce 

insanımızı hayattan koparırken, 

geride kalanlar için üstesinden 

gelmesi çok zor yaşam koşulları 

bıraktı. Şehrimizde çarşı diye 

tabir ettiğimiz tüm alanları kaybetmiş durumdayız. Yıkılan ve ağır hasar alan iş yeri sayısı 

yaklaşık 20 bin. Özellikle küçük ve orta ölçekli işletmelerin depremin ekonomik enkazından 

çıkması imkansız hale geldi. OSB’deki fabrikalar fazla hasar almasa da personel sıkıntısı hala 

devam ediyor. Böylesi bir süreçte esnafımızın, tüccarımızın ve sanayicimizin vergi yükünün 

altından kalkması çok zor görünüyor” dedi. 

SÜRE 1 YIL DAHA UZATILMALI, ÖDEMELER 24 TAKSİTE BÖLÜNMELİ 

Vergi beyanname ve bildirimlerin ötelendiği mücbir sebep hali süresinin en az 1 yıl daha 

uzatılması gerektiğini savunan Başkan Sadıkoğlu, “Hazine ve Maliye Bakanlığımız tarafından 

Malatya’nın da aralarında bulunduğu 11 deprem ilinde 06.02.2023 - 31.07.2023 tarihleri arası 

mücbir sebep hali ilan etmişti. Süre bu ay sonu itibariyle sona erecek. Depremden büyük yara 

alan firmalarımız hala toparlanamadı. Üstelik bir çok mali müşavir ve muhasebecilerin 

çalışmalarını yürüteceği ofisleri dahi yok. Mücbir sebep süresinin sona ermesiyle ortaya 

çıkacak vergi yükünün altından kalkılması çok zor. Ticari hayat normalleşmeden mücbir sebep 

halinin kaldırılması sorunları azaltmaz aksine artırır. Bu nedenle mücbir sebep süresinin ilk 

etapta en az 1 yıl daha uzatılmasını talep ediyoruz. Sürenin sona ermesiyle mücbir sebep 

dönemine ait biriken vergi ödemelerinin de sıfır faizle 24 ay taksitle ödenmesi için imkan 

sağlanmalıdır. Talep yazımızı hazırlayarak Hazine ve Maliye Bakanlığı’na gönderdik. Sürecin 

takipçisi olacağız” diye konuştu. 



  

 
 

VAN’DA 5 YIL MÜCBİR SEBEP İLAN EDİLMİŞTİ 

Mücbir sebep süresinde Van Depremi örneğini veren Başkan Sadıkoğlu, “Önümüzde Van 

örneği var. 2011 yılında Van’da meydana gelen deprem sonrası devletimiz 5 yıl mücbir sebep 

ilan etmişti. 6 Şubat’ta yaşadığımız depremler 11 ilimizi etkiledi ve etkisi yıllarca sürecek. 

Ticaretin daha hızlı toparlanabilmesi için mücbir sebep süresinin uzatılması büyük önem arz 

etmektedir” ifadelerine yer verdi. 

 

 

  



  

 
 

14.07.2023 

Başkan Sadıkoğlu: Bu vatanın evlatları yüreğiyle destan yazmıştır 

Malatya Ticaret ve Sanayi Odası (MTSO) Başkanı Oğuzhan Ata Sadıkoğlu, 15 Temmuz 

Şehitlerini Anma, Demokrasi ve Milli Birlik Günü dolayısıyla bir mesaj yayımladı. 

Başkan Sadıkoğlu mesajında, “Türkiye, 15 

Temmuz 2016 gecesi demokrasiye karşı 

hain bir darbe girişimiyle karşı karşıya kaldı. 

O gece gösterdi ki milletimizin esaret altına 

alınması söz konusu değildir. Aziz milletimiz 

şanlı tarihi boyunca, vatan ve bayrak uğruna 

şehit düşmüş, gazi olmuş, büyük bedeller 

ödemiştir. 15 Temmuz hain darbe 

girişiminde de darbecilere karşı 

Malatya’mızda ve tüm Türkiye’de vatan 

evlatları gözünü dahi kırpmadan sadece 

yüreğiyle, cesaretiyle tanklara karşı durmuş, yeni bir destan yazmıştır. 15 Temmuz gibi ağır bir 

badireyi bertaraf eden, son yıllarda pandemi ve deprem gibi türlü imtihandan geçen aziz 

milletimiz bugünün zorluklarını da el birliğiyle atlatacaktır. Bu duygu ve düşüncelerle, 15 

Temmuz Şehitlerini Anma, Demokrasi ve Milli Birlik Günü’nün yedinci yılında, vatanımızın 

bütünlüğü ve aziz milletimizin geleceği için gözünü kırpmadan şehadete yürümüş tüm 

şehitlerimizi rahmetle anıyor, kahraman gazilerimize şükranlarımı sunuyorum. Şehit ve 

gazilerimizin ailelerine saygılarımı iletiyorum” ifadelerine yer verdi.  



  

 
 

18.07.2023 

Başkan Sadıkoğlu: Esnaf, yeni sanayi sitesinin akıbeti konusunda endişeli 

Yeni Sanayi Sitesi esnafı ile bir araya gelen Malatya Ticaret ve Sanayi Odası (MTSO) 

Başkanı Oğuzhan Ata Sadıkoğlu, “Sanayideki hasar tespit çalışmalarının detaylı 

yapılmadığını ve sorunlu olduğunu düşünen esnafımız ciddi bir karmaşanın yaşandığı 

yeni sanayi sitesinin akıbeti konusunda endişeli. Acil olarak yeniden hasar tespit 

çalışması yapılarak nihai sonuca göre yerinde dönüşüm veya taşınma gibi çözümler 

konusunda esnafımızla istişare ederek net bir yol haritası ortaya konulmalı” dedi. 

Malatya Ticaret ve Sanayi Odası (MTSO) Başkanı Oğuzhan Ata Sadıkoğlu, Çavuşoğlu 

Mahallesi’nde bulunan Yeni Sanayi Sitesi esnafı ile bir araya geldi. 

Sanayi esnafının deprem sonrası oluşan sorunları ve mağduriyetleri hakkında bilgiler alan 

Başkan Sadıkoğlu, tüm konuları ilgili kurumlara ileterek takipçisi olacağını söyledi. 

“ESNAFIMIZ DÜKKÂNLARININ AKIBETİNİ BİLMİYOR” 

Sanayi esnafının en büyük sorununun dükkânların akıbeti 

hakkında bilgi sahibi olmaması olduğunun altını çizen 

Başkan Sadıkoğlu, “Esnafımızın daveti üzerine Yeni Sanayi 

Sitesi sakinlerimizle bir araya geldik. Esnafımıza bir 

dokunup bin ah işittik desek yerinde olur. Yaptığımız 

görüşmeler neticesinde en önemli sorun şu; burada 



  

 
 

bulunan esnafımızın dükkânlarına sağlıklı hasar tespiti yapılmamış. Detaylı incelenmeden, 

kılcal çatlak dahi olmamasına rağmen bitişik nizam nedeniyle yüzde 80 dükkâna ağır hasarlı 

raporu verilmiş. Esnafımız dükkânlarının büyük bir bölümünün hasarsız olduğunu düşünüyor. 

Sanayimizin neredeyse tamamının faaliyette olduğunu görüyoruz. Depremin ilk gününden beri 

çalışmaya devam eden esnafımız var. Çalışmakta zorundalar, çünkü şehrimizin ticareti burada 

dönüyor. Sanayi sitesinde bulunan 2580 dükkân sadece bir gün çalışmasa, kapatsa ticaret 

tıkanır. Böylesine önemli bir sanayinin sakinlerine kulak verilmiyor. Defalarca hasar tespiti için 

itirazlarda bulunan esnafımıza olumlu ve mantıklı herhangi bir cevap verilmemiş. Esnafımız, 

ağır hasarlı dükkânların yıkılıp yıkılmayacağı konusunda, genel manada da yeni sanayi 

sitesinin ne olacağı konusunda da bilgi sahibi değil. Akıllarında hep bir soru işareti ile çalışmaya 

devam ediyorlar” dedi. 

“SANAYİ SAKİNLERİYLE İSTİŞARE EDİLMELİ” 

Yeni Sanayi Sitesi esnafının yerinde dönüşüm 

istediğini belirten Başkan Sadıkoğlu, sanayiyle ilgili 

atılacak en küçük adımda dahi sanayi esnafı ile 

istişare edilmesi gerektiğini söyledi. Başkan 

Sadıkoğlu, “Sanayi esnafımız yerinde dönüşüm 

istiyor. 2580 dükkânın şehrin başka bir bölgesine 

taşınması çok güç. Zaten burada bulunan dükkânların 

geneli tek katlı, fazla risk taşımıyor. Yerinde dönüşüm 

hızlıca yapılabilir. Bu konuda esnafımıza gerekli 

izinler verilerek önleri açılmalı, yetki ve destek 

sağlanmalı. Gerek mevcut dükkânların dönüşümü gerekse yeni sanayi sitelerinin 

oluşturulmasında esnafımızla istişare edilmeli. Esnafımız kimsenin kendilerini dinlemediğinden 

şikâyetçi. Eğer burada bulunan esnafımızın dükkânları hakkında bir karar alınacaksa kesinlikle 

kendileriyle istişare edilmelidir. Sanayi esnafımız şehrimiz ticaretinin temel taşıdır, görüşlerine 

başvurulmalı, dikkate alınmalıdır” şeklinde konuştu. 

“ELEKTRİK KESME İŞLEMLERİ DURDURULMALI” 

Sanayide dükkânların elektriklerinin 

kesilmesine sert tepki gösteren Başkan 

Sadıkoğlu, “Ağır hasar raporu verilen ama 

herhangi bir sorun teşkil etmeyen 

dükkânlarda esnafımız çalışmaya devam 

ediyor. Şimdi de bu dükkânların elektriklerini 

kesmeye başlamışlar. Allah aşkına bu nasıl 

bir mantıktır. Elektrik olmadan sanayide 

hiçbir iş yapılamaz. Hasarsız dükkân 

bulamayan esnaf dükkânını nereye taşısın. 

Tonlarca ağırlığındaki makinelerini götürüp 

bir konteynerde de faaliyet yürütemez. Tamamlanmış herhangi bir sanayi sitesi de bulunmuyor. 

Elektrik kesme işlemleri hemen durdurulmalı, kesilenler de yeniden açılmalıdır. Bir de elektrik 



  

 
 

aboneliği iptal edilen esnafımıza yeniden abonelik yaptırılıyormuş. Yeniden abonelik demek 

yeni işlemler ve yeni abonelik ücreti demek. Resmen sanayi esnafımızın mağduriyetin 

büyümesi için ellerinden geleni yapıyorlar. Ancak esnafımız yalnız değil, her türlü konuda bizler 

yanlarındayız. Sorunların çözümü için gerekli girişimlerde bulunup takipçisi olacağız” dedi. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  



  

 
 

20.07.2023 

Başkan Sadıkoğlu: Hibe ve kredi desteği reel maliyetlere göre belirlenmeli 

Yerinde dönüşüm hibe ve kredi destek paketini değerlendiren Malatya Ticaret ve Sanayi 

Odası (MTSO) Başkanı Oğuzhan Ata Sadıkoğlu, yerinde dönüşüm desteğinin TOKİ 

deprem konutlarında olduğu gibi maliyetin %60’ını devlet %40’ını da vatandaş ödemesi 

şeklinde olması gerektiğini söyledi. 

Malatya Ticaret ve Sanayi Odası (MTSO) Başkanı Oğuzhan Ata Sadıkoğlu, yerinde dönüşüm 

projesi kapsamında açıklanan hibe ve kredi desteğini değerlendirdi. 

“ÜYELERİMİZ HİBE VE KREDİ RAKAMLARININ ARTAN MALİYETLER KARŞISINDA 

YETERSİZ KALACAĞINI İLETİYOR” 

Depremin açtığı yaranın daha hızlı toparlanabilmesi için açıklanan hibe ve kredi desteğinin her 

gün artan inşaat maliyetlerini karşılayabilir seviyede olması gerektiğine vurgu yapan Başkan 

Sadıkoğlu, “6 Şubat’ta yaşadığımız depremle binlerce konut-iş yeri yıkıldı ve ağır hasarlı 

olduğu için yıkılacak. Yıkılan binaların yerinde dönüşümüyle ilgili geçtiğimiz günlerde yeni bir 

destek paketi açıklandı. Verilecek destek için teşekkür ediyoruz ancak paketin açıklandığı 

andan itibaren bizlere ulaşan üyelerimiz mevcut ekonomik koşullarda hibe ve kredi 

rakamlarının yetersiz kalacağını iletiyor. Her gün artan inşaat maliyetlerine karşı bu rakamlarla 

ev ve işyeri inşa etmenin mümkün olmayacağını ifade ediyorlar. Sadece son üç aya 

baktığımızda demir ve çimento başta olmak üzere birçok inşaat malzemesine yüzde 20 zam 



  

 
 

geldiğini görüyoruz. Akaryakıtın litre fiyatının artışıyla inşaat malzemesi zamlarının hızlanarak 

artacağı da ortada” dedi.  

“%60’INI DEVLET, %40’INI VATANDAŞ FORMÜLÜ YERİNDE DÖNÜŞÜMDE DE 

UYGULANMALI” 

Hibe ve kredi desteği için TOKİ deprem konutları örneğini veren Başkan Sadıkoğlu, “Evini ve 

işyerini kaybetmiş vatandaşımız yerinde dönüşüm için alacağı hibe ve kredinin yanı sıra 

neredeyse bir o kadar daha paraya ihtiyaç duyacaktır. Böylesi bir konjonktürde vatandaşımızın 

bu yükün altından kalkabilmesi çok güç. TOKİ deprem konutları için hak sahipliği başvurusu 

yapan depremzedelere sunulan %60’ını devlet, %40’ını vatandaş ödeyecek formülünün 

yerinde dönüşümde de uygulanmasının daha kapsayıcı olacağını düşünüyoruz. Yerinde 

dönüşüm başladığında o günün maliyetleri ile yapılan hesaplamada ortaya çıkan rakamın 

%60’ı hibe, %40’ı da kredi şeklinde desteklenmesi daha faydalı olacaktır. Evi yıkılan 

vatandaşımız ile iş yeri yıkılmış sermayesi sıfıra düşmüş üyelerimizin bu yükün altında 

kalkabilmesi mümkün değildir. Üyelerimizden gelen bilgiler ve talepler ışığında hazırladığımız 

resmi yazımızı Çevre, Şehircilik ve İklim Değişikliği Bakanlığı’na gönderdik. Konunun takipçisi 

olacağız” dedi. 

Çevre, Şehircilik ve İklim Değişikliği Bakanlığı tarafından; iki yıl ödemesiz, 10 yıl vadeli ve 

faizsiz olarak evini kendisi yapmak isteyenler için daire başına 500 bin TL hibe, 800 bin liraya 

kadar kredi, kendi iş yerini yapmak isteyenlere de 250 bin TL hibe, 500 bin liraya kadar kredi 

desteği verileceği açıklanmıştı.  



  

 
 

25.07.2023 

Başkan Sadıkoğlu: Yıkımlar daha da hızlanmalı, tazyikli su kullanımı artırılmalı 

Ağır hasarlı binaların yıkım işlemlerinin daha da hızlanması gerektiğini belirten Malatya 

Ticaret ve Sanayi Odası (MTSO) Başkanı Oğuzhan Ata Sadıkoğlu, “Yıkılan binalardan 

çıkan ve kansere neden olan asbest maddesinin azaltılması için tazyikli su kullanımının 

artırılması gerekiyor” dedi. 

Ağır hasarlı binaların yıkım işlemlerinin 

daha da hızlandırılması çağrısı yapan 

Başkan Sadıkoğlu, “6 Şubat’ta 

yaşadığımız depremler sonrası şehrimiz 

büyük yara aldı. Resmi rakamlara göre 

40 bine yakın bina ağır hasarlı ve 

yıkılacak. Depremin üzerinden 170 gün 

geçmesine rağmen yıkım işlemlerinin 

tam anlamıyla hızlandığını göremiyoruz. 

Son günlerde hummalı bir yıkım 

çalışmasının farkındayız ama hala 

beklenilen seviyede değil. Yetkililerinin en önemli gündemi yıkımların bir an önce 

tamamlanarak şehrimizin yeniden imarı ve inşası olmalı. İşyerleri hasar almayan esnafımız 

uzayıp giden yıkımların ortaya çıkardığı manzara ve toz bulutları nedeniyle işyerlerini açamaz 

duruma geldi. Şehri yeniden ayağa kaldırmak istiyorsak yıkım işlemlerinin daha da hızlanması 

gerekiyor. Sürecin takipçisi olmaya devam edeceğiz” dedi. 

“TAZYİKLİ SU KULLANIMI ARTIRILMALI” 

Kansere neden olan asbest tehlikesinin azaltılması için tazyikli su kullanımının artırılması 

gerektiğini söyleyen Başkan Sadıkoğlu, “Daha önceki açıklamalarımızda defaten dile 

getirdiğimiz asbest maddesinin tehlikesi hala devam ediyor. Yıkılan binalardan çıkan ve 

kansere neden olan asbestin azaltılması için, yıkımlar esnasında kullanılan tazyikli su 

kullanımının artırılması gerekiyor. Binlerce insanımızın canına mal olan ihmaller şimdi de insan 

ve çevre sağlığını tehlikeye atmamalı. İlgili kurumlar bu konuda yıkımları gerçekleştiren hafriyat 

firmalarının önünü açarak gerekli tüm kolaylığı sağlamalı, tedbiri almalıdır” diye konuştu. 

 

  



  

 
 

31.07.2023 

Başkan Sadıkoğlu: Depremin yaralarını birlik beraberlik içinde saracağız 

Osmaniye Ticaret Borsası (OTB) Başkanı Sait Çenet, beraberinde OTB Meclis Başkanı Nuh 

Türk, Yönetim Kurulu Başkan Yardımcısı Hamza Bağrıaçık ve Yönetim Kurulu Üyesi Mehmet 

Demir ile Malatya Ticaret ve Sanayi Odası’nı ziyaret etti. 

Ziyarette konuşan Malatya TSO Başkanı Oğuzhan Ata Sadıkoğlu, “Osmaniye Ticaret Borsası 

Başkanı Sayın Sait Çenet’e ve beraberindekilere Odamıza ziyaretleri dolayısıyla teşekkür 

ediyorum. Sait başkanımız ve Osmaniye borsamız başarılı çalışmalara imza atıyor. Özellikle 6 

Şubat’ta yaşadığımız depremlerden Osmaniye de etkilendi. Bizler Malatya’da hangi sorunlarla 

mücadele ediyorsak, Osmaniyeli tüccarımız da aynı sorunlarla mücadele ediyor. Umut 

ediyoruz ki depremin açtığı yarayı hep birlikte, 

birlik beraberlik içinde saracağız. Nazik 

ziyaretleri için teşekkür ediyorum” dedi. 

OTB Başkanı Sait Çenet de, “Oğuzhan 

başkanımızın da ifade ettiği gibi aynı depremle 

aynı sorunları yaşıyoruz. Üyelerimizin sorunları 

aynı. Karşılıklı fikir alışverişi yapmak için bugün 

Malatya’dayız. Malatya TSO başkanımıza 

misafirperverliği için teşekkür ediyorum” diye 

konuştu.  



  

 
 

02.08.2023 

Malatya TSO üyelerinin sorunları bakanlıklara iletiliyor 

Malatya Ticaret ve Sanayi Odası 

(MTSO) 7. Meslek Komitesine üye 

müteahhitlik firmalarının sorun ve 

talepleri hazırlanan resmi yazı ile ilgili 

bakanlıklara gönderildi. 

“ÜYELERİMİZ SORUN YAŞARKEN 

VATANDAŞIMIZ DA MAĞDUR 

OLUYOR” 

Malatya’da faaliyet yürüten tüm 

sektörlerin depremden etkilendiğini 

kaydeden Malatya TSO Başkanı 

Oğuzhan Ata Sadıkoğlu, “6 Şubat 2023 tarihinde Kahramanmaraş/Pazarcık ve 

Kahramanmaraş/Elbistan merkezli yaşadığımız depremler binlerce insanımızı hayattan 

koparırken, geride kalanlar için üstesinden gelmesi çok zor yaşam koşulları bıraktı. Odamızın 

10 bin üyesi bulunuyor, üyelerimizin %80’i depremden doğrudan etkilendi. Meslek 

komitelerimiz tarafından bizlere iletilen tüm sorunları ve talepleri ilgili bakanlıklara 

gönderiyoruz. Göndermeye de 

devam edeceğiz. Son olarak 7. meslek 

komitemiz tarafından iletilen sorunları 

ilgili bakanlıklara gönderdik. 

Çözümü noktasında takipçisi 

olacağız. Müteahhitlik firmalarımızın 

yaşadığı bir takım sorunlar ve 

önlerine çıkan engeller doğrudan 

vatandaşımızın da mağdur 

olmasına sebep oluyor. Örneğin orta 

hasarlı binaların güçlendirme 

projeleri ve inşaatların performans 

analizlerinin belediyeler tarafından onaylanmaması, bekletilmesi vatandaşımızın evlerine daha 

geç taşınmasına sebep oluyor. Bu ve buna benzer mağduriyetlerin önüne geçmek için 

sorunları her platformda dile getirmeyi sürdüreceğiz” dedi. 

İVEDİLİKLE ÇÖZÜME KAVUŞTURULMASI TALEP EDİLDİ 

Çevre Şehircilik ve İklim Değişikliği Bakanlığı, Ticaret Bakanlığı, Hazine ve Maliye Bakanlığı, 

Adalet Bakanlığı ve TOBB’a gönderilen yazıda, “Deprem sonrası ağır yara alan meslek 

kollarından biri de hiç kuşkusun müteahhitlik mesleğidir. Odamıza kayıtlı müteahhitlik 

firmalarının ve yetkililerinin bazı sorunları ve talepleri bulunmaktadır. 7. Meslek Komitemiz 

tarafından iletilen sorun ve taleplerin ivedilikle çözüme kavuşturulmasını talep ediyoruz” denildi. 



  

 
 

Bakanlıklara gönderilen yazıda şu sorunlar ve talepler yer aldı; 

- Orta hasarlı binaların güçlendirilmesi ve natamam binaların performans analizlerinin ilgili 

belediyeler tarafından incelenerek ivedilikle inşaatların devamının sağlanması, onay sürecinin 

hızlandırılması. 

- Deprem sonrası durdurulan imarın yeniden açılması. 

- İmar planlarının netleşerek yeni kat yüksekliklerinin belirlenmesi. 

- TOKİ’ye deprem konutları ve köy evleri yapan firmaların inşaat aşamalarının sekteye 

uğramaması açısından hak ediş ödemelerinin düzenli olarak yapılması. 

- Yerinde dönüşümün gerçekleşebilmesi açısından deprem sonrası artan işçilik ve malzeme 

fiyatlarının kontrol altında tutulması ve ek tedbirler getirilmesi. 

- Parsel kaymalarından dolayı yapılan ölçümlerde şehir merkezlerine öncelik verilmesi. 

 

  



  

 
 

08.08.2023 

Başkan Sadıkoğlu’nun girişimleri sonuç verdi, TSO üyelerine geri ödemesiz hibe desteği 

verilecek 

Malatya Ticaret ve Sanayi Odası (MTSO) Yönetim Kurulu Başkanı Oğuzhan Ata 

Sadıkoğlu’nun girişimleri olumlu sonuç verdi. Malatya TSO üyelerine minimum 35 bin 

TL ile maksimum 300 bin TL arasında değişen miktarlarda geri ödemesiz hibe desteği 

verilecek. 

Malatya Ticaret ve Sanayi Odası (MTSO) ile 

Birleşmiş Milletler Kalkınma Programı (UNDP) 

arasında “Depremden Etkilenen Küçük 

İşletmelerin Desteklenmesi Hibe Programı” 

protokolü imzalandı.  

“TÜM DESTEK KAPILARINI ÇALIYORUZ” 

Hibe programı hakkında bilgi veren Başkan 

Sadıkoğlu, “6 Şubat’ta yaşadığımız depremler özellikle küçük ve orta ölçekli firmalarımızı 

derinden etkiledi. Odamızın 10 bin üyesi var, üyelerimizin yüzde 80’i depremden zarar gördü. 

Üyelerimizin toparlanabilmeleri ve ticari faaliyetlerini yeniden sürdürebilmeleri için her türlü 

destek kapılarını çalıyoruz. Gerek ulusal fonlardan gerekse AB ve BM gibi uluslararası 

fonlardan pay alabilmek için girişimlerde bulunuyoruz. Birleşmiş Milletler Kalkınma Programı 

(UNDP) Türkiye Mukim Temsilcisi Louisa Vinton ile uzun süre yaptığımız görüşmelerde 

üyelerimize karşılıksız hibe şeklinde destek talebimiz oldu. Talebimizi değerlendiren UNDP, 

olumlu dönüş yaptı. UNDP ile Odamız arasında imzaladığımız Depremden Etkilenen Küçük 

İşletmelerin Desteklenmesi Hibe Programı protokolü kapsamında üyelerimize toplam 20 milyon 

TL hibe verilecek” dedi. 

“ÜYELERİMİZ İÇİN DESTEK MASASI OLUŞTURDUK” 

Hibe desteğinin firma başına 35 bin TL ile 300 Bin TL arasında değiştiğini belirten Başkan 

Sadıkoğlu, “6 Şubat 2023 tarihinde önce faaliyete başlayan ve depremlerden zarar gören, en 

fazla 10 çalışanı olan üyelerimiz hibe desteğine başvurabilir. Başvurular Odamızın Web 

sayfasında yer alan (www.malatyatso.org.tr) başvuru formunun doldurulması ile yapılacak. 

Firma başına minimum 35 bin TL ile maksimum 300 bin TL arasında değişen miktarlarda geri 

ödemesiz destek verilecek. Başvurular 31 Ağustos 2023, saat 17:00’a kadar devam edecek. 

Ayrıca hibe desteğinden yararlanmak isteyen üyelerimiz için özel bir destek masası da 

oluşturduk. Başvuru süreci boyunca saat 09:00-17:00 saatleri arasında üyelerimiz Odamızın 

3. katında UNDP destek masasına başvurarak detaylı bilgi alabilirler” şeklinde konuştu.  

http://www.malatyatso.org.tr/


  

 
 

10.08.2023 

Başkan Sadıkoğlu: Vergi ve SGK borçlarının taksitlendirilmesinde teminat şartı 

kaldırılmalı 

Malatya Ticaret ve Sanayi Odası (MTSO) Başkanı Oğuzhan Ata Sadıkoğlu, deprem 

bölgesindeki işletmelerin vergi ve SGK borçlarını 24 aya kadar faizsiz şekilde taksitlere 

bölerek ödeyebileceğini hatırlatarak, “50 bin TL ve üzeri borçların taksitlendirilmesi için 

teminat istenmekte. İş yeri yıkılmış, tüm sermayesini kaybetmiş üyelerimiz neyi teminat 

gösterebilir. Teminat şartının kaldırılması veya limitin yükseltilmesi için girişimlerde 

bulunduk” dedi.  

Depremzede işverenin her konuda desteklenmesi 

çağrısı yapan Başkan Sadıkoğlu, “6 Şubat 

depremlerinin üzerinden 6 ay geçti. Geçen yarım yılda 

esnafımız, tüccarımız ve sanayicimiz tam anlamıyla 

toparlanamadı. Deprem öncesi seviyeye 

dönebilmemiz için kapsayıcı desteklere ihtiyacımız 

olduğunu her platformda yüksek sesle dillendiriyoruz. 

Malumunuz Hazine ve Maliye Bakanlığımız deprem 

bölgesindeki vergi dairelerine olan borçların 24 aya 

kadar faizsiz şekilde taksitlere bölünerek 

ödenebileceğini açıklamıştı. Çalışma ve Sosyal Güvenlik Bakanlığımız tarafından da mücbir 

sebep halinin devam ettiği il ve ilçelerdeki işverenlerin mevcut SGK prim borçlarının 29 Aralık 

2023 tarihine kadar ertelendiği duyurulmuştu. Tüm vergi ve SGK borçlarına 24 ay faizsiz 

taksitlendirme imkânı için teşekkür ediyoruz. Fakat bu borçları faizsiz olarak taksitlendirebilmek 

için 6183 sayılı Amme Alacaklarının Tahsil Usulü Hakkında Kanun'a göre 50 bin TL ve üzeri 

borçlar için teminat istenmekte. Büyük depremler yaşamış şehrimizde iş yeri yıkılmış, tüm 

sermayesini kaybetmiş üyelerimiz neyi teminat gösterebilir siz düşünün. Mücbir sebep halinin 

devam ettiği il ve ilçeler için bir kanun düzenlemesi yapılarak, teminat şartının kaldırılmasını 

veya limitin 500 bin TL’ye yükseltilmesini talep ediyoruz. Talep yazımızı ilgili bakanlıklara 

gönderdik, sürecin takipçisi olacağız” diye konuştu. 

“BORÇLARI YAPILANDIRMA SÜRESİ 29 ŞUBAT 2024'E KADAR UZATILDI” 

Kamuya olan borçların yapılandırılması başvurularının Malatya’da 29 Şubat 2024 tarihine 

kadar uzatıldığını da hatırlatan Başkan Sadıkoğlu, “Yine taleplerimiz arasında yer alan kamuya 

olan borçların yapılandırma süresinin uzatılması Resmi Gazetede yayımlandı. Mücbir sebep 

halinin devam ettiği Malatya, Adıyaman, Hatay ve Kahramanmaraş illeri ile Gaziantep İlinin 

İslahiye ve Nurdağı ilçelerinde iş dünyasının kamuya olan borçları yapılandırma süresi 29 

Şubat 2024'e kadar uzatıldı. Camiamızın taleplerine karşılık veren Hazine ve Maliye Bakanımız 

Sayın Mehmet Şimşek’e üyelerimiz adına teşekkür ediyorum” dedi. 

 

 



  

 
 

 

 

 

  



  

 
 

12.08.2023 



  

 
 

Başkan Sadıkoğlu, tüm talepleri Bakan Şimşek’e iletti 

Malatya Ticaret ve Sanayi Odası (MTSO) Başkanı Oğuzhan Ata Sadıkoğlu tarafından 

Hazine ve Maliye Bakanı Mehmet Şimşek’e sunulan dosyada şehrin ekonomik olarak 

yeniden ayağa kalkması için atılması gereken talepler yer aldı. 

Hazine ve Maliye Bakanı Mehmet Şimşek, Malatya’da iş dünyası ile bir araya geldi. Toplantıya 

katılan Malatya Ticaret ve Sanayi Odası (MTSO) Başkanı Oğuzhan Ata Sadıkoğlu, deprem 

sonrası büyük yara alan Malatya ticaretinin ve sanayisinin yeniden ayağa kalkması için iş 

dünyasının taleplerini aktardı ve tüm taleplerin yer aldığı bir dosya sundu. 

“İŞYERİ YIKILAN ÜYELERİMİZE HİBE ŞEKLİNDE SERMAYE DESTEĞİ VERİLMELİ” 

Ticari faaliyetlerin devamlılığı için en önemli ihtiyacın finans desteği olduğunu belirten Başkan 

Sadıkoğlu, toplantıda aldığı sözde, “Finansmana erişimin önündeki engellerin kaldırılması ve 

depremzede firmalara kolaylık sağlanmasını talep ediyoruz. İşyeri tamamen yıkılan esnafımız 

sermayesini de kaybetti, bu üyelerimiziz hibe destekleri sunularak yeniden ticari hayata 

dönmeleri sağlanmalıdır. Kamu ve özel bankaların depremzede firmalarımıza düşük faizli kredi 

imkanı sunmasını talep ediyoruz. Ayrıca deprem öncesi kullanılan ticari kredi ödemeleri de 

ötelenmelidir. KOSGEB tarafından verilen Deprem Kredisinden sadece imalat yapan firmalar 

ile geçici konteyner iş yerlerinde faaliyet yürüten firmalar faydalanabiliyor. Şartsız koşulsuz tüm 

üyelerimizin bu krediden 

faydalanmasını talep ediyoruz. Mücbir 

sebep hali 30 Kasım 2023 tarihine 

kadar uzatıldı ancak süre 2024 yılını 

da kapsamalıdır. Yerinde dönüşüm 

için açıklanan destek, mevcut 

maliyetler göz önüne alındığında 

oldukça yetersiz kalıyor. Hibe ve kredi 

miktarları reel rakamlara göre yeniden 

belirlenmelidir” ifadelerini kullandı. 

“ARITMAYA EK BÜTÇE VE İSTİMLAK BEDELİ TALEBİ BAKAN TARAFINDAN MAKUL 

BULUNDU” 

Malatya 1. OSB’de inşası süren yeni arıtma tesisi için ihtiyaç olan ek bütçe konusunda Bakan 

Şimşek’ten destek isteyen Başkan Sadıkoğlu, OSB’deki istimlak bedellerinin ödenip yeni 

yatırım alanlarının oluşması için deprem şehri olan Malatya’ya öncelik sağlanmasını istedi. 

Bakan Şimşek de arıtma tesisi ve istimlak bedelleri talebinin oldukça makul olduğunu 

belirterek, desteğin kısa sürede sunulacağını söyledi. 

 “DÖRT İL ÖZEL TEŞVİK BÖLGESİ İLAN EDİLMELİ” 

Depremlerden en çok etkilenen Malatya, Kahramanmaraş, Hatay ve Adıyaman illerinin Özel 

Teşvik Bölgesi ilan edilmesini talep eden Başkan Sadıkoğlu, “Dört ilimiz için en az 5 yıl yatırım 

ortamı, kredilendirme, vergi, SGK ile imar ve kentsel dönüşüm mevzuatı yönünden kapsayıcı 



  

 
 

destekler sağlanmalıdır. Reel hasarı yok sayan, masa başında alınan kararlar deprem 

bölgesindeki sorunları çözmemeye yeterli olmuyor” dedi.  



  

 
 

21.08.2023 

Başkan Sadıkoğlu: TOKİ, güvenlik hizmetini Malatya firmalarından almalı 

Malatya Ticaret ve Sanayi Odası 

(MTSO) Yönetim Kurulu Başkanı 

Oğuzhan Ata Sadıkoğlu, 

“Şehrimizde TOKİ tarafından 

yapımına başlanan deprem 

konutlarının güvenlik işlerinin il 

dışından firmalara verilmesi 

Malatya’daki güvenlik şirketlerine 

yeni bir deprem etkisi yaratmıştır. 

Bu tür hizmet alımlarının 

Malatya’daki firmalarımızdan 

yapılması şehrin daha hızlı 

toparlanmasına katkı sunacaktır” 

dedi. 

6 Şubat’ta meydana gelen depremler sonrası en çok zarar gören hizmet sektörlerinden birinin 

de güvenlik şirketleri olduğunu belirten Malatya Ticaret ve Sanayi Odası (MTSO) Yönetim 

Kurulu Başkanı Oğuzhan Ata Sadıkoğlu, “Ağır ve orta hasar alan apartman veya site 

yönetimlerinin birçoğu güvenlik şirketleri ile sözleşmelerini sonlandırdı. Depremde işyeri yıkılan 

ve ağır hasar alan üye firmalarımız bir depremi de iş potansiyellerini kaybederek yaşadı. 

Sorunlarını bizlerle paylaşan üyelerimiz, il dışı güvenlik firmalarının gelip Malatya’da ihale 

almasından dolayı ciddi mağduriyet yaşadıklarını söylüyor. Özellikle Malatya’da yapımına 

başlanan deprem konutlarının inşaat alanlarının güvenlik işinin TOKİ tarafından il dışındaki 

güvenlik firmalarına verildiğini bizlere ilettiler. Deprem sonrası bir elin parmağını geçmeyecek 

sayıda kalan güvenlik firması üyelerimiz haklı olarak bu durumdan rahatsızlık duyuyor. Üstelik 

il dışından gelen güvenlik firmalarının taşeron olarak Malatya’daki güvenlik personellerini 

kullandığı, bu nedenle Malatya’daki firmalardan toplu olarak işten ayrılmaların olduğunu 

öğrendik. Buradan ilgili ve yetkililere sesleniyoruz, TOKİ inşaat alanları başta olmak üzere 

şehrimizde yapımı devam eden yeni AVM ve her türlü projelerde Malatya’mızın güvenlik 

firmalarına fırsat tanınmalıdır. Yıkıcı depremler sonrası şehrini terk etmeyen, istihdamını ve 

varlığını korumaya çalışan firmalarımız ayakta kalmaya çalışırken karşılaştıkları haksız rekabet 

ortamı toparlanmalarını güçlendiriyor. Şehrimizin yeniden toparlanmasını ve ticari varlığını 

sürdürmesini istiyorsak her türlü hizmet ve mal alımlarında yerel firmalar tercih edilmelidir. Bu 

konuda TOKİ Başkanlığı’na yazı yazarak gerekli girişimlerde bulunduk, takipçisi olacağız” dedi. 



  

 
 

 

 

 

  



  

 
 

23.08.2023 

Başkan Sadıkoğlu’ndan Vali Yazıcı’ya hayırlı olsun ziyareti 

Malatya Ticaret ve Sanayi Odası (MTSO) Yönetim Kurulu Başkanı Oğuzhan Ata Sadıkoğlu, 

MTSO Yönetim Kurulu Üyeleri ve Meclis Üyeleri ile Malatya Valiliği'ne atanan Ersin Yazıcı’yı 

makamında ziyaret ederek hayırlı olsun dileklerini iletti. 

Başkan Sadıkoğlu, “9 Ağustos 2023 tarihli 

Cumhurbaşkanlığı kararnamesi ile Antalya Valisi 

iken İlimize atanan Vali Ersin Yazıcı’ya yönetim ve 

meclis üyelerimizle hayırlı olsun ziyareti 

gerçekleştirdik. Ziyaretimizde şehrimizin ticareti 

ve sanayi hakkında Sayın Valimize bilgiler verdik. 

Odamız hakkında da bilgiler sunduğumuz 

ziyaretimizde özellikle deprem sonrası esnaf, 

tüccar ve sanayicimizin yaşadığı sorunlar ile 

toparlanma sürecindeki öncelikli beklentilerimiz 

üzerine istişarelerde bulunduk. Sayın Valimize 

yeni görevinin hayırlı olmasını diliyorum” dedi.   



  

 
 

25.08.2023 

Babacan: Malatya’yı birlikte ayağa kaldıralım 

 

Malatya Ticaret ve Sanayi Odası’nın Malatya ekonomisinin kalbi olduğunu belirten AK 

Parti Malatya Milletvekili Abdurrahman Babacan, “Şehrin ekonomisini ve ticaretini 

ayağa kaldırma sürecinde işin en kritik ve merkezi konumundasınız. Bundan sonraki 

süreçte el birliği ile istişare içinde Malatya’yı birlikte ayağa kaldıralım” dedi.  

AK Parti Malatya Milletvekili Abdurrahman Babacan, Malatya Ticaret ve Sanayi Odası’nı 

ziyaret ederek MTSO Yönetim Kurulu Başkanı Oğuzhan Ata Sadıkoğlu ve meclis üyeleri ile bir 

araya geldi. 

“DAHA KAPSAYICI DESTEKLER BEKLİYORUZ” 

Malatya TSO’nun 30 meslek komitesinde 81 meclis 

üyesi ve 10 bin üyesi ile esnafın, tüccarın ve 

sanayicinin en güçlü temsilcisi olduğunu belirten 

Başkan Sadıkoğlu, “Sayın vekilimize Odamızı 

ziyaretlerinden dolayı teşekkür ediyoruz. Akademik 

başarılarıyla tanıdığımız vekilimizin Malatya’nın 

bundan sonraki süreçte gelişmesi ve kalkınması için 

gayretli çalışmalar yapacağına inanıyoruz. 

Malumunuz olduğu üzere 6 Şubat’ta büyük 



  

 
 

depremler yaşadık. Üyelerimizin yüzde 80’i depremlerden zarar gördü. Üyelerimizin yaşadığı 

tüm sorunları ve talepleri her platformda dile getiriyoruz. Malatya Ticaret ve Sanayi Odası 

olarak siyaset üstü bir kurumuz. Tüm partilere eşit mesafedeyiz. Üyelerimizin bizlere ilettiği 

sorunları ve talepleri siyasi partilerle paylaşıyor, çözümü için girişimlerde bulunuyoruz. Sayın 

vekilimizin ziyareti bu açıdan bizler için büyük önem arz ediyor. Üyelerimizin en çok ihtiyaç 

duyduğu konu finans. Birçok üyemiz, yıkılan işyeri ile tüm sermayesini kaybetti, bu üyelerimize 

hibe şeklinde destekler sunulmalı. Bankalarda kredi muslukları kapanmış durumda, düşük faizli 

krediler işletmelerimize can suyu olacaktır. Depremin bıraktığı ekonomik hasar görünenden 

çok daha fazla. Reel hasarı yok sayan, masa başında alınan kararlar sorunları çözmeye yeterli 

olmuyor. Daha kapsayıcı destekler bekliyoruz” diye konuştu. 

“İSTİŞARE İÇİNDE OLALIM” 

Malatya Ticaret ve Sanayi Odası’nın Malatya 

sanayi ve ticaretinin kalbi olduğunu belirten 

Milletvekili Babacan, “Deprem sonrası 

Malatya’mızın sorunlarının çok daha katmanlı hale 

geldiğini gözlemliyoruz. Şehrin ekonomisini ve 

ticaretini ayağa kaldırma sürecinde işin en kritik ve 

merkezi konumunda olan Malatya Ticaret ve 

Sanayi Odası’dır. Bundan sonraki süreçte inşallah 

el birliği ile istişare içinde Malatya’yı nasıl ayağa 

kaldıracağımızı konuşalım. Hakikaten ticaret ve sanayi odamız bu işin kalbi, merkezi 

konumunda. Biz inanıyoruz ki Malatya’da esnafın ışıkları yanarsa evlerin ışıkları yanar. 

Malatya’da ticaret eskisinden daha dinamik bir noktaya gelirse şehir büyür. Malatya’mızın 

sanayisini yeni kalkınma hamleleriyle hangi boyuta taşıyabiliriz, bunları birlikte konuşalım, 

birlikte harekete geçelim. Malatya aynı zamanda kendisi gelişirken bölgesini de geliştiren bir 

şehirdir. Dolayısıyla Malatya’nın bu vasfını beraberce daha ileriye taşımak için çalışalım. Ev 

sahipliğiniz için teşekkür ediyorum” dedi.  



  

 
 

28.03.2023 

Ölmeztoprak: Malatya TSO önemli çalışmalara imza atıyor 

Malatya Ticaret ve Sanayi Odası’nın Malatya’nın ve bölgenin kalkınması adına önemli 

çalışmalara imza attığını belirten AK Parti Malatya Milletvekili İnanç Siraç Kara 

Ölmeztoprak, “Esnafımızın ve sanayicimizin Malatya’da kalması ve yeni yatırımların da 

gelmesi için sürekli istişare halinde çalışacağız” dedi. 

AK Parti Malatya Milletvekili İnanç Siraç Kara 

Ölmeztoprak, Malatya Ticaret ve Sanayi Odası’nı 

ziyaret ederek Malatya TSO Yönetim Kurulu Başkanı 

Oğuzhan Ata Sadıkoğlu ve meclis üyeleri ile bir araya 

geldi. 

“İSTİŞARE KÜLTÜRÜNE ÖNEM VERİYORUZ” 

Oda üyelerinin sorunlarının çözümü noktasında 

istişare kültürüne önem verdiklerini belirten Başkan 

Sadıkoğlu, “İş dünyası olarak bizim isteğimiz Malatya’nın derdiyle dertlenen, Ankara’da 

Malatya’nın sorunlarını gündeme getiren vekillerimizin olması. İnanç Siraç Kara Ölmeztoprak 

vekilimizin bu anlamda Malatya’ya her konuda katkı sunacağına inanıyoruz. Malatya Ticaret 

ve Sanayi Odası olarak biz de sayın vekilimizle daima istişare halindeyiz. Üyelerimizin 

sorunlarını ve taleplerini kendilerine ulaştırdığımızda sağ olsun samimiyetle ilgileniyor. Bugün 

Odamıza yapmış olduğu ziyarette de üyelerimizin sorunlarını daha detaylı bir şekilde 

dinleyecek. Umut ediyoruz ki çözümü noktasında gayrette bulunacaktır. Ziyaretleri için 

teşekkür ediyoruz” dedi. 

“ELİMİZİ MASAYA HEP BİRLİKTE KOYACAĞIZ” 



  

 
 

AK Parti Malatya Milletvekili İnanç Siraç Kara 

Ölmeztoprak, “Çok sıcak bir karşılama ile bizlere hoş 

geldiniz denildi, teşekkür ediyorum. Oğuzhan 

başkanımız ve yönetimi Malatya’mızı güzel bir 

şekilde temsil ediyorlar, Malatya’mızın ve bölgemizin 

kalkınması için ellerinden gelen gayreti gösteriyorlar. 

6 Şubat depremleri sonrası birlik ve beraberlik ile 

Malatya’mızın kalkınmasını birlikte yapacağız. 

Esnafımızın ve sanayicimizin Malatya’da kalması ve 

yeni yatırımların da gelmesi için devamlı istişare halinde çalışacağız. Masaya hep birlikte 

elimizi koyacağız. Bizler siyaseten çalışmalar yaparken zaman zaman göremeyeceğimiz 

alanlar olacaktır, işte tam da burada Odamızın dokunuşlarına ihtiyacımız olacak. Nazik ev 

sahipliğiniz için teşekkür ediyorum” diye konuştu.  



  

 
 

30.08.2023 

Başkan Sadıkoğlu’ndan 30 Ağustos Zafer Bayramı Mesajı 

Malatya Ticaret ve Sanayi Odası (MTSO) Başkanı Oğuzhan Ata Sadıkoğlu, 30 Ağustos Zafer 

Bayramı'nın 101. Yıldönümü dolayısıyla bir mesaj yayımladı. 

Başkan Sadıkoğlu, mesajında şu ifadelere yer verdi;  

“Gazi Mustafa Kemal Atatürk'ün komutasında şanlı Türk 

ordusunun, 26 Ağustos 1922’de başlayıp 30 Ağustos 1922’de 

zaferle sonuçlandırdığı Büyük Taarruz Meydan Muharebesi, 

Cumhuriyetimizin kuruluşunun en önemli aşamasıdır.  

Tarihimiz göstermiştir ki, milletimiz hiçbir zaman tutsaklık 

içerisinde yaşamamıştır, yaşayamaz. Zor şartlar altında 

kazanılan Büyük Taarruz Meydan Muharebesi bunun en güzel 

örneğidir.  

Mustafa Kemal Atatürk'ün kararlılığına ortak olan ecdadımızın inanç, cesaret, azim ve 

fedakarlığının genetik kodlarımızda mevcut olduğunu milletçe karşılaştığımız tüm zorluklarda 

hatırlamalıyız.  

İş dünyası olarak bugün bize düşen, ülkemizin hedeflerine ulaşması için canla başla çalışmak, 

bu ruh ve şuuru gelecek nesillere aktarmaktır.  

Bu duygu ve düşüncelerle tüm hemşerilerimin ve üyelerimizin 30 Ağustos Zafer Bayramı’nı 

tebrik ediyor, başta Gazi Mustafa Kemal Atatürk olmak üzere aziz şehitlerimizi ve kahraman 

gazilerimizi saygı, minnet ve rahmetle anıyorum”  



  

 
 

04.09.2023 

Bölge Müdürlerinden Başkan Sadıkoğlu’na ziyaret 

Malatya Ticaret ve Sanayi Odası (MTSO) Yönetim Kurulu Başkanı Oğuzhan Ata 

Sadıkoğlu, “Küçük ve orta ölçekli işletmeler depremin ekonomik enkazından çıkmakta 

zorlanıyor. İş dünyası olarak finansa ulaşmakta büyük zorluklar yaşıyoruz. Firmaların 

nakit sıkıntısı domino etkisiyle tüm piyasada olumsuzluklar oluşturuyor” dedi. 

Malatya’ya yeni atanan Halk Bankası Malatya Bölge Müdürü 

Recep Türközü ve Vakıfbank Malatya Bölge Müdürü Hakkı 

Şener Malatya Ticaret ve Sanayi Odası’nı ziyaret etti. 

Malatya Ticaret ve Sanayi Odası (MTSO) Yönetim Kurulu 

Başkanı Oğuzhan Ata Sadıkoğlu ile görüşen bölge 

müdürleri, kamu bankalarının ticari kredileri hakkında bilgiler 

verdi. 

“NAKİT SIKINTISI DOMİNO ETKİSİYLE TÜM PİYASAYI ETKİLİYOR” 

Depremin yıkıcı etkisinin yok olması için bankaların ticari 

kredilerde muslukları açması gerektiğini belirten Başkan 

Sadıkoğlu, “6 Şubat’ta yaşadığımız depremler iş dünyamızı 

derinden etkiledi. Odamızın 10 bin üyesinin yüzde 80’i zarar 

gördü. Geride kalan 7 ayda ticaretin yeniden ayağa kalkması için 

bir takım adımlar atıldı ama yeterli değil. Özellikle küçük ve orta 

ölçekli işletmelerin depremin ekonomik enkazından çıkması çok zor. Her daim dile getirdiğimiz 

gibi, yeniden dile getirmek istiyorum, toparlanmamız ve yeniden ayağa kalkmamız için finansal 

desteklere ihtiyacımız var. İş dünyası olarak finansa ulaşmakta büyük zorluklar yaşıyoruz.  

Özellikle küçük ve orta ölçekli işletmeler nakit akışında hiç 

bu kadar zorlanmamıştı. Firmaların nakit sıkıntısı domino 

etkisiyle tüm piyasada olumsuzluklar oluşturuyor. Ticari 

kredilerdeki tıkanıklık hat safhaya ulaşmış durumda. Özel 

bankalar ticari kredide küçülürken kamu bankaları da frene 

bastı. Kamu bankalarında ticari kredilerde faiz oranı yıllık 

yüzde 35’lerde ancak onaylanan kredi sayısı oldukça sınırlı. 

Bazı özel bankalar ticari 

kredileri tamamen kapatırken 

bazıları yüzde 70-80 yıllık faiz oranıyla çok düşük miktarlarda 

kredileri onaylıyorlar. Onay süreçleri ve prosedürler üyelerimizi 

bezdirmiş durumda. Finans sektörünü, iş dünyasına destek 

olmaya davet ediyorum” dedi.  



  

 
 

05.09.2023 

Başkan Sadıkoğlu:  

“Yer tahsisi sorun ve sorumlulukları bitirmiyor” 

Yeni Kuyumcular Çarşısı’nı ziyaret eden Malatya Ticaret ve Sanayi Odası (MTSO) 

Başkanı Oğuzhan Ata Sadıkoğlu, esnafın çarşıyı yapılandırmak için ciddi bir maddi 

yükün altına girdiğine, bazı taleplerin ise göz ardı edildiğine dikkat çekerek ‘Esnafa yer 

tahsisi sorun ve sorumlulukları bitirmiyor. Bu alanları en iyi hale getirmek için destek 

olunmalı’ dedi 

Başkan Sadıkoğlu depremde iş yerleri zarar gören esnaf için tahsis edilen Yeni Kuyumcular 

Çarşısı’nı ziyaret etti. Çarşı esnafına hayırlı olsun dileklerini ileten Sadıkoğlu, sorun ve talepler 

hakkında istişarelerde bulundu.  

Malatya ekonomisi ve ticaretinde kuyumculuk sektörünün önemli bir yeri olduğunu dile getiren 

Sadıkoğlu, “Şehrimizde köklü bir geçmiş olan kuyumcular çarşısı maalesef 6 Şubat depremleri 

sonucu yok oldu. Deprem sonrasında sektör temsilcilerimizle sürekli istişare halindeydik. Gerek 

yer tahsisi gerek enkaz altında kalan ürünlerin kurtarılması ve daha birçok konuda yanlarında 

durup elimizden geldiğince birlikte mücadele ettik. Depremde iş yerleri zarar gören 

kuyumcularımızın büyük kısmı buldukları yeni iş yerlerinde, tahsis edilen alanlarda ve kendi 

imkânlarıyla oluşturdukları çarşılarda faaliyetlerine başladılar. Bugün Yeni Kuyumcular 

Çarşısı’ndaki esnaflarımıza hayırlı olsun demek ve sorunlarını dinlemek amacıyla bir ziyaret 

gerçekleştirdik” dedi. 

“Esnafımız çarşıyı kendi imkânlarıyla yapılandırdılar” 

Başkan Sadıkoğlu, “90 iş yerinin bulunduğu çarşıda esnaflarımızın büyük bir kısmı faal 

durumda ancak havalandırma gibi önemli eksiklerin giderilmesi için çalışmaların hala 

sürdüğünü görüyoruz. Esnafımız kendi imkânlarıyla çarşıyı yapılandırıyorlar. Çarşının işler 

duruma gelmesi ve eksiklerin giderilmesi için ciddi gayret gösterirken, önemli bir maddi yükü 

de yüklenmiş durumdalar. Verilen bu emeğin ve oluşan maliyetin karşılığını ticaretlerinde 

almalarını temenni ediyorum” ifadelerini kullandı. 

“Müşteri sirkülasyonu için Kışla Caddesi yönünde yeni bir giriş açılsın” 

Çarşı esnafıyla yaptığı görüşmelerdeki ortak isteği dile getiren Başkan Sadıkoğlu, “Buradaki 

ticaretin daha canlı hale gelmesi için tüm çarşı esnafının önemli bir isteği var. Çarşının mevcut 

girişi Sivas Caddesi tarafında kalıyor. Çarşının görünürlüğünün sağlanması ve müşteri 

sirkülasyonun artması için Kışla Caddesi yönünde bir giriş yapılması talep ediliyor. Çarşıda 

görüştüğümüz tüm esnaflarımızın ortak isteği bu yönde. Daha önce pek çok kez başvuruda 

bulunulmuşsa da olumlu cevaplar verilip icraata geçirilmemiş. Depremde büyük yara almış 

esnafımıza yer tahsis etmek maalesef sorun ve sorumlulukları bitirmiyor. Oluşturulan bu ticari 

alanların nitelikli ve en iyi duruma gelebilmesi için esnafın beklentilerine kulak vermeli ve makul 

talepler ivedilikle hayata geçirilmelidir. Bizler de esnafımızın bu isteğinin hayata geçirilmesi 

noktasında sürecin takipçisi olacağız” dedi.  



  

 
 

15.09.2023 

Başkan Sadıkoğlu: Çarşıdaki ağır hasarlı binalar biran önce yıkılmalı 

 

Malatya Ticaret ve Sanayi Odası (MTSO) Yönetim Kurulu 

Başkanı Oğuzhan Ata Sadıkoğlu, Kışla ve İnönü 

Caddesindeki çarşı esnafını ziyaret etti. 

Ziyarette esnafın sorun ve taleplerini dinleyen Başkan 

Sadıkoğlu, “6 Şubat’ta yaşadığımız depremlerin üzerinden 

220 gün geçti. Şehrimizde resmi rakamlara göre 36 bin 500 

ağır hasarlı bina bulunuyor. Bu binaların şu ana kadar sadece 

6 bin 500’ünün yıkıldığı söyleniyor. Bu hızla yıkımların ne kadar süreceği belirsiz. Kışla ve 

İnönü Caddesi’nde bulunan esnaflarımızı ziyaret ettik.  



  

 
 

Esnafımız çarşı içinde bulunan ağır hasarlı binaların hala yıkılmadığından şikâyetçi. Bu binalar 

hem esnafımızın hem de vatandaşımızın hayatını tehlikeye sokuyor. Ağır hasarlı binalar 

yıkılmadığı için işyeri az hasarlı olan esnafımız da 

tadilat yapamıyor. Çarşının akıbeti belli değil, 

ortalık toz bulutu. Esnafımız bu ortamda nasıl 

varlığını sürdürüp ticaret yapsın? Uzayıp giden 

yıkımlar nedeniyle bazı esnaflar işyerlerini dahi 

açamaz hale geldi.  Şehri ve ticareti yeniden ayağa 

kaldırmak istiyorsak yıkımların daha da hızlanması 

gerekiyor” dedi. 

 

 

 

  



  

 
 

18.09.2023 

Başkan Sadıkoğlu: Hal binasının tadilatı hızlıca yapılmalı 

Malatya Sebze Meyve Hali’ni ziyaret eden Malatya Ticaret ve Sanayi Odası (MTSO) 

Başkanı Oğuzhan Ata Sadıkoğlu, “Esnafımız hasar alan hal binasında ticaretini 

sürdürmek için mücadele ediyor. Esnafımızın ve vatandaşımızın can sağlığı için tehlike 

arz eden hasarlar bir an önce tadilat edilmeli” dedi. 

Malatya Ticaret ve Sanayi Odası (MTSO) Yönetim Kurulu Başkanı Oğuzhan Ata Sadıkoğlu, 

Malatya Sebze Meyve Hali’ni ziyaret ederek, sebze ve meyve komisyoncularıyla görüştü.  

Ziyaretinden dolayı Başkan Sadıkoğlu’na teşekkür eden hal esnafı sorunlarını anlattı. En 

önemli sorunlarının hal binasında oluşan deprem hasarları olduğunu belirten esnaf, yetkililerin 

hiçbir sorumluluk almadıklarını ve yalnız bırakıldıklarını söyledi. 

 

 

 

 

 

 



  

 
 

 

“TADİLAT BİR AN ÖNCE BAŞLAMALI”  

Sebze meyve halinin Malatya’da önemli bir ticaret merkezi olduğunu kaydeden Başkan 

Sadıkoğlu, “Yönetim kurulu ve meclis üyelerimizle hal esnafımızı ziyarete geldik. Hal binasının 

deprem sonrası aldığı hasarı görüp, esnafımızı da dinleyince açıkçası üzüldük. Hal binası ve 

esnafımız adeta kaderine terk edilmiş durumda. Hal binası 6 Şubat depremlerinde ciddi 

manada hasar almış. Özellikle ofis olarak kullanılan asma katlar darmadağın. Esnafımız, 

tehlike arz eden bu ortamda ticaretini sürdürmeye çalışıyor. 

Deprem sonrası iş hacimleri yüzde 50’nin altına düşen 

esnafımızın tadilat maliyetini kaldıracak durumda değil. İlgili ve 

yetkili kurumlara müracaat eden esnafımız olumsuz yanıtlar 

aldığını söyledi. Resmi kurumlar tarafından hasar tespiti dahi 

yapılmayan hal binasının bir an önce tadilat edilmesi gerekiyor. 

Buradan ilgililere sesleniyoruz, hal binası esnafımıza sahip çıkın 

ve tadilatları başlatın” dedi.    

DÜNYANIN YARDIM ELİ UZATTIĞI ESNAFIN KİRASINA ZAM! 

Hal binasında yüzde 125 oranında yapılan kira 

zammına tepki gösteren Başkan Sadıkoğlu, “Hal 

esnafımız kira bedellerinin deprem sonrası arttırıldığını 

da dile getirdi. Dünyanın her yerinden yardım elinin 

uzatıldığı bir şehirde ticareti yerle bir olmuş esnafın 

işyerlerine zam yapılmasını, üstelik yüzde 125 oranında 

zam yapılmasını kamuoyunun takdirine sunuyoruz. 

Deprem sonrası ayakta kalmaya çalışan, ticari varlığını 

sürdürmek için mücadele eden hal esnafımıza kira 

bedelleri konusunda yardımcı olunmalı. Yeniden değerlendirilip, gerekirse indirim yapılmalı. 

Artan kira bedelleri doğrudan ürünlerin fiyatlarına yansıyor, bu da domino etkisiyle 



  

 
 

vatandaşının alım gücünü olumsuz etkiliyor. Hal esnafımızın sorunlarının takipçisi olacağız” 

diye konuştu. 

“TEMİZLİK VE GÜVENLİK TEDBİRLERİ ARTIRILMALI” 

Başkan Sadıkoğlu, konuşmasını şu şekilde sürdürdü; 

“Hal esnafımızın bizlere ilettiği başka sorunları da var. 

Hal binasının çevresinde bulunan ana arterlerde devam 

eden alt ve üst yapım çalışmaları hızlıca tamamlanmalı. 

Şehrin giriş ve çıkışı ile farklı bölgelere hal binasının 

konumunu belirten yön levhaları konulmalı. Kış aylarında 

büyük mağduriyetler oluşturan hal binasının orta 

kısmının çatısının kapatılması sorunu da yıllardır 

çözülmeyi bekliyor. Temizlik ve güvenlik konusunda da 

tedbirler artırılmalı.” 

Başkan Sadıkoğlu’nun ziyaretine MTSO Yönetim Kurulu Üyesi 

Osman Yıldırım, Meclis Üyeleri Burhan Lüleci, Murat Güllü, 

Erol Ergül, İbrahim Arduç, Meslek Komitesi Başkanı Erdal 

Karakuş, önceki dönem meclis üyeleri Sıddık Özdemir ve 

Selami Özen ile Malatya Sebze Meyve Komisyoncu ve 

Tüccarları Derneği Başkanı Celal Akbay eşlik etti. 

 

 

 

  



  

 
 

20.09.2023 

Başkan Sadıkoğlu: Bu mücadeleci duruş ahilik kültürünün yansımasıdır 

Ahilik Haftası dolayısıyla bir mesaj yayımlayan Malatya Ticaret ve Sanayi Odası (MTSO) 

Yönetim Kurulu Başkanı Oğuzhan Ata Sadıkoğlu, “6 Şubat’ta yaşadığımız depremler 

sonrası esnafımızın, tüccarımızın ve sanayicimizin mücadeleci duruşu ahilik kültürün 

bir yansımasıdır” dedi. 

Malatya Ticaret ve Sanayi Odası Başkanı Oğuzhan Ata Sadıkoğlu, bu yıl 18-24 Eylül tarihleri 

arasında kutlanan "Ahilik Haftası" dolayısıyla bir mesaj yayımladı. 

Başkan Sadıkoğlu, mesajında şu ifadelere yer verdi; 

“Ahilik geleneğini yaşatmak, toplumun huzurunu 

esas alan bu kültürel mirası gelecek nesillere 

aktarmak amacıyla her yıl kutlanan Ahilik 

Haftasındayız. Odaların, borsaların ve meslek 

birliklerinin temelini oluşturan Ahilik teşkilatı 

tarihimizde görülen örnek kuruluşlardandır. Ahilik, 

sadece bizim insanımızın değil bütün dünya 

toplumlarının örnek alması gereken bir insanlık ve 

ahlak sistemidir. Bu kültürü tarihimizin derinliklerine 

hapsetmek değil, Ahilik sistemini anlamak, anlatmak 

ve hep beraber yaşamak tüm esnaf, sanatkâr ve iş insanlarımızın ortak amacı olmalıdır. 



  

 
 

Malatya’mızın Ahilik değerlerinden beslenen önemli şehirler arasında olduğunu biliyoruz. 

Özellikle 6 Şubat’ta yaşadığımız depremler sonrası esnafımızın, tüccarımızın ve sanayicimizin 

mücadeleci duruşu bu kültürün bir yansımasıdır. Deprem şehrimizde büyük yaralar açtı, bu 

yarayı ahilik kültürümüzün bizlere verdiği ahlak ve inançla saracağız. Depremde hayatını 

kaybeden tüm esnaf, sanatkâr ve iş insanlarımıza Allah’tan rahmet diliyorum. Ahi Evran-ı Veli’yi 

anmak ve onun ilkelerini yaşatmak amacıyla tüm esnaf, tüccar ve sanayicimizin Ahilik haftasını 

kutluyor, tarihimizde de olduğu gibi birlik ve dayanışma içerisinde hareket etmenin devamını 

diliyorum”  



  

 
 

26.09.2023 

Esnafın ışıkları yanmadan, sanayinin çarkları dönmeden… 

Yeniden Refah Partisi Genel Başkanı İstanbul Milletvekili Dr. Fatih Erbakan’ın 

ziyaretinde konuşan Malatya TSO Yönetim Kurulu Başkan Vekili Basri İlhan, “Esnafın 

ışıkları yanmadan, sanayinin çarkları dönmeden şehri yeniden ayağa kaldırmak çok 

güç” dedi. 

Yeniden Refah Partisi Genel Başkanı İstanbul Milletvekili Dr. Fatih Erbakan, beraberinde Genel 

Başkan Yardımcısı Nureddin Gül, Malatya İl Başkanı Bilal Yıldırım, il ve ilçe başkanları ile 

Malatya Ticaret ve Sanayi Odası’nı ziyaret ederek MTSO Yönetimi ve Meclis Üyeleriyle bir 

araya geldi. 

“ESNAFIN, TÜCCARIN VE SANAYİCİNİN EN GÜÇLÜ TEMSİLCİSİYİZ” 

Malatya TSO üyelerinin sorun ve taleplerinin yer aldığı kapsamlı dosyayı Erbakan’a sunan 

Malatya TSO Yönetim Kurulu Başkan Vekili Basri İlhan, konuşmasında şu ifadelere yer verdi; 

“Malumunuz olduğu üzere 6 Şubat’ta büyük depremler yaşadık. Depremden en çok yara alan 

illerden biride şehrimiz Malatya. Böylesi bir dönemde yaptığınız ziyaret bizleri ziyadesiyle 

memnun etmiştir. Malatya Ticaret ve Sanayi Odası, 10 bin 600 üyesi ile şehrimizin en büyük 

Sivil Toplum Kuruluşudur. Bu yıl 100. Yaşını kutlayan Odamız, 30 meslek komitesinde 81 

meclis üyesiyle esnafımızın, tüccarımızın ve sanayicimizin en güçlü temsilcisidir. Üyelerimizin 

yüzde 80’i depremlerden zarar gördü. Malatya’da yıkılan ve ağır hasar alan iş yeri sayısı 27 



  

 
 

bin 500. Şehrimizde 36 bin 500 bina ağır hasar aldı ve yıkılıyor. Ziyaretiniz, bu açıdan bizler 

için büyük önem arz ediyor.” 

 “SORUMLULUKLARIMIZ OLDUĞU KADAR SORUNLARIMIZ DA VAR” 

Esnafın ışıkları yanmadan, sanayinin çarkları dönmeden şehrin yeniden ayağa kalkmasının 

çok güç olduğuna vurgu yapan İlhan, “İş dünyası olarak şehrimizin yeniden ayağa kalkması 

için her türlü mücadeleyi veriyoruz. Sorumluluklarımız olduğu kadar sorunlarımız da var. En 

önemli sorunumuz finansa ulaşamamak. Ticari varlığımızı sürdürebilmemiz için kapsamlı 

desteklere ihtiyacımız var. Esnafın ışıkları yanmadan, sanayinin çarklarını döndürmeden şehri 

yeniden ayağa kaldırmak çok güç. Bu nedenle, gerek genel başkan olarak, gerekse milletvekili 

olarak sesimizi mecliste duyurmanızı sizden rica ediyoruz.  Bugünkü programınızda ağırlığı 

esnaf ziyaretlerine ve konteyner kentte yaşayan hemşerilerimizi ziyarete vermiş olması bizleri 

memnun etmiştir. Protokol ziyaretinden ziyade esnafı, tüccarı, sanayiciyi ve depremzede 

hemşerilerimizi dinleyecek olmanızdan dolayı sizlere bir kez daha teşekkür ediyorum. 

Konuşmamı fazla uzatmak istemiyorum. Zira birazdan şahsınıza, 10 bin 600 üyemizin bizlere 

ilettiği sorunların yer aldığı detaylı bir dosya sunumumuz olacak. Ben ziyaretinizden dolayı 

teşekkür ediyor, tekrar hoş geldiniz diyor, saygılar sunuyorum” dedi. 

“TAKİPÇİSİ OLACAĞIM” 

 



  

 
 

Malatya sorunlarının takipçisi olacağını ifade eden Erbakan, 

“Malatya Ticaret ve Sanayi Odası’nda bulunmak bizim için ayrıca 

bir bahtiyarlık, çünkü Türkiye’de sanayi denince üretim denince 

rahmetli merhum liderimiz Erbakan hocamız akla geliyor. Allah 

gani gani rahmet etsin. Gerçekten de üretim noktasında 

sanayileşme noktasında milli görüş geleneğinin Erbakan 

hocamızın bizzat çok büyük emeği var. Malatya’da yeniden 

çarkların dönmesi, yeniden üretimin, ticaretin, sanayinin canlanması ve böylece Malatya’nın 

da eski günlerine dönmesi hak ettiği noktaya gelmesi için inşallah konunun takipçisi olacağız” 

şeklinde konuştu.  



  

 
 

27.09.2023 

Başkan Sadıkoğlu: Çarşının inşası bir an önce başlamalı 

Malatya Ticaret ve Sanayi Odası (MTSO) Yönetim Kurulu Başkanı Oğuzhan Ata Sadıkoğlu, 

Kışla Caddesi esnafını işyerlerinde ziyaret ederek sorunları dinledi, talepleri not aldı. 

Çarşı merkezi inşasının bir an önce başlaması gerektiğini 

belirten Başkan Sadıkoğlu, “6 Şubat depremlerinden en 

büyük hasarı şehir merkezi dediğimiz çarşımız aldı. 

Bakanlığın açıkladığı rakamlara göre şehrimizde yıkılan ve 

ağır hasarlı işyeri sayısı 27 bin 500. Bu firmaların sadece 

yüzde 15’i geçici konteyner işyerlerinde faaliyetlerine devam 

edebiliyor. Geri kalan firmalarımız depremin ekonomik 

enkazından hala çıkamadı. Ticari hayatın yeniden 

canlanması ve sürdürülebilir olması için çarşı merkezi 

projesinin bir an önce başlaması gerekiyor. Depremin üzerinden 230 gün geçti, Malatya’da 

durum 6 Şubat’tan daha kötü, çünkü her geçen gün umutlar azalıyor. Esnaf para kazanamıyor, 

vatandaş şehri terk ediyor. Göçü tersine çevirebilmek için umutların yeşermesi lazım. Deprem 

konutlarının birkaç ay içinde teslim edileceği konuşuluyor, bu elbette güzel bir gelişme. Ancak 

çarşısı olmayan, ticareti durmuş bir şehirde göçü tersine çevirmek çok güç. Çarşının inşası bir 

an önce başlamalı ve işyerleri esnafımıza teslim edilmeli. Sürecin takipçisiyiz” dedi.  



  

 
 

Başkan Sadıkoğlu’na esnaf ziyaretinde MTSO Yönetim Kurulu 

Üyesi Osman Yıldırım, Meclis Başkan Vekilleri Ayhan Altunok ve 

Şemsettin Tüdün, Meclis Üyeleri Faruk Titiz, Abdullah Sürmeli ve 

Mehmet Can Kapusuz eşlik etti. 

 

 

  



  

 
 

02.10.2023 

- Konteyner iş yerlerinin sorunları ne zaman çözülecek? 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

- 

Konteyner var tuvalet yok! 

Geçici konteyner iş yerlerinde faaliyet yürüten firmaları ziyaret eden Malatya Ticaret ve 

Sanayi Odası (MTSO) Yönetim Kurulu Başkanı Oğuzhan Ata Sadıkoğlu, hala çözüme 

kavuşturulamayan tuvalet, su, elektrik ve internet konusuna tepki gösterdi. 

Malatya Ticaret ve Sanayi Odası (MTSO) Yönetim Kurulu Başkanı Oğuzhan Ata Sadıkoğlu, 

Fahri Kayahan, Güngör ve Tecde bölgesinde bulunan geçici konteyner 

iş yerlerinde faaliyet yürüten firmaları ziyaret etti. 

 

 

“DİŞİYLE TIRNAĞIYLA 30-40 YILDIR MÜCADELE EDEN ESNAFIMIZ 21 METREKARELİK 

KONTEYNERLERDE KENDİSİNİ TERK EDİLMİŞ HİSSEDİYOR” 

Ziyaret sonrası açıklama yapan Başkan Sadıkoğlu, “Deprem en 

ağır hasarı çarşı merkezimize verdi. Bölgemizin en canlı 

ticaretinin yapıldığı çarşımız şimdi boş tarlaya döndü. İşyeri 

yıkılan ve ağır hasar alan esnafımız, istişaresiz hızlıca alınan 

kararlarla konteynerlere mahkûm edildi. Bırakın insanı araç dahi 

geçmeyen caddelere sokaklara konulan konteynerlerde 

esnafımız nasıl ticari varlığını sürdürebilir ki! Konteynerlerde 



  

 
 

hizmet vermeye devam eden esnafımızı ziyaret ettiğimizde büyük bölümü işlerinin hiç de iyi 

olmadığını bizlere ifade ediyor. Ömrünü ticaretine vermiş, dişiyle tırnağıyla 30-40 yıldır 

mücadele eden esnafımız 21 metrekarelik konteynerlerde kendisini adeta terk edilmiş 

hissediyor. Buradan yetkililere sesleniyorum, çarşı projesi hızlıca başlamalı ve konteynerlerde 

varla yok arasında mücadele eden esnafımıza işyerleri teslim edilmeli” dedi. 

“HANGİ VİCDANA SIĞAR?” 

Geçici konteyner iş yerlerindeki esnafın sesi olan 

Başkan Sadıkoğlu, “Şehrin farklı bölgelerine geçici 

konteyner işyerleri koyanlar nedense WC ve lavabo 

yapmayı unutmuşlar! Lavabo ihtiyacı için yakınlardaki 

bir camiye veya petrol istasyonuna mahkum bırakılan 

esnafımızın geneli bu durumdan şikâyetçi. Özellikle 

hanım esnaflarımız büyük mağduriyet yaşadıklarını 

söylüyor. İnsan tabiatının gün içindeki en önemli 

ihtiyacı için çözüm üretememek hangi vicdana sığar? 

Bir diğer sorunsa internet bağlantılarının olmayışı. Esnafımızın geneli artık pos cihazı 

kullanıyor, fatura ve satış işlemlerini internet aracılığı ile yapıyor. Konteyner iş yerlerinin 

internet sorunu bir an önce çözüme kavuşturulmalı. Sık sık kesilen elektriklere çözüm 

bulunmalı. Adres tanımlama işlemleri hızlandırılmalı, güvenlik ve temizlik konusuna da ağırlık 

verilmeli. Memleketini terk etmeyen, ben bu şehrin evladıyım ve var olmaya devam edeceğim 

diyen tüm esnafımızın, tüccarımızın ve sanayicimizin yanındayız. Sorunlarını gür sesle 

dillendirmeye ve çözümünün takipçisi olmaya devam edeceğiz” diye konuştu.  



  

 
 

04.10.2023 

Başkan Sadıkoğlu: Daha hızlı toparlanmak adına önemli! 

Resmi Gazetede yayımlanan kararla Battalgazi Fırıncı’da ve Eski Malatya’da yeni sanayi 

alanlarının belirlenmesini değerlendiren Malatya Ticaret ve Sanayi Odası (MTSO) 

Başkanı Oğuzhan Ata Sadıkoğlu, var olan sanayi bölgelerinin dışında yeni sanayi 

alanlarının oluşturulmasının üretim gücünü artırarak daha hızlı toplanmak adına önemli 

olduğunu vurguladı. 

6 Şubat depremlerinden en çok etkilenen Malatya, Adıyaman ve Kahramanmaraş’ta yeni 

sanayi alanları ilan edildi. Resmi Gazete'nin 3 Ekim 2023 tarihli sayısında Cumhurbaşkanı 

Recep Tayyip Erdoğan imzasıyla yayımlanan kararla "Malatya Battalgazi Fırıncı Sanayi Alanı" 

için 190 hektar, "Eski Malatya Battalgazi Sanayi Alanı" için 3 hektarlık alan sanayi alanı olarak 

belirlendi. 

“ÖZEL SEKTÖRDE YÜZDE 25 PERSONEL KAYBIMIZ VAR” 

Yeni alanların ticaretin ayağa kalkması, yatırımların artması ve istihdam olanaklarının 

çoğalmasına imkân sağlanacağını belirten Malatya Ticaret ve Sanayi Odası (MTSO) Başkanı 

Oğuzhan Ata Sadıkoğlu, “Resmi Gazete’de Cumhurbaşkanımız Recep Tayyip Erdoğan imzası 

ile yayımlanan kararnameyle Battalgazi ilçesinin Fırıncı Mahallesi’nde ve Eskimalatya’da 

belirlenen 2 ayrı alanın Sanayi Alanı olarak ilan edilmesini özellikle deprem sonrası toparlanma 

dönemi ve Malatya sanayisinin gelişimi adına önemli bir adım olarak görüyoruz. Depremde 

büyük yara alan şehrimizin toparlanması elbette ticaretin ayağa kalkması, yatırımların artması 



  

 
 

ve istihdam olanaklarının çoğalmasıyla hızlanacaktır. Depremden önce 95 bin olan özel sektör 

çalışan sayımız deprem sonrasında 71 bine düştü. Yaklaşık yüzde 25’lik bu azalma her 4 

çalışandan 1’ine tekabül ediyor. Şehrimizdeki bu iş gücü kaybının geri kazanımı için öncelik 

şehrimizin yapısal anlamda toparlanması ve istihdam alanlarının genişlemesi ile olacaktır” 

dedi. 

“YATIRIMIN MÜJDESİ ODAMIZDA VERİLMİŞTİ” 

Fırıncılar bölgesinde ilan edilen sanayi alanında ASELSAN tarafından 1 milyar lirayı aşkın 

yatırımla elektronik devreler üzerine önemli bir fabrika inşa edileceğini söyleyen Başkan 

Sadıkoğlu, “Fırıncılar bölgemizde ilan edilen sanayi alanında ASELSAN tarafından 1 milyar 

lirayı aşkın ilk etap yatırımla elektronik devreler üzerine önemli bir fabrika inşa edilecek. 

Çalışmanın müjdesi geçtiğimiz Mayıs ayında o günün Cumhurbaşkanlığı Savunma Sanayii 

Başkanı İsmail Demir Tarafından odamızdaki toplantıda verilmişti. Bu ve benzeri ölçekteki 

stratejik yatırımlar sadece pozitif ekonomik etkileri ile değil Malatya iş dünyası için motivasyon 

anlamında da oldukça önemli. Zira bu tür yatırımlar şehrimiz ticaretini ciddi anlamda 

besleyecek ve birçok alt sektörün kalkınmasına vesile olacaktır” diye konuştu. 

“ŞEHRİMİZİN CAZİBESİ ARTIRILARAK GÖÇ TERSİNE DÖNMELİ” 

Başkan Sadıkoğlu ayrıca ekonomide 3 yıllık yol haritasını belirleyen Orta Vadeli Programda 

(OVP) yer alan yatırım, üretim, istihdam ve ihracata dayalı büyümeye vurgusunu hatırlatarak, 

“Ekonomide 3 yıllık yol haritasını belirleyen Orta Vadeli Program, geçtiğimiz günlerde 

Cumhurbaşkanı Yardımcısı Cevdet Yılmaz tarafından açıklanmış ve programda yatırım, 

üretim, istihdam ve ihracata dayalı büyümeye dikkat çekildi. Programda özellikle deprem 

bölgesine yönelik finansman desteklerine de vurgu yapıldı.  Bu doğrultuda bölgemize yönelik 

desteklerin artarak devam etmesi büyük önem taşıyor. Artan teşviklerle mevcut ve yeni sanayi 

alanlarımızın gelişiminin önü açılmalı üretim ve istihdam artarak devam etmeli, şehrimizin bu 

alandaki cazibesi artırılarak göç tersine dönmeli. Açıklanan yeni sanayi alanları da OVP’nin 

uygulanmaya devamının bir göstergesidir” şeklinde konuştu.  



  

 
 

05.10.2023 

Başkan Sadıkoğlu: “Destekler artarak devam etmeli” 

Malatya’dan eylül ayında bir önceki aya göre yüzde 15 artışla 37 milyon 884 bin dolar 

ihracat gerçekleştirildiğini belirten Malatya Ticaret ve Sanayi Odası (MTSO) Yönetim 

Kurulu Başkanı Oğuzhan Ata Sadıkoğlu, “Malatya sanayisi 6 Şubat öncesine dönemedi. 

Deprem bölgesine verilen destek ve kolaylaştırıcı adımlar artarak devam etmeli” dedi. 

Türkiye İhracatçılar Meclisi (TİM), eylül ayı 

ihracat rakamlarını açıkladı. Malatya’dan 

eylül ayında bir önceki aya göre yüzde 15 

artışla 37 milyon 884 bin dolar ihracat 

gerçekleştirildi. Ayrıca eylül ayı ihracatının 

önceki yılın aynı dönemine göre düşüş 

yaşadığı görüldü. 

İhracat rakamlarını değerlendiren Malatya 

Ticaret ve Sanayi Odası (MTSO) Yönetim 

Kurulu Başkanı Oğuzhan Ata Sadıkoğlu, 

“Yaşadığımız depremler sonrası 

toparlanma sürecinde sanayicilerimize, ihracatçılarımıza ve çalışanlarımıza tüm zorluklara 

rağmen vermiş oldukları mücadeleden dolayı teşekkür ediyorum” dedi. 

“Dolar değer kazandıkça hammadde maliyetleri artıyor” 

Malatya’nın daha fazla ihracat yapabilecek potansiyele sahip olduğunu belirterek Başkan 

Sadıkoğlu, “Malatya sanayisi 6 Şubat öncesine dönemedi, personel sıkıntımız devam ediyor. 

Deprem bölgesine verilen destek ve kolaylaştırıcı adımlar artarak devam etmeli. Rekabetçi 

konumumuzun sürdürülebilirliği için yeni destekler şart. Bununla birlikte finansmana ulaşım ve 

maliyetlerin yüksek oluşu da en büyük sorunlarımız arasında yer alıyor. Dünya geneli ekonomik 

göstergelere baktığımızda, dolar değer kazandıkça maalesef tüm dünyada hammadde 

maliyetleri artıyor. Bu sebeple üretimlerimizde katma değeri artırmak ve sağlam adımlar atmak 

zorundayız” dedi.  



  

 
 

10.10.2023 

Sadıkoğlu: Bunca insanın vebalini nasıl ödeyecekler! 

Yeni sanayi sitesinde bulunan esnafların büyük mağduriyetler yaşadığını belirten 

Malatya Ticaret ve Sanayi Odası (MTSO) Yönetim Kurulu Başkanı Oğuzhan Ata 

Sadıkoğlu, “Hasarlı dükkanlarda çalışmak zorunda olan esnafımız devlete yük olmadan 

kendi dükkanlarını güçlendirmek veya yeniden yapmak istiyor ancak müsaade 

edilmiyor. Depremin yaralarını sarması gereken bazı idareciler farklı rantlar peşinde. 

Vatandaş için değil, kendi çıkarları için zaman harcayanlar bunca insanın vebalini nasıl 

ödeyecekler!” dedi. 

Malatya Ticaret ve Sanayi Odası (MTSO) Yönetim 

Kurulu Başkanı Oğuzhan Ata Sadıkoğlu, Çavuşoğlu 

Mahallesi’nde bulunan Yeni Sanayi Sitesini ziyaret 

ederek, sanayi esnafı ile bir araya geldi. 

Esnafın sorunlarını dinleyen Başkan Sadıkoğlu, 

sanayide 2580 dükkan olduğunu ve bu dükkanlarda 

hizmet veren esnafın tamamının deprem mağduru 

olduğunu söyledi. 

“SANKİ DEPREM OLMAMIŞ GİBİ ALGI YARATANLAR BUNCA İNSANIN VEBALİNİ NASIL 

ÖDEYECEK!” 



  

 
 

Sanayi esnafının sorunlarını dinleyen Başkan 

Sadıkoğlu, “Esnafımızın daveti üzerine ziyarette 

bulunduk. Yeni sanayi sitemiz Malatya’mızın kalbi 

konumunda. Burada bulunan esnafımızın bir çoğu 

depremin ilk günü dahi dükkanını açtı ve depremzede 

vatandaşımıza hizmet etti. Depremin ilk günleri o 

soğuklarda evlerine giremeyen vatandaşımız 

arabalarında kaldı. Arabası arızalanan birçok kişinin 

imdadına yine esnafımız koştu.  

Böylesine mücadele eden esnafımız şimdi görmezden 

geliniyor, kimse seslerini duymuyor. Sanayideki 

dükkanların neredeyse tamamına ağır hasar raporu 

verilmiş. Birçok esnafımız, dükkanına hiçbir yetkilinin 

gelip bakmadan ağır hasar verildiğini söylüyor. Üstelik 

ağır hasarlı olduğu gerekçe gösterilerek esnafımızın 

elektrik abonelikleri de iptal edilmiş durumda. Gidecek 

yerleri olmadığı için çalışmaya devam eden esnafımız 

şu anda kaçak elektrik kullanıyormuş gibi muamele 

görüyor. Yarın bir gün binlerce lira ceza geldiğinde bu cezayı kim ödeyecek? Sanayi esnafımız 

sadece bir gün dükkanları açmasa şehirde her şey kitlenir. Böylesine bir konumda olana sanayi 

esnafımızın sesini duymayanlar, şehirde her şey düzelmiş sanki deprem olmamış gibi algı 

yaratanlar bu kadar insanın vebalini nasıl ödeyecekler!” dedi. 

“SANAYİ ESNAFIMIZ ÇIKMAZIN İÇİNE GİRMİŞ DURUMDA” 

Depremzede vatandaşın sesine kulak vermek yerine 

kendi çıkarları için zaman harcayanların iflah 

olmayacağını belirten Başkan Sadıkoğlu, “Sanayide 

bulunan dükkanların geneli tek katlı yapılar. Bazıları 

ciddi hasar almış olsa da bazılarına hiçbir hasarı 

olmamasına rağmen bitişik nizam sebebiyle ağır 

hasarlar verilmiş. Ömrünü işine ve dükkanına 

adamış esnafımız ne yapacağını kara kara 

düşünüyor. Bu insanlar nereye gidebilir, binlerce ton 

ağırlığındaki makinalarını nereye sığdırabilir? Birçok esnafımız devlete yük olmadan kendi 

imkanları ile dükkanını güçlendirmek istiyor ancak buna da müsaade edilmiyor.  

Birileri, şehrin içinde kalan sanayi alanına gözünü dikip 

buradan yine bir rant hayallerimi kuruyor? Beylerderesi 

mevkiine yapılması planlanan yeni sanayi çalışmaları da 

karınca hızında ilerliyor. Sanayi esnafımız bir çıkmazın içine 

girmiş durumda, kara kara düşünüyor. Esnafımız yerinde 

dönüşüm istiyor. Sanayi sitesi ile ilgili bir karar alınacaksa 

mutlaka esnafımızla istişare edilmeli, onların talepleri 



  

 
 

doğrultusunda kararlar alınmalı. Amaç sorunları büyütmek değil, çözmek olmalı. Zira depremin 

üzerinden 8 ay geçti hala bu şehrin imarı dahi açılamadı. Güçlendirme projeleri belediyelerde 

bekletiliyor, bir türlü onaylanmıyor. Vatandaşın sorusuna mantıklı cevaplar da verilmiyor. 

İşyerini veya evini devlete yük olmadan kendisi yapmak isteyenlerin bile önüne türlü türlü 

engeller çıkarılıyor. Depremin yaralarını sarmak için vatandaşın talebine kulak vermesi 

gerekenler farklı rantlar peşinde. Vatandaş için değil kendi çıkarları için zaman harcayanlar 

iflah olmayacaktır. Biz esnafımızın, tüccarımızın ve sanayicimizin çıkarları için mücadelemizi 

sürdüreceğiz” şeklinde konuştu. 

Başkan Sadıkoğlu’na sanayi ziyaretinde MTSO Meclis Üyeleri Cemil Yıldırım, Suat Sürmeli, 

Bülent Aktaş, 2. Meslek Komitesi Başkanı Talip Zengin ve Disiplin Kurulu Üyesi Taner Pusa 

eşlik etti.  



  

 
 

13.10.2023 

- Sadıkoğlu’ndan mesaj yüklü paylaşım! 

- “Depremzede vatandaşımızın aklında yaşam kaygısı var” 

Malatya Ticaret ve Sanayi Odası (MTSO) Başkanı Oğuzhan Ata Sadıkoğlu, sosyal medya 

hesabında yaptığı paylaşımda, “Viran olan bu şehrin insanının aklında birilerinin siyasi 

bekası değil, kendi yaşam kaygısı var” ifadelerini kullandı. 

Başkan Sadıkoğlu’nun paylaşımında şu ifadeler yer aldı; 

“İki Cumhurbaşkanı çıkarmış, büyük devlet adamları yetiştirmiş kadim şehrimiz Malatya, 

elbette kimseye muhtaç değildir. 

Okyanusta pusulası şaşmış idarecilere kudret atfedip tehditvari mesajlar verenler gülünç 

duruma düşmektedir. 

Birilerinin siyasi bekasını koruma gayretiyle sarf edilen sözlere gerekli cevapların 

vatandaşlarımız tarafından verildiğini görüyoruz. 

Bin 300 insanın yaşamını yitirdiği, her 3 binadan birinin yıkıldığı viran olan bu şehrin insanının 

'aklında' birilerinin siyasi bekası değil, kendi 'yaşam kaygısı' var. 

Bu şehir elbet ayağa kalkacak ancak, bu enkaz içerisinde rant peşinde koşanları ve birbirlerinin 

koltuklarını koruma derdine düşenleri asla unutmayacak.” 

Paylaşım linki: https://twitter.com/oasadikoglu/status/1712737834384117952 

 

 

  

https://twitter.com/oasadikoglu/status/1712737834384117952


  

 
 

15.10.2023 

Sadıkoğlu’ndan asbest isyanı! 

Malatya Ticaret ve Sanayi Odası (MTSO) Başkanı Oğuzhan Ata Sadıkoğlu, yıkımlarda 

yeteri kadar tazyikli su kullanılmadığı için ortaya çıkan asbest tozlarına tepki göstererek, 

“İnsan sağlığı bu kadar ucuz olmamalı. Şehri yönetmek için halktan aldıkları yetkiyi 

hizmet için değil de zenginleşmek için kullanan yerel yöneticileri akşam saatlerinde 

şehir merkezini gezmeye davet ediyorum” dedi. 

Başkan Sadıkoğlu, gittiği İnönü Caddesi’ndeki asbest tozlarının oluşturduğu toz bulutunu 

görünce bir video çekerek sosyal medya hesabında paylaştı.  

Sadıkoğlu, video paylaşımında şu ifadelere yer verdi; 

“Saat 18:00, İnönü Caddesi 

Ortalık toz duman, göz gözü görmüyor… 

Asbest tozu hepimizi kanser yapacak. İnsan sağlığı bu kadar ucuz olmamalı! İlk günden 

bu yana defalarca söylememize rağmen yıkımlarda yeteri kadar tazyikli su kullanılmıyor. 

Bu şehirde deprem olmamış gibi anlatıp her şey düzeldi algısı yaratanlar, sırça 

köşklerinden çıkıp vatandaşa kulak verirlerse gerçekle yüzleşecekler. 

Şehri yönetmek için halktan aldıkları yetkiyi hizmet için değil de zenginleşmek için 

kullanan yerel yöneticileri akşam saatlerinde şehir merkezini gezmeye davet ediyorum.” 

 



  

 
 

 

  



  

 
 

 

16.10.2023 

Tekstilde yakaladığımız ivme başka şehirlere mi kayıyor? 

Depremle birlikte giden personeller ve düşen üretim nedeniyle tekstil sektörünün 

sıkıntıda olduğunu belirten Malatya Ticaret ve Sanayi Odası (MTSO) Yönetim Kurulu 

Başkanı Oğuzhan Ata Sadıkoğlu, “Tekstilde yakaladığımız ivmenin başka şehirlere 

doğru kaymaması için ihracatçı firmalar desteklenmeli, fason üretim yapan atölyelerdeki 

iş kaybının önüne geçecek kapsayıcı adımlar atılmalı” dedi. 

Malatya Ticaret ve Sanayi Odası (MTSO) Yönetim 

Kurulu Başkanı Oğuzhan Ata Sadıkoğlu, OSB’de ve 

şehrin farklı noktalarında faaliyet yürüten tekstil 

firmalarını ziyaret etti. 

Deprem sonrası şehrin önemli ölçüde göç verdiğini, bu 

durumun da firmalarda personel sorununa yol açtığını 

kaydeden Başkan Sadıkoğlu, en fazla personel sıkıntısı 

yaşayan sektörlerin başında tekstil sektörü geldiğini 

söyledi. 

“İşverenin devlete ödediği payların personele ödenmesi için gerekli düzenleme 

yapılmalı” 



  

 
 

Firmaların deprem etkilerinden tamamen arınması 

için kapsamlı desteklere ihtiyaç olduğunu belirten 

Başkan Sadıkoğlu, “Deprem sonrası önemli ölçüde 

personel sıkıntısı yaşanıyor. Mevcut personeli 

koruyabilmek ve gidenleri de geri döndürebilmek için 

Malatya’nın cazip hale getirilmesi gerekiyor. Bunun 

tek bir yolu var ve her platformda dile getiriyoruz. 

İşverenin her bir personel için devlete ödediği paylar 

en az 1 yıl personele ödenmesi için gerekli 

düzenleme yapılmalı. Devlet desteği ile asgari ücretin üzerinde bir maaş sistemi, personeli 

korumak ve gideni de geri döndürmek için faydalı olacaktır” dedi. 

“Tekstil ve konfeksiyon ihracatımız düşüyor” 

Tekstilde bölgenin üretim üssü konumunda olan Malatya’dan ihracat rakamlarının düştüğüne 

vurgu yapan Başkan Sadıkoğlu, “2023 yılının ilk 9 ayında şehrimizden tekstil ve konfeksiyon 

sektöründe önceki yılın aynı dönemine göre yüzde 23 düşüşle 15 milyon 151 bin dolar ihracat 

gerçekleştirdik. Bu düşüşün en önemli sebebi elbette depremle birlikte giden personeller ve 

düşen üretim. Şehrimiz tekstilde bölgenin üretim üssü konumunda. Yakaladığımız bu ivmenin 

korunması, başka şehirlere kaymaması için ihracatçı firmalarımız desteklenmeli, fason üretim 

yapan atölyelerimizdeki iş kaybının önüne geçecek adımlar atılmalı” diye konuştu.  



  

 
 

17.10.2023 

Başkan Sadıkoğlu’ndan İsrail’e Gazze tepkisi 

Malatya Ticaret ve Sanayi Odası (MTSO) Yönetim Kurulu Başkanı Oğuzhan Ata 

Sadıkoğlu, İsrail'in Hamas saldırısı sonrası başlattığı Gazze bombardımanında sivil halkı 

hedef almasına tepki göstererek, “Tüm dünyanın gözleri önünde yarım asrı aşkın süredir 

yaşanan sistematik işgal, tahammül sınırlarını aşan bir insanlık utancına dönüşmüş 

vaziyette. İsrail zulmü ve bu zulüm karşısında dünya kamuoyunun sessizliğini bir kez 

daha kınıyor, bölgeye bir an önce kalıcı barış ve huzurun gelmesini diliyoruz” dedi.   

Malatya Ticaret ve Sanayi Odası (MTSO) Yönetim Kurulu Başkanı Oğuzhan Ata Sadıkoğlu, 

İsrail tarafından şiddetlenerek devam eden saldırılara tepki için bir mesaj yayımladı. 

Başkan Sadıkoğlu, mesajında şu ifadelere yer verdi; 

“İsrail’in şiddetlenerek devam eden ablukası ve saldırılarıyla Filistin topraklarında zulüm artarak 

devam ediyor.  

Tüm dünyanın gözleri önünde yarım asrı aşkın süredir yaşanan sistematik işgal, tahammül 

sınırlarını aşan bir insanlık utancına dönüşmüş vaziyette.  

İsrail yönetiminin sivil katliamlarıyla birlikte, başta sağlık hizmetleri olmak üzere; Filistin’deki 

elektrik, doğalgaz, su, iletişim vb. altyapısına hiçbir savaş hukuku gözetmeksizin, vahşi bir ruh 

haliyle düzenlediği eylemler uluslararası kamuoyunun gözleri önünde, umarsızca 

gerçekleştirilmektedir.  



  

 
 

Vicdan ve merhamet sahibi yürekler ise insanlık tarihine bir kez daha utanç vesikası olarak 

işlenecek bu saldırıların son bulması için Türkiye öncülüğünde yürütülen barış çabalarına umut 

bağlamış durumda.  

Bu noktada özellikle Cumhurbaşkanımız Sayın Recep Tayyip Erdoğan’ın çatışmaların son 

bulması için gösterdiği  gayretin büyük önem taşıdığını düşünüyor ve destekliyoruz.  

Türkiye’nin itidal ve barış çağrılarına kulak verilmesi, Filistin’e yönelik vahşi saldırıların bir an 

önce son bulması en büyük arzumuzdur.  

İsrail zulmü ve bu zulüm karşısında dünya kamuoyunun sessizliğini bir kez daha kınıyor, 

bölgeye bir an önce kalıcı barış ve huzurun gelmesini diliyoruz.” 

  



  

 
 

19.10.2023 

Malatya Genç ve Kadın Girişimciler Kurulları seçimi yapıldı 

TOBB Malatya İl Genç ve İl Kadın 

Girişimciler Kurulları İcra Komitesi 

Seçimleri yapıldı. 

19 Ekim 2023 Perşembe günü Malatya 

Ticaret ve Sanayi Odası hizmet 

binasında saat 10.00’da başlayan 

seçimler saat 17.00’da sona erdi. 

Kadın ve genç girişimcilerin yoğun ilgi 

gösterdiği seçimlerde önümüzdeki 4 yıl 

çalışma yürütecek icra komiteleri belirlendi. 

Hilal Acı başkanlığında oluşan TOBB Malatya  

 

 

 

 

İl Kadın Girişimciler Kurulu İcra Komitesi şu isimlerden oluştu; 

Ecem Akbulut, Beyhan Karadağ, Meltem Çetinman, Tutku 

Bozkurt, Seda Akyürek, Gülçin Utaş Aslan, Ebru Çetin, Sibel 

Özarslan, Nihal Karabulut Turgut, Emine Aydıncak, Derya 

Kılınç, Bahar Aydın. 

 

Abdurrahman Baydemir başkanlığında oluşan TOBB Malatya 

İl Genç Girişimciler Kurulu İcra Komitesi şu isimlerden oluştu; 

Musab Polat, Onur Tümer Ülger, Arif Dündar, Tarık Ensari 

Şahin, Süleyman Sırrı Yücel, Eyüp Sinan Akçiçek, Hüzeyfe 

Kızıl, Emre Bezgin, Ebuzer Boynukara, Musa İşlek, Mustafa 

Said Saygı, Miraç Kırteke.  

TOBB Malatya İl Kadın Girişimciler Kurulu İcra Komitesi Yedek Üyeler; Sevda Sürücü, Hilal 

Yılmaz, Tuğba Doğaç, Ebru Özcan, Funda Bektaş, Büşra Tomo, Ezgi Yabaneri, Funda 



  

 
 

Dağgez, Berrak Öğüt, Nermin Nurcan Akbulut, İpek Bağdatlı ve Sonay Birişik isimlerinden 

oluştu. 

TOBB Malatya İl Genç Girişimciler Kurulu İcra Komitesi Yedek Üyeler; Bayram Dere, Musa 

Şahin, Mehmet Emre Şimşek, Yasin Nebi Akyay, Ali Tunçdemir, Ahmet Şaşa, Muhammet 

Polat, Muhammed Mustafa Akatay, Ömer Yılmaz, Burak Ateş, Yusuf Çelik, Berkan Gönültaş 

ve Umut Göktaş isimlerinden oluştu.  



  

 
 

23.10.2023 

Başkan Sadıkoğlu: Söğütlü Cami ranta kurban edilmemeli! 

Söğütlü Cami ve altında bulunan 62 esnaf için sağlıklı bir süreç yönetilmediğini belirten 

Malatya Ticaret ve Sanayi Odası (MTSO) Yönetim Kurulu Başkanı Oğuzhan Ata 

Sadıkoğlu, “Caminin konumu dolayısıyla arsasının değerinin farkına varanlar yine mi bir 

rant peşinde! Esnafın ve vatandaşın varlığı için değil de, kendi varlıkları için rant peşinde 

koşanları Allah’a havale ediyorum” dedi. 

Malatya Ticaret ve Sanayi Odası (MTSO) Yönetim Kurulu Başkanı Oğuzhan Ata Sadıkoğlu, 

İnönü ve Kışla Caddelerinde faaliyetlerine devam eden esnafı ziyaret etti. 

Söğütlü Cami altında bulunan esnaflarla uzun süre sohbet eden Başkan Sadıkoğlu, cami 

altında bulunan 62 esnafın büyük mağduriyetler yaşadığını söyledi. 

SÖĞÜTLÜ CAMİ ESNAFI ÜVEY EVLAT MI? 

Söğütlü Cami hakkında bugüne kadar net 

bir adım atılmamasına tepki gösteren 

Başkan Sadıkoğlu, “Şehrimiz 6 Şubat’ta 

büyük depremler yaşadı, farklı 

büyüklüklerde artçı depremler de yaşamaya 

devam ediyoruz. Tarihi Söğütlü Cami, şehir 

merkezinde ayakta kalan tek cami oldu. 

Şuan ibadete kapalı fakat altında bulunan 

62 dükkânda esnaflar faaliyetini sürdürüyor. 

Ancak esnafımız bir çıkmazın içinde. Çevre 



  

 
 

Şehircilik Bakanlığı tarafından yapılan hasar tespitinde az hasarlı raporu verilen cami 

akademisyenlerden oluşan bir ekip tarafından yeniden incelenmiş. Ana taşıyıcı alanlarda 

burkulmalar tespit edildiği iddia edilen caminin yıkılması planlanıyor. Madem risk taşıyor ve 

yıkılması planlanıyor, neden esnaflara dükkanları açmaları için izin veriliyor? Bunca insanın 

can güvenliği neden tehlikeye atılıyor? Esnafımız defalarca valilik ve büyükşehir yetkilileri ile 

görüştüklerini, kendilerine bir yer de gösterilmediğini söylüyor. Şehrimizin en köklü esnaflarının 

yer aldığı Söğütlü Cami esnafı üvey evlat mı?” diye konuştu. 

“RANT PEŞİNDE KOŞANLARI ALLAH’A HAVALE EDİYORUM” 

“Söğütlü Cami arsası üzerinden kimse rant hayali kurmasın” diyen Başkan Sadıkoğlu, “Caminin 

altında bulunan dükkânlar Vakıflar Genel Müdürlüğü’ne ait. Buradaki esnafımızla her yıl kira 

sözleşmesi yapılıyor. Aralık ayında kira sözleşmelerinin süresi bitecek olan esnafımıza süreçle 

ilgili hiçbir bilgi de verilmiyor. Önünü göremeyen esnafımız dükkanına ne bir tadilat yapabiliyor, 

ne de yeni ürünler alabiliyor. Caminin konumu dolayısıyla arsasının değerinin farkına varanlar 

yoksa yine mi bir rant peşinde! Esnafın ve vatandaşın varlığı için değil de, kendi varlıkları için 

rant peşinde koşanları Allah’a havale ediyorum” ifadelerine yer verdi. 

“DETAYLI HASAR TESPİTİ YAPILARAK AKIBETİ BELLİ OLMALI” 

Söğütlü Cami’nin akıbetinin bir an önce 

netleştirilmesi için yetkililere çağrı yapan 

Başkan Sadıkoğlu, “Yeni Cami ve etrafında 

devam eden yıkımlardan dolayı çarşı 

merkezinin çevresi ahşap levhalarla kapatılmış 

durumda. Söğütlü Cami çevresini de kapatan bu 

ahşap levhalar yüzünden esnafımız sağlıklı 

satış yapamıyor, çünkü vatandaş gelemiyor. 

Depremle büyük ekonomik yara alan esnafımız 

şimdi de iş yapamadığından dolayı tası tarağı 

toplayıp şehri terk etmeyi düşünüyor. Esnafımızı 

geri kazanmak ve ticari varlığını sürdürebilmesi için her türlü imkanı sunmak varken, önüne 

çeşitli engeller çıkarılmasını anlamak mümkün değil! Söğütlü Cami ve altındaki 62 dükkan için 

hızlı bir şekilde donanımlı bir teknik heyet tarafından hasar tespiti yapılarak akıbeti belirlenmeli. 

Çıkacak olan rapora göre esnafımıza her konuda yardımcı olunmalı. Eğer yıkılacaksa yerine 

yapılacak caminin altındaki dükkanlar aynı esnafa tahsis edilmeli. Geçici süreçte esnafımıza 

işlerine devam etmeleri için konteyner tahsisi yapılmalı. Sürecin takipçisi olacağız” dedi.  



  

 
 

29.10.2023 

Başkan Sadıkoğlu: Cumhuriyetimizin 100. yılı kutlu olsun 

29 Ekim Cumhuriyet Bayramı’nın 100. yılı dolayısıyla bir kutlama mesajı yayınlayan 

Malatya Ticaret ve Sanayi Odası (MTSO) Yönetim Kurulu Başkanı Oğuzhan Ata 

Sadıkoğlu, “Gazi Mustafa Kemal Atatürk’ün 29 Ekim 1923’te ‘Türk milletinin karakter ve 

adetlerine en uygun olan idare, Cumhuriyet idaresidir’ diyerek ilan ettiği 

Cumhuriyetimiz, atalarımızdan bizlere kalan en büyük mirastır. Cumhuriyetimizin 100. 

yılı kutlu olsun” ifadelerine yer verdi. 

Malatya Ticaret ve Sanayi Odası 

(MTSO) Yönetim Kurulu Başkanı 

Oğuzhan Ata Sadıkoğlu, 29 Ekim 

Cumhuriyet Bayramı’nın 100. yılı 

dolayısıyla bir kutlama mesajı 

yayımladı.  

Başkan Sadıkoğlu, mesajında şu 

ifadelere yer verdi; “Milletimiz 100 yıl 

önce Gazi Mustafa Kemal Atatürk’ün 

ve silah arkadaşlarının öncülüğünde, 

zor şartlar ve yokluklar içerisinde, tüm 

dünyaya Türk milletinin iradesine 

hiçbir zaman pranga vurulmayacağını 

ilan etmiştir. Gazi Mustafa Kemal 

Atatürk’ün 29 Ekim 1923’te “Türk 

milletinin karakter ve adetlerine en 

uygun olan idare, Cumhuriyet 

idaresidir” diyerek ilan ettiği 

Cumhuriyetimiz, atalarımızdan bizlere 

kalan en büyük mirastır. 

Cumhuriyetimizin 100. yılına ulaşmanın gurur, mutluluk ve coşkusunu yaşıyoruz. 

Cumhuriyetimizin 100. yılında bizlere düşen en önemli vazife atalarımızın aziz hatıralarına 

sahip çıkmaktır. Bu önemli ve anlamlı gün vesilesiyle Cumhuriyetimizin kurucusu Gazi Mustafa 

Kemal Atatürk başta olmak üzere milletimizin sonsuza dek bağımsız yaşaması için, vatanı 

uğruna canlarını feda eden aziz şehitlerimizi rahmetle, kahraman gazilerimizi minnetle 

anıyorum. Cumhuriyetimizin 100. yılı kutlu olsun.”  



  

 
 

01.11.2023 

Başkan Sadıkoğlu: “Faizsiz deprem kredisinden hasarsız işletmelerde 

faydalanabilecek” 

Depremden etkilenen işletmelere 200 bin lira ila 750 bin lira arasında faizsiz ve 2 yıl geri 

ödemesiz kredi sunulacağını belirten Malatya Ticaret ve Sanayi Odası (MTSO) Yönetim 

Kurulu Başkanı Oğuzhan Ata Sadıkoğlu, “En az yüzde 30 gelir kaybına uğramış hasarsız 

işletmeler de bu destekten faydalanabilecek” dedi. 

Malatya Ticaret ve Sanayi Odası (MTSO) Yönetim Kurulu Başkanı Oğuzhan Ata Sadıkoğlu, 

deprem bölgesindeki işletmeler için Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan tarafından 

açıklanan destek paketini değerlendirdi. 

SIFIR FAİZLİ VE 2 YIL GERİ ÖDEMESİZ 

Başkan Sadıkoğlu, “Depremzede üyelerimizin 

en önemli ihtiyacının finansman olduğunu her 

platformda yüksek sesle dile getirdik. 

Cumhurbaşkanımız Sayın Recep Tayyip 

Erdoğan, geçtiğimiz akşam kabine toplantısı 

sonrası deprem bölgesi için yeni bir destek 

paketi açıkladı. Depremden etkilenen 

KOBİ’lere 200 bin lira ila 750 bin lira arasında 

faizsiz kredi sunulacağını duyurdu. Bu desteği 

memnuniyetle karşılıyoruz. KOSGEB marifeti ile verilecek sıfır faizli kredi için 

Cumhurbaşkanımıza ve Sanayi Bakanımıza üyelerimiz adına teşekkür ediyorum” dedi. 

“HASARSIZ İŞLETMELER DE DESTEKTEN FAYDALANABİLECEK” 

“Deprem Sonrası Mikro, Küçük ve Orta Ölçekli İşletmelerin Canlanması Projesi” kapsamında 

toplam 450 milyon dolarlık finansman sağlanacağını kaydeden Başkan Sadıkoğlu, “Destek, 

KOSGEB aracılığıyla az, orta ve ağır hasarlı işletmeler için farklı kademelerde kullandırılacak. 

Sıfır faizli olan destek, 36 aylık bir süreci kapsıyor. İlk 2 yılı geri ödemesiz olup 3. yılda 3 eşit 

taksitte geri ödemesi tamamlanacak. Başvurular KOSGEB’in web sayfası üzerinden 

yapılabilecek. Depremde hasar almamış ama ticari kaybı olan işletmelerimiz de desteklerden 

faydalanması gerekliliğini daima dile getirdik. Girişimlerimiz olumlu sonuçlandı. Adıyaman, 

Hatay, Kahramanmaraş, Malatya ile Gaziantep'in Nurdağı ve İslahiye ilçelerinde en az yüzde 

30 gelir kaybına uğramış hasarsız işletmeler de bu destekten faydalanabilecek. Tüm 

üyelerimizin bu destekten faydalanmaya davet ediyorum” diye konuştu.  



  

 
 

02.11.2023 

Başkan Sadıkoğlu: “Talebimize olumlu karşılık veren Özhaseki Bakanımıza teşekkür 

ediyoruz” 

Yerinde dönüşüm desteğinin zemin+7 kata çıkarılmasının Malatya’nın daha hızlı 

toparlanması adına önemli bir adım olduğunu belirten Malatya Ticaret ve Sanayi Odası 

(MTSO) Yönetim Kurulu Başkanı Oğuzhan Ata Sadıkoğlu, “Taleplerimize olumlu karşılık 

veren Çevre Şehircilik ve İklim Değişikliği Bakanımız Sayın Mehmet Özhaseki’ye 

şehrimiz ve üyelerimiz adına teşekkür ediyorum” dedi. 

Malatya Ticaret ve Sanayi Odası (MTSO) Yönetim Kurulu Başkanı Oğuzhan Ata Sadıkoğlu, 

Çevre Şehircilik ve İklim Değişikliği Bakanlığı tarafından yerinde dönüşümde hibe ve kredi 

desteğinin zemin +7 kata kadar çıkarılması kararını değerlendirdi. 

Kararın, Malatya’nın daha hızlı ayağa kalkmasına önemli bir katkı sunacağını ifade eden 

Başkan Sadıkoğlu, “Katıldığımız her toplantıda bu konuyu gündeme taşıdık. Yerinde dönüşüm 

hibe ve kredi desteğinin mevcut maliyetler karşısında yetersiz kalacağını belirterek desteğin 

zemin+4’den zemin+6 kata kadar çıkarılmasını talep ettik. Geçtiğimiz hafta Çevre Şehircilik ve 

İklim Değişikliği Bakanımız Sayın Mehmet Özhaseki ile gerçekleştirdiğimiz görüşmede hem 

sözlü hem de talepler dosyamız içerisinde yazılı olarak talebimizi iletmiştik. Şehrimiz adına 

önemli olan talebimiz çok şükür çözüme kavuştu. Girişimlerimiz neticesinde yerinde 

dönüşümde hibe ve destekler zemin +7 kata kadar çıkarıldı. Bu sayede şehrimiz için belirlenen 



  

 
 

kat sınırı olan zemin+6 kata kadar destek alınabilecek. Talebimizin olumlu karşılık bulmasına 

depremzede üyelerimiz ve vatandaşlarımız adına mutluluk duyduk. Sayın Bakanımıza konuya 

göstermiş olduğu hassasiyet ve desteği için teşekkür ediyorum” dedi.  



  

 
 

04.11.2023 

Başkan Sadıkoğlu: “75 bin TL şartı düşürülmeli” 

KOSGEB Deprem Sonrası Mikro, Küçük ve Orta Ölçekli İşletmelerin Canlanması Destek 

Programı bilgilendirme toplantısında konuşan Malatya Ticaret ve Sanayi Odası (MTSO) 

Yönetim Kurulu Başkanı Oğuzhan Ata Sadıkoğlu, “Krediye başvuruda işletmelerin 2022 

yılı net satış hasılatının 75 bin TL ve üzeri olması şartı var. Birçok depremzede 

işletmemiz bu şartı karşılayamıyor. 75 bin TL rakamı düşürülmeli” dedi. 

"Deprem Sonrası Mikro, Küçük ve Orta Ölçekli İşletmelerin Canlanması Destek Programı" 

kapsamında Malatya Ticaret ve Sanayi Odası’nda bilgilendirme toplantısı düzenlendi. 

KOSGEB Başkanı Ahmet Serdar İbrahimcioğlu’nun da katıldığı toplantıya yoğun ilgi oldu. 

Toplantının açılış konuşmasını yapan Malatya Ticaret ve Sanayi Odası (MTSO) Yönetim 

Kurulu Başkanı Oğuzhan Ata Sadıkoğlu, 6 Şubat depremlerinin Malatya’da bıraktığı hasarları 

rakamlarla açıkladı. 

“DEPREMDEN EN ÇOK KÜÇÜK VE ORTA ÖLÇEKLİ İŞLETMELER ZARAR GÖRDÜ” 

Depremin üzerinden 9 ay geçtiğini belirten Başkan Sadıkoğlu, “35 bin 680 binamız ağır hasar 

aldı. Toplamda 27 bin 500 iş yerimiz ağır hasarlı, maalesef kullanılamaz hale geldi. Malatya’da 

çarşı olarak tabir ettiğimiz alanların tamamını kaybetmiş durumdayız. Depremden en çok, 

küçük ve orta ölçekli işletmeler zarar gördü. Odamıza kayıtlı 10 bin 600 üyemizin yüzde 80’i 



  

 
 

depremden olumsuz etkilendi. Esnafın ışıkları yanmadan, ticaret devam etmeden, sanayide 

çarklar dönmeden şehri yeniden ayağa kaldırmak çok güç” dedi. 

“TİCARİ VARLIĞIMIZI SÜRDÜREBİLMEMİZ İÇİN DAHA KAPSAMLI DESTEKLERE 

İHTİYACIMIZ VAR” 

KOSGEB deprem kredilerinin önemli bir can 

suyu olduğunu kaydeden Başkan Sadıkoğlu, 

daha kapsamlı desteklere ihtiyaç olduğunu 

söyledi. Sadıkoğlu, “Hükümetimiz, depremin 

yaralarını sarmak adına KOSGEB marifetiyle 

önemli destekler sundu ve sunmaya da 

devam ediyor. Bu anlamda 

Cumhurbaşkanımız Sayın Recep Tayyip 

Erdoğan’a iş dünyamız adına teşekkürlerimi 

sunuyorum. Ancak, ticari varlığımızı 

sürdürebilmemiz için daha kapsamlı 

desteklere ihtiyacımız var. Deprem sadece fiziki hasar alan işletmeleri değil, tüm işletmeleri 

doğrudan veya dolaylı yoldan etkiledi. Bizler desteklerin hasarlı-hasarsız ayrımı gözetmeksizin 

yapılması konusundaki talebimizi ilk günden beri her platformda dile getiriyoruz. Zira KOSGEB 

tarafından yeni verilmeye başlayacak sıfır faizli krediden, hasarsız işletmelerin de 

faydalanabilecek olması bu anlamda memnuniyet verici” diye konuştu. 

“75 BİN TL CİRO ŞARTI DÜŞÜRÜLMELİ” 

KOSGEB deprem kredinin kullanımı konusunda KOBİ’lere kolaylık sağlanmasını talep eden 

Başkan Sadıkoğlu, “Birçok üyemiz yaptıkları başvurunun RED şeklinde sonuçlandığını bizlere 

iletmeye başladı. En fazla RED sebebi, beyan edilen çalışan sayısı konusunda. Malumunuz 

deprem sonrası işletmelerin personelleri başka illere gitti. Kimisi döndü, birçoğu ise dönmedi. 

En önemli sorunumuz personel bulamamak. Beyan edilen çalışan sayısı konusunda esneklik 

talep ediyoruz. Bir diğeri de krediden yararlanmak isteyen işletmelerin 2022 yılı net satış 

hasılatının 75 bin TL ve üzeri olması şartı. Birçok firmamız, 2022 yılını pandeminin bıraktığı 

ekonomik etkiyle kapadı. 2022 yılı cirosu 75 bin TL’nin altında olan ve ticari varlığını sürdürmek 

için gayret gösteren binlerce depremzede firmamız var. Bu konuda da bir düzenleme yapılması 

önem arz ediyor. KOSGEB kredilerinde en önemli sorunlardan biri de bankalarda önümüze 

çıkan prosedürler. Böylesi bir dönemde bankaların kredi kullanımında kefil, teminat ve ipotek 

gibi taleplerde bulunmasına anlam veremiyoruz. Prosedürlerin tamamen ortadan kaldırılarak, 

talep eden ve şartları uyan tüm işletmelere kredi desteği verilmesini KOSGEB Başkanımızın 

huzurunda rica ediyorum” dedi. 

“4 GÜNDE BİN 500 BAŞVURU YAPILDI, MALATYA İÇİN ÇOK DÜŞÜK” 



  

 
 

Destek programı başvurularının başladığını ve 4 günde 12 bin 500 başvuruya ulaştığını belirten 

KOSGEB Başkanı Ahmet Serdar İbrahimcioğlu, Malatya’dan şu ana kadar bin 500 başvuru 

olduğunu, bu sayısının daha fazla olması için KOBİ’lere çağrıda bulundu. KOSGEB Başkanı, 

konuşmasını “KOSGEB destekleri verildiğinde bir kişiyi abat edecek destekler değil, 200 bin 

lirayla kimse zengin olmaz. Bizim derdimiz KOSGEB olarak tüccarımızın, sanayicimizin, 

imalatçımızın yanında olduğumuzu göstermek. Tabiri yerindeyse devletin KOBİ'nin yanında 

şefkat eli olduğunu ifade ettim. Bu faizsiz kredi, destek programıyla bir can suyu olmasını 

temenni ediyoruz, işletmelerden tek beklentimiz, burada faaliyetlerini devam ettirmeleri. Adı 

üstünde canlanma, canlanma yine şehrin kendi içinde olmalı. Bu paranın burada harcanması 

ve ekonominin çarklarının tekrardan dönmesi temel arzumuz” şeklinde sürdürdü. 

Konuşmaların ardından KOSGEB Kobi Uzmanı Saime Çelik tarafından Deprem Sonrası Mikro, 

Küçük ve Orta Ölçekli İşletmelerin Canlanması Destek Programı hakkında bilgilendirme 

sunumu yapıldı. Toplantı soru cevap bölümü ile sona erdi. 



  

 
 

Toplantıya, Malatya Ticaret Borsası Başkanı Ramazan Özcan, Malatya Ticaret ve Sanayi 

Odası Meclis Başkanı Hakan Er, Malatya Ticaret Borsası Meclis Başkanı Erdoğan Ünal, 

Malatya Esnaf ve Sanatkarlar Odaları Birliği (MESOB) Başkan Yardımcısı Orhan Özbek, 

Malatya Esnaf ve Sanatkarlar Kredi ve Kefalet Kooperatifi Başkanı Ali Evren, Malatya Serbest 

Muhasebeci ve Mali Müşavirler Odası Başkanı Serdar Böke, KOSGEB Malatya İl Müdürü 

Murat Seki, MTSO Meclis Üyeleri, birçok dernek ve STK başkanı ile firma sahipleri katıldı.  



  

 
 

06.11.2023 

Başkan Sadıkoğlu: Mücbir sebep süresi uzatılmalı 

30 Kasım 2023 tarihinde sona erecek olan mücbir sebep hali süresinin uzatılması için 

çağrıda bulunan Malatya Ticaret ve Sanayi Odası (MTSO) Yönetim Kurulu Başkanı 

Oğuzhan Ata Sadıkoğlu, “Ticari hayat normalleşmeden mücbir sebep halinin 

kaldırılması sorunları azaltmaz, aksine artırır. Üyelerimizin yoğun bir şekilde sürenin 

uzatılması konusunda talebi var. Mücbir sebep süresinin en az 1 yıl daha uzatılmasını 

talep ediyoruz” dedi. 

Mücbir sebep hali süresinin sona ermesinin 

sorunların daha da büyümesine sebep 

olacağını belirten Başkan Sadıkoğlu, “6 

Şubat depremlerinin üzerinden 9 ay geçti 

ama ekonomik ve sosyal etkisi hala devam 

ediyor. 27 bin 500 işyeri yıkık veya ağır 

hasarlı. Odamıza kayıtlı 10 bin 600 

üyemizin yüzde 80’i depremden zarar 

gördü. Şehrin ticareti adeta 21 metrekarelik 

konteynerlerde yürütülmeye çalışılıyor. 

Siftah dahi yapamadan günü kapatan 

esnafımız var. Özellikle küçük ve orta ölçekli işletmelerin depremin ekonomik enkazından 

çıkması imkânsız halde. Yıkımlar devam ederken, herhangi bir toparlanma emaresi yokken 

mücbir sebep hali sürenin sona ermesi sorunların daha da büyümesine neden olur” dedi. 

“SORUNLARI AZALTMAZ AKSİNE ARTIRIR” 

Başkan Sadıkoğlu, “Hazine ve Maliye Bakanlığımız tarafından uygulanan, Malatya, Hatay, 

Kahramanmaraş ve Adıyaman illeri için mücbir sebep hali süresi 30 Kasım 2023 tarihinde sona 

erecek. Depremden büyük yara alan üyelerimiz hala toparlanamadı. Üyelerimizin yoğun bir 

şekilde sürenin uzatılması konusunda talebi var. Mücbir sebep süresinin sona ermesiyle ortaya 

çıkacak vergi yükünün altından kalkılması çok zor. Malatya’da deprem olmamış gibi algılarla, 

her şey düzeldi diyenlere kulak verilerek mücbir sebep süresinin uzatılmaması bu şehri içinden 

çıkılmaz bir hale sürükler. Şehrin geleceği, kendi siyasi bekaları için çalışan yerel yöneticilerin 

elinden alınmalı. Malatya’da hiçbir esnaf, ticari varlığını 6 Şubat öncesine getiremedi. Ticari 

hayat normalleşmeden mücbir sebep halinin kaldırılması sorunları azaltmaz aksine artırır. Bu 

nedenle mücbir sebep süresinin en az 1 yıl daha uzatılmasını talep ediyoruz. Talep yazımızı 

hazırlayarak Hazine ve Maliye Bakanlığı’na gönderdik. Sürecin takipçisi olacağız” diye 

konuştu. 

VAN’DA 5 YIL MÜCBİR SEBEP İLAN EDİLMİŞTİ 

Mücbir sebep süresinde Van Depremi örneğini veren Başkan Sadıkoğlu, “Önümüzde Van 

örneği var. 2011 yılında Van’da meydana gelen deprem sonrası devletimiz 5 yıl mücbir sebep 

ilan etmişti. 6 Şubat’ta yaşadığımız depremler 11 ilimizi etkiledi ve 4 ilde etkisi yıllarca sürecek. 



  

 
 

Ticaretin daha hızlı toparlanabilmesi için mücbir sebep süresinin uzatılması büyük önem arz 

etmektedir” ifadelerine yer verdi. 

  



  

 
 

08.11.2023 

Vali Yazıcı’dan Malatya TSO’ya ziyaret 

 

Malatya Valisi Ersin Yazıcı, Malatya Ticaret ve Sanayi Odası’na ziyarette bulundu. 

Malatya Ticaret ve Sanayi Odası (MTSO) Yönetim Kurulu Başkanı Oğuzhan Ata Sadıkoğlu 

tarafından karşılanan Vali Yazıcı, MTSO Yönetim Kurulu Üyeleri, Meclis Divanı Üyeleri ve 

Meclis Üyeleri ile bir araya geldi. 

MTSO hakkında Vali Yazıcı’ya bilgiler veren Başkan 

Sadıkoğlu, 6 Şubat depremleri sonrası MTSO üyelerinin 

tamamının doğrudan ve dolaylı olarak zarar gördüğünü 

aktardı. 

MTSO üyelerinin yaşadığı sorunları aktaran Başkan 

Sadıkoğlu, Malatya’nın yeniden ayağa kalkması için 

yıkımların daha da hızlanmasını talep etti. 

 

 



  

 
 

  



  

 
 

09.11.2023 

- Başkan Sadıkoğlu’ndan 10 Kasım Atatürk’ü Anma Mesajı 

- “Ülkemize çizdiği uygarlık yolu her zaman 

yaşayacaktır” 

Malatya Ticaret ve Sanayi Odası (MTSO) Başkanı 

Oğuzhan Ata Sadıkoğlu, 10 Kasım Mustafa Kemal 

Atatürk’ün vefatının 85. yıl dönümü dolayısıyla bir 

anma mesajı yayımladı. 

Başkan Sadıkoğlu, mesajında şu ifadelere yer verdi;  

“Eşsiz komutanlığı ve askeri dehasının yanı sıra sahip olduğu vizyonu, kararlılığı, ilke ve 

inkılapları ile tüm milletlere örnek olmuş bir devlet adamı olan Gazi Mustafa Kemal Atatürk, 

hepimizin kalbinde şükran ve minnetle yaşamaktadır. Onun ülkemiz için çizdiği uygarlık yolu 

ve Cumhuriyet gibi büyük ve anlamlı emaneti her zaman yaşayacaktır. Atatürk, gerçekleştirdiği 

sanayi devrimiyle Türkiye Cumhuriyeti’nin bağımsızlığının temellerini atmıştır. Bugün iş 

dünyası olarak bize düşen, Cumhuriyetimizin ikinci 100 yılında da bu mirasa sahip çıkarak, 

daha çok üretmek, daha çok istihdam sağlamak ve ülkemizi her alanda hak ettiği konuma 

taşımaktır. Bu bilinçle var gücümüzle çalışmaya devam edeceğiz. Bu düşüncelerle, vefatının 

85. yıl dönümünde Gazi Mustafa Kemal Atatürk ve silah arkadaşları ile vatanımız uğruna 

fedakarca şehit ve gazi olan tüm kahramanlarımızı rahmetle ve minnetle yad ediyorum”  



  

 
 

13.11.2023 

Başkan Sadıkoğlu: Moloz ıslahını koordine edemeyenler Malatya'ya zarar veriyor 

Hal binası, galericiler sitesi, fidancılar sitesi, yeni şire pazarı ve nakliyeciler sitesinin 

olduğu bölgeye yakın bir alanın moloz döküm sahası olarak kullanılmasına tepki 

gösteren Malatya TSO Başkanı Oğuzhan Ata Sadıkoğlu, “Şehir merkezinden, 

ticarethanelerden ve en önemlisi de vatandaştan uzak bir konumda döküm sahası 

oluşturamayan, moloz ıslahını koordine edemeyen yerel yöneticilerin vizyonsuz 

uygulamaları Malatya'ya ve esnafımıza zarar vermeyi sürdürüyor” dedi. 

Malatya Ticaret ve Sanayi Odası (MTSO) Yönetim Kurulu Başkanı Oğuzhan Ata Sadıkoğlu, 

Malatya Fidancılar Sitesi’ni ziyaret ederek Malatya Fidancılar Kooperatifi Başkanı Abuzer 

Yumrutepe ve fidan üreticileri ile bir araya geldi. 

Fidancılar sitesinin hemen yanında bulunan moloz döküm sahasının bölgede ciddi çevre ve 

hava kirliliği ile sağlık sorunlarına neden olduğunu 

belirten Başkan Sadıkoğlu, “Malatya Fidancılar Sitesi 

esnafımızın daveti üzerine ziyarette bulunduk. Ağır 

hasarlı binaların yıkımı sonrasında kamyonlara 

yüklenen molozlar, fidancılar sitesinin hemen yanı 

başına dökülüyor. Dağ gibi yığılan molozların 

oluşturduğu toz ve duman ciddi çevre ve sağlık 

sorunlarını doğurmuş durumda. Sadece 

fidancılarımız değil, bu bölgede bulunan hal binası, 



  

 
 

galericiler sitesi, yeni şire pazarı ve nakliyeciler sitesi esnafları da aynı durumdan şikâyetçi. 

Yaşam ve ticaret alanlarının olduğu bir alana yapılan döküme anlam vermek mümkün değil. 

Oluşan tozdan dolayı esnafımız dükkanını dahi açamaz hale geldiğini söylüyor. Şehir 

merkezinden, ticarethanelerden ve en önemlisi de vatandaştan uzak bir konumda döküm 

sahası oluşturamayan, moloz ıslahını koordine edemeyen yerel yöneticilerin vizyonsuz 

uygulamaları Malatya'ya ve esnafımıza zarar vermeyi sürdürüyor” dedi. 

 

 

  



  

 
 

16.11.2023 

Başkan Sadıkoğlu: “Plansız uygulamalara yönelik eleştirilerimize kulak tıkayanlar, 

bugün oluşan mağduriyetlerin asıl sorumlusudur” 

21 metrekarelik konteynerlerde faaliyet yürüten firmaların büyük bölümünün iş yapamaz 

halde, sorunlarla mücadele ettiğini belirten Malatya TSO Başkanı Oğuzhan Ata 

Sadıkoğlu, “Plansız uygulamalara yönelik 

eleştirilerimize kulak tıkayanlar, 

söylemlerimizden çekinip toplantılara 

katılmamızı engelleyenler bugün oluşan 

mağduriyetlerin asıl sorumlusudur” dedi. 

Malatya Ticaret ve Sanayi Odası (MTSO) Yönetim 

Kurulu Başkanı Oğuzhan Ata Sadıkoğlu, Eski 

Malatya Yolu üzeri Çatyolda bulunan 

konteynerlerdeki esnafları ziyaret etti. 

“ESNAFIN İŞ YAPABİLMESİ ZOR DEĞİL, İMKÂNSIZ” 

Geçici işyerlerinin plansızca konulmasına 

tepki gösteren Başkan Sadıkoğlu, 

“Odamıza ve esnaf odalarına kayıtlı 

binlerce firma 6 Şubat’ta büyük yara aldı. 

Birçoğunun işyeri yıkıldı, bazıları ağır hasar 

aldı.  Şehri terk etmeyerek ticari varlığını 

sürdürmek isteyen firmalarımız 21 

metrekarelik konteynerlerde adeta ayakta 

kalma mücadelesi veriyor. Çatyol 

bölgesinde oluşturulan konteyner çarşıda 

bulunan esnaflarımızı ziyaret ettik ve 

gördüklerimiz karşısında çok üzüldük. Burada bulunan esnafın iş yapabilmesi zor değil, 

imkânsız. Belli bir girişi dahi olmayan çarşıya vatandaş nasıl gelecek? Esnafımızın bize ilettiği 

bilgilere göre; hava karardıktan sonra karanlığa bürünen çarşıda temizlik ve güvenlik tedbirleri 

sıfır seviyesinde. Hemen önünde bulunan Eski Malatya yolunda kasis olmamasından dolayı 

neredeyse her gün kazalar meydana geliyor. Kot farkından dolayı şart olan merdiveni dahi 

esnafımız kendi imkanları ile yapmış. Böyle bir durumda bu esnafımız burada nasıl ticaret 

yapabilsin. Konteyner içlerinde su dahi bulunmuyor. Bu eksiği dile getiren esnafımıza, yerel 

yöneticiler ‘Kovalarda biriktirdiğiniz suyu yola dökün’ demiş. Böyle bir yönetim tarzı dünyanın 

hiçbir yerinde yok. Konteynerlerin alt yapı ihalesini aldığı halde bir çivi dahi çakmayan yerel 

yöneticileri Allah’a havale ediyorum” dedi. 

“UMARIM BU VİZYON YOKSUNU YÖNETİM TARZI MALATYA’MIZA DAHA FAZLA 

KAYBETTİRMEZ” 



  

 
 

Plansızca yerleştirilen geçici işyerlerinin, 

istişareden uzak yönetim tarzının meyvesi 

olduğunu belirten Başkan Sadıkoğlu, “9 aydır 

şehrin kaderini kendine bağlayan, çoğulcu 

yaklaşımdan uzak, her kararı ve uygulamayı 

kontrol etmeye çalışan yerel yöneticiler, ortaya 

çıkan olumsuz tabloda ‘Bizimle alakası yok 

diyerek’ kendilerini gizleme gayreti içine giriyor. 

Yerel yöneticilerin bu yanlış uygulamaları esnafı 

mağdur ederken, bürokrasiyle de karşı karşıya 

getiriyor. Deprem sonrası konteyner yerleşimi ve diğer birçok konudaki plansız uygulamaya 

yönelik eleştirilerimize kulak tıkayanlar, söylemlerimizden çekinip toplantılara katılmamızı 

engelleyenler bugün oluşan mağduriyetlerin asıl sorumlusudur. Umarım bu vizyon yoksunu 

yönetim tarzı Malatya’mıza daha fazla kaybettirmez” diye konuştu.  



  

 
 

23.11.2023 

Başkan Sadıkoğlu: “Partiler üstü bir konuma sahibiz” 

 

 

 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Malatya Ticaret ve Sanayi Odası (MTSO) Yönetim Kurulu Başkanı Oğuzhan Ata Sadıkoğlu, 

siyasi parti il başkanlarına ziyaret gerçekleştirdi. Ziyaretlerde, Malatya’nın daha hızlı ayağa 

kalkması için atılması gereken adımlar istişare edildi. 

Başkan Sadıkoğlu, beraberinde MTSO Yönetim Kurulu Üyeleri ve Meclis Üyeleri ile birlikte AK 

Parti Malatya İl Başkanı Namık Gören’i, CHP İl Başkanı Barış Yıldız’ı, MHP İl Başkanı Gökhan 

Gök’ü, İYİ Parti İl Başkanı Serdar Yıldız’ı ve Yeniden Refah Partisi İl Başkanı Bilal Yıldırım’ı 

ziyaret etti. 

“ŞEHRİMİZİN GELECEĞİ İÇİN SÖYLEYECEK SÖZÜMÜZ VAR”  

Ziyaretleri değerlendiren Başkan Sadıkoğlu, “6 Şubat’ta ülkemizin 110 bin kilometrekaresini 

oluşturan 11 ilimizi derinden etkileyen depremler yaşadık. 50 binden fazla insanımız hayatını 

kaybetti. Malatya’mız en ağır hasarı alan iller arasında. 1237 vatandaşımız hayatını kaybetti, 

35 bin 680 binamız ağır hasar aldı. 27 bin 500 bağımsız iş yerimiz ağır hasarlı ve yıkılıyor. 

Odamızın 10 bin 600 üyesi var, üyelerimizin tamamı depremden doğrudan ve dolaylı yoldan 

etkilendi. Böylesine büyük bir afet sonrası şehrimizin yeniden ayağa kalkması kolay 



  

 
 

olmayacak. İlimizin yeniden imarı ve inşası sürecinde doğru adımlar atılmalı. Ekonomik 

enkazın kalkması ve ticaretin yeniden var olabilmesi için kapsamlı desteklere ihtiyacımız var. 

Tüm bu konuları istişare etmek adına siyasi partilerin il başkanlarını ziyaret ettik. Malatya TSO 

olarak tüm partilere eşit mesafedeyiz ve partiler üstü bir konuma sahibiz. Şehrimizin geleceği 

için her konuda olduğu  gibi, deprem yaralarının sarılmasında da söyleyecek sözümüz var. 

Bizler rica makamı olarak istişare kültürüne önem veriyoruz. İcracı makamlarında bu düsturla 

hareket etmesini bekliyoruz” dedi.  



  

 
 

02.12.2023 

Başkan Sadıkoğlu: “Malatya’yı karanlığa mahkum ettiler” 

Malatya Ticaret ve Sanayi Odası (MTSO) Yönetim Kurulu Başkanı Oğuzhan Ata Sadıkoğlu, 

Milli Egemenlik Caddesinde karanlığın ortasında çektiği video ile cadde ve sokaklarda 

yanmayan aydınlatma ışıklarına tepki gösterdi. 

“Memleketin sorunlarına odaklanın” diyerek yerel yöneticilere seslenen Sadıkoğlu, “Bu şehrin 

insanı aylardır devam eden bu umursamazlığı hak etmiyor. Algıyı, kişisel rantlarınızı bir kenara 

bırakıp memleketin sorunlarına odaklanın” mesajına yer verdi. 

Sadıkoğlu, sosyal medya hesabından paylaştığı videoda şu ifadeleri kullandı; “Milli Egemenlik 

Caddesi’ndeyiz, saat 19:30. Burası şehrin ana arter caddelerinden.  Bu şehrin karanlık 

sokaklarında bir tek açık olan iş yerlerinin ışıkları, bir de araçların farları yanıyor. Başka 

aydınlatma veya lamba göremiyoruz. Özellikle billboardlarda ‘şehrin ışıklarını beraber 

yakacağız’ diyenler karanlığın içinde insanları boğdular. Bu şehirde geç saatlerde iş 

vardiyasından gelen bir bayanın bu caddeden nasıl geçeceğini hiçbir şekilde ifade edemezler. 

Bunu vicdan da kabul etmez. Üstelik burası ana cadde, siz bir de ara sokakları düşünün. 

İnsanlar akşam karanlığında nasıl evine gidecek gelin muhasebesini yapın. Korumalarla 

dolaşanlar bunu bilmezler. Her şeyi düzelttik algısı yapanlar bunca ayın sonunda 

ışıklandırmayla ilgili dahi çaba göstermemişler. Şehre gelen yetkilileri süslü caddelerde 

gezdirip, biz bu şehri düzelttik demeyle bu şehir düzelmez. Depremden bu yana bir çivi dahi 

çakmadınız, çakmamaya da devam ediyorsunuz. İşte buradaki karanlık cadde ve sokaklar 

bunun en bariz örneği. Şehirde bugüne kadar kırk kişilik orduyla gezenler bugün iki üç kişiyle 

gezerek şirin baba rolüne soyunmayın. Şehrin aydınlatma sorununu çözemeyenler biz 

olmazsak bu şehir ayağa kalkamaz diyorlar. Algıyı boş verin, seçim çalışması yapmayı boş 



  

 
 

verin, kişisel rantlarınızı boş verin memleketi ayağa kaldırın. Kaldırmadığınız her süreçte 

doğruları bağıra bağıra söyleyeceğiz.”  



  

 
 

04.12.2023 

Başkan Sadıkoğlu: “Yeni teşvikler çıkarılmalı” 

Malatya’nın ihracat rakamlarının düştüğünü kaydeden Malatya Ticaret ve Sanayi Odası 

(MTSO) Yönetim Kurulu Başkanı Oğuzhan Ata Sadıkoğlu, “İhracatçı firmalarımız 

personel ve üretim anlamında deprem öncesi seviyeye hala ulaşamadı. Ülkemizin 

büyüme performansı genel olarak iyi, ancak net ihracatın büyümeye katkısı düşüyor. 

İhracatın büyümeye olan katkısının artırılması ve sürdürülebilir bir büyüme yakalanması 

için ihracatçı firmalarımız için yeni teşvikler çıkarılmalı” dedi. 

Türkiye İhracatçılar Meclisi (TİM), kasım 

ayı ihracat rakamlarını açıkladı. Büyük 

depremler yaşamış Malatya’nın ihracat 

rakamları düşmeye devam ediyor. 

Malatya’dan kasım ayında bir önceki 

aya göre yüzde 10 düşüşle 38 milyon 

177 bin dolar ihracat gerçekleştirildi. 

Ayrıca kasım ayı ihracatı önceki yılın 

aynı dönemine göre yüzde 20 düşüşle 

gerçekleşti. 

Malatya’nın 11 aylık ihracatında da 

(Ocak-Kasım) düşüş yaşandı. Bu yılın 11 ayında önceki yılın aynı dönemine göre yüzde 12 

düşüşle 355 milyon 805 bin dolar ihracat gerçekleşti. Yılın yüzde 15 düşen bir ihracatla 

kapanacağı öngörülüyor. 

“İŞÇİLİK MALİYETLERİ ÇOK YÜKSEK, GİRDİ MALİYETLERİ ARTIYOR” 

İhracat rakamlarını değerlendiren Malatya Ticaret ve Sanayi Odası (MTSO) Yönetim Kurulu 

Başkanı Oğuzhan Ata Sadıkoğlu, “Malatya olarak 6 Şubat depremleri sonrası tam anlamıyla 

toparlanamadık. İhracat rakamlarımız düşmeye devam ediyor. İhracatçı firmalarımız personel 

ve üretim anlamında deprem öncesi seviyeye hala ulaşamadı. Üretimde yaşadığımız sıkıntılara 

bir de pazar daralması eklendi. İşçilik maliyetleri çok yüksek, girdi maliyetleri artıyor. Öte 

yandan navlun avantajımızı da kaybediyoruz. Çünkü Çin’den Avrupa’ya konteyner fiyatları 

düşüyor. Bu da ihracatımız üzerinde risk oluşturuyor. Ülkemizin büyüme performansı genel 

olarak iyi, ancak net ihracatın büyümeye katkısı düşüyor. İhracatın büyümeye olan katkısının 

artırılması ve sürdürülebilir bir büyüme yakalanması için ihracatçı firmalarımız için yeni teşvikler 

çıkarılmalı” diye konuştu.  



  

 
 

12.12.2023 

Eğitim öğretim desteği başvuruları başladı 

Deprem bölgesinde özel okullarda okuyan veya okumak isteyen öğrencilere verilecek 

eğitim öğretim desteği başvurularının başladığını belirten Malatya Ticaret ve Sanayi 

Odası 27. Meslek Komitesi Başkanı Celal Türker, “Devlet okulunda okuyan öğrencilerin 

kendi okul müdürlüklerine, özel okullarda okuyan öğrencilerin de yine kendi okul 

müdürlüklerine 29 Aralık 2023 tarihine kadar başvuru yapmaları gerekmektedir” dedi. 

2023-2024 eğitim ve öğretim yılında deprem bölgesinde özel okullarda okuyan veya okumak 

isteyen öğrencilere eğitim ve öğretim desteği verilmesine ilişkin tebliğ 29 Kasım tarihli Resmi 

Gazete'de yayımlanmıştı. 

Millî Eğitim Bakanlığı ile Hazine ve Maliye Bakanlığı tarafından yayımlanan tebliğ, Malatya, 

Adıyaman, Hatay ve Kahramanmaraş illeri ile Gaziantep ilinin İslahiye ve Nurdağı ilçelerini 

kapsıyor. 

SON BAŞVURU TARİHİ 29 ARALIK 2023 

Başvuruları başlayan destekle ilgili basın açıklaması yapan Malatya Ticaret ve Sanayi Odası 

27. Meslek Komitesi Başkanı Celal Türker, “29 Kasım 2023 tarihli Resmi Gazetede yayımlanan 

karar ile ilan edilen, Deprem Bölgesinde faaliyet gösteren özel okullarda okuyan ve halen 

devlet okullarında eğitim görüyorken özel okullarda okumak isteyen öğrencilere Eğitim Öğretim 

Desteği başvuruları başladı. 6 Şubat tarihinde meydana gelen depremden etkilenen Malatya, 

Adıyaman, Kahramanmaraş ve Hatay illeri ile Gaziantep ilinin Nurdağı ve Islahiye ilçelerindeki 

özel okullarda öğrenim gören veya görecek olan 40 bin öğrenciye eğitim öğretim desteği 

verilecek. Devlet okulunda okuyan öğrencilerin kendi okul müdürlüklerine, özel okullarda 

okuyan öğrencilerin de yine kendi okul müdürlüklerine 29 Aralık 2023 tarihine kadar başvuru 

yapmaları gerekmektedir. Destek için hak kazanan öğrenciler 15 Ocak 2024 tarihinde ilan 

edilecek. 5-9 Şubat 2024 tarihleri arasında nakil ve kayıt işlemleri yapılacak” dedi. 

“MALATYA’NIN KONTENJANININ BAŞKA İLLERE GİTMEMESİ İÇİN AZAMİ BAŞVURU 

BEKLİYORUZ” 

Devlet desteği tutarları hakkında bilgi veren Türker, “Okul öncesi öğrencileri için 12 bin 800 TL. 

İlkokul öğrencileri için 15 bin 400 TL. Ortaokul öğrencileri için 18 bin TL. Lise öğrencileri için 18 

bin TL tutarında olacak. Destekle ilgili yayınlanan Resmi Gazetenin 3. Maddesinde; İllere okul 

türlerine göre ayrılan öğrenci kontenjanından az talep gelmesi durumunda Millî Eğitim 

Bakanlığı boş kalan kontenjanları aynı okul türünden talebin fazla olduğu illerde kullanabilir. 

İfadesi yer almaktadır. Malatya’mıza tanınan kontenjanın başka illere kaydırılmaması için 

velilerimizin bu konuya hassasiyetle yaklaşmasını ve azami düzeyde başvurularını yapmasını 

bekliyoruz. Eğitim Öğretim Desteği, Anasınıfları için 1 yıl, İlkokulda öğrenim gören öğrenciler 

için 4. Sınıf sonuna kadar, Ortaokulda öğrenim gören öğrenciler için 8. Sınıf sonuna kadar ve 

Lisede öğrenim gören öğrenciler için 12. Sınıf sonuna kadar verilecek” şeklinde konuştu. 

 



  

 
 

“SEKTÖRÜMÜZÜN SORUNLARININ ÇÖZÜMÜ İÇİN GİRİŞİMLERİMİZ DEVAM EDİYOR” 

 

Eğitim sektörünün sorunlarına da değinen Türker, şunları söyledi; “NACE kodu uygulaması 

sebebiyle özel öğretim kurumlarımız gerek 2020 Elazığ depremi ve sonrasında pandemi 

sürecinde ve gerekse 6 Şubat depremleri sonrasında KOSGEB tarafından verilen kredilerden 

faydalanamamaktadır. Özel okullarımızın mağduriyetlerinin bir an evvel giderilmesi için 

girişimlerimiz devam etmektedir. Ayrıca eğitim alanında faaliyet gösteren yayın, kırtasiye ve 

matbaa gibi işletmelerin KOSGEB kapsamına alınması ve kişisel gelişim kurslarının da eğitim 

öğretim desteğinden yararlanmasını talep ediyoruz. Özel öğretim kurumlarına SGK desteği ve 

KDV indiriminin de aralarında yer aldığı birçok talebimizi Milli Eğitim Bakanlığı’na sunduk. 

Malatya Ticaret ve Sanayi Odası 27. Meslek komitesi olarak sürecin takipçisiyiz.”  

Basın toplantısında Malatya TSO Meclis Üyesi Enver Aydın Acar ve Eğitimci Rıfat Yücel de 

yer aldı.  



  

 
 

İlhan: “Gerçek olmayan kârların vergilendirilmesi ile 

karşı karşıyayız” 

Enflasyon Düzenlemesi Seminerinde konuşan Malatya Ticaret ve Sanayi 

Odası (MTSO) Başkan Vekili Basri İlhan, “İşletmelerimiz yükselen 

enflasyon nedeniyle oluşan gerçek olmayan kârların vergilendirilmesi ile 

karşı karşıya. Bu da işletmelerimizin sermayelerini vergi yoluyla devlete 

aktarmalarına sebep olmakta” dedi. 

Malatya Ticaret ve Sanayi Odası (MTSO) tarafından Enflasyon Düzenlemesi 

Semineri düzenlendi. MTSO Konferans Salonundan düzenlenen seminere 

MTSO üyeleri ile serbest muhasebeci ve mali müşavirler katıldı. 

“YÜKSEK ENFLASYON MALİ TABLOLARIMIZDA TAHRİBATA YOL 

AÇIYOR” 



  

 
 

Seminerin açılış konuşmasını yapan Malatya Ticaret ve Sanayi Odası Başkan 

Vekili Basri İlhan, “Paranın satın alma gücündeki 

aşınma nedeniyle bilançoların güncel satın alma 

gücü cinsinden düzeltme işlemine tabi 

tutulmasını içeren enflasyon düzeltmesinde geri 

sayım başladı. Enflasyon muhasebesi, yeni bir 

erteleme olmazsa 1 Ocak 2024 tarihinden 

itibaren yürürlüğe girecek. Bu önemli 

düzenlemenin tüm detaylarını konuşmak adına bugün bir aradayız. Son üç yıldır 

artan ve bir yıldır da etkisi daha çok hissedilen enflasyon, ne yazık ki mali 

tablolarımızda tahribata yol açmakta. İşletmelerimiz yükselen enflasyon 

nedeniyle oluşan gerçek olmayan kârların vergilendirilmesi ile karşı karşıya. Bu 

da işletmelerimizin sermayelerini vergi yoluyla devlete aktarmalarına sebep 

olmakta. Aynı zamanda işletmelerimiz yerine koyma maliyetini dikkate alarak 

fiyat belirleme durumunda kalıyor ki bu durum enflasyon açısından olumsuzluk 

oluşturuyor. Dolayısıyla enflasyon muhasebesi zorunlu bir ihtiyaç haline geldi” 

ifadelerini kullandı. 

İlhan’ın konuşmasının ardından “Vergi 

Usul Kanunu Hükümleri Doğrultusunda 

Enflasyon Muhasebesi” başlığı altında 

Muharrem Karataş, “Türkiye Finansal 

Raporlama Standardı Hükümleri 

Doğrultusunda Enflasyon Muhasebesi” 

başlığı altında da Nusret Ayyıldız birer 

sunum gerçekleştirdi. Seminer soru ve 

cevaplar ile sona erdi  



  

 
 

 

 



 

2023 YILI ODA İSTATİSTİKLERİ 

YAPILAN İŞ YAPILAN İŞ SAYISI 

 

TİCARET SİCİL KAYDI 1000 

ODA KAYDI 997 

ESAS SÖZLEŞME TASDİĞİ 673 

DEFTER TASDİĞİ (SAYFA)  1.413.300 

KOOPERATİF YETKİ KARARI ONAYI 70 

İMZA TESCİL TALEPNAMESİ TASDİĞİ 40 

TESCİL 3945 

TOBB NETE TESCİL İŞLEME 5945 

BELGE 7030 

111 BELGESİ VE DOSYA FOTOKOPİSİ 58 

MAHKEME DOSYA FOTOKOPİLERİ 152 

POSTA 1487 

GAZETE ONAY 470 

İLAN GİRİŞ 6000 

MERSİS VATANDAŞ GİRİŞİ 50 

BAŞVURU İNCELEME (MERSİS) 5000 

BAŞVURU İNCELEME (KARAR) 4945 

ODA GELEN EVRAK KAYDI 1397 

ODA GİDEN EVRAK KAYDI 1218 

ODA KAYIT BELGELERİ 16000 

TİCARET SİCİLİ GELEN YAZILAR 1795 

TİCARET SİCİLİ GİDEN YAZILAR 1487 



  

 
 

TELEFON BİLGİ 8280 

K BELGESİ İŞLEM SAYILARI 2842 

YENİ YETKİ BELGESİ 395 

SİGORTA ACENTESİ KAYDI 14 

SAYISAL TAKOGRAF (DİJİTAL EHLİYET) 1535 

BAĞKUR FORM VE ONAY 255 

HTS İŞLEMLERİ 8550 

İŞ MAKİNESİ TESCİLİ 579 

İŞ MAKİNESİ CEVAP VERİLEN YAZI SAYISI (İCRA VE NOTER) 122 

YAPILAN PROJE SAYISI 4 

GEÇİRİLEN DENETİM SAYISI 1 

GÜNCELLENEN/REVİZE EDİLEN KALİTE DOKÜMANTASYON SAYISI 253 

YIL İÇERİSİNDE KESİLEN MAKBUZ - NAKİT / ADET 5749 

YIL İÇERİSİNDE KESİLEN MAKBUZ - KREDİ KARTI / ADET 8787 

YIL İÇERİSİNDE KESİLEN MAKBUZ BANKA HAVALESİ EFT SANAL 

POS VB. 882 

YIL İÇERİSİNDE KESİLEN TEDİYE (ÖDEME) MAKBUZU / ADET 270 

AYLIK MECLİS ÜYELERİNE GÖNDERİLMEK ÜZERE HAZIRLANAN 

MİZAN / YIL 12 ADET  

AYLIK MECLİS ÜYELERİNE GÖNDERİLMEK ÜZERE HAZIRLANAN 

HARCAMA LİSTESİ / YIL 12 ADET 

AYLIK VERİLEN MUHTASAR BEYANNAME / MALİYE / YIL BAZINDA 12 ADET 

AYLIK VERİLEN KDV TEVKİFATI BEYANNAMESİ / MALİYE 12 ADET 

AYLIK VERİLEN İŞSİZLİK SİGORTASI BEYANNAMESİ / SGK 12 ADET 

AYLIK HAZIRLANAN ÜCRET BORDROSU 12 ADET 



  

 
 

AYLIK OLARAK TOBB EMEKLİ SANDIĞINA VERİLEN PRİM 

BORDROLARI 12 ADET 

YIL İÇERİSİNDE SATILAN İHRACAT BELGESİ / ABC MENŞE / ADET 2272 

YIL İÇERİSİNDE SATILAN İHRACAT BELGESİ / FORMA / ADET 44 

YIL İÇERİSİNDE SATILAN İHRACAT BELGESİ / EUR1/ ADET 775 

GELİR VE GİDER BÜTÇESİ / 2023 20.000.000 

KESİNLEŞEN GELİR BÜTÇESİ / 2022 14.519.207,08 

KESİNLEŞEN GİDER BÜTÇESİ / 2022 12.511.132,70 

 


